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Με ψυχή και καρδιάγια τα παιδιά

Δεκάδες 
έργα
σε κάθε 
γειτονιά





Μύρισε φθινόπωρο, αγαπητοί 

φίλοι. Μια εποχή που συμβο-

λίζει για πολλούς ένα νέο ξεκί-

νημα, μια καινούρια αρχή, όπου ανανε-

ωμένα σχέδια, στόχοι, όνειρα κι ελπίδες 

κυριαρχούν.

Συνήθως μας πιάνει μια γλυκιά μελαγ-

χολία όταν φτάνει το φθινόπωρο. Αλλά 

γιατί τάχα.

Αφήνουμε τους μεμψίμοιρους να πιπιλί-

ζουν ενοχλητικές εκφράσεις όπως «καλό 

χειμώνα» και «τα κεφάλια μέσα» και ανα-

μένουμε, καθ’ όλα έτοιμοι, να δούμε τι 

μας επιφυλάσσει το φθινόπωρο και σιγά 

σιγά ο χειμώνας.

Οι εποχές αλλάζουν, οι άνθρωποι ποτέ. 

Συνεχίζουμε, λοιπόν, ακάματα, να επιμέ-

νουμε να ασχολούμαστε με τα μεγάλα 

αλλά και τα μικρά, τα σημαντικά και τα 

σημαντικότερα.

Για τον δήμο μας, η παρέλευση του καλο-

καιριού δεν ήταν καθόλου «νωχελική».

Τον έντονο «πολιτιστικό μαραθώνιο» 

του καλοκαιριού, συνόδευσε μία κο-

σμογονία έργων, από Παιδικές Χαρές 

μέχρι μεγάλα έργα οδοποιίας, που με-

ταμόρφωναν καθημερινά την εικόνα 

ολόκληρου του δήμου, αναβαθμίζο-

ντας την ποιότητα ζωής των κατοίκων.

Παράλληλα, με σκληρή και οργα-

νωμένη δουλειά, και με χρήμα-

τα αποκλειστικά από το δημοτι-

κό ταμείο, η πλειοψηφία των σχολικών 

συγκροτημάτων ανακατασκευάστηκε 

πλήρως και υποδέχθηκε σε πλήρη ετοι-

μότητα το μαθητικό και εκπαιδευτικό δυ-

ναμικό για τη νέα σχολική χρονιά. 

Καλά νά ’μαστε, λοιπόν, και ας μάθουμε 

να δεχόμαστε με χαρά όσα μας προσφέ-

ρονται και φυσικά να τα αναγνωρίζουμε.

Καλές φθινοπωρινές διαδρομές…

αντίeditorial
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«Και ο ήλιος έκανε ένα βήμα πίσω, 
τα φύλλα έπεσαν να κοιμηθούν 

και το φθινόπωρο ξύπνησε» 
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Την υποχρέωση της 
Πολιτείας να εξα-
σφαλίζει στα παιδιά 

σύγχρονα σχολεία και 
σύγχρονες σπουδές, αλλά 
και την υποχρέωση να αλ-
λάξουν τα «κακώς κείμενα 
στην εκπαίδευση», τόνισε η 
πρόεδρος του «Κινήματος 
Αλλαγής» Φώφη Γεννηματά 
σε μήνυμά της από το σχο-
λικό συγκρότημα των 4ου-
11ου Δημοτικών Σχολείων 
Συκεών και του 9ου Νηπι-
αγωγείου Συκεών, όπου 
παραβρέθηκε και τίμησε με 
την παρουσία της την τελε-
τή αγιασμού για τη νέα σχο-
λική χρονιά.

Την πρόεδρο του «Κινή-
ματος Αλλαγής» στο σχολικό 
συγκρότημα της Δ.Ε. Συκε-
ών, το οποίο κατά τη θερι-
νή περίοδο ανακαινίστηκε 
πλήρως και αναβαθμίστηκε 
με ευρύτατες παρεμβάσεις, 
υποδέχθηκε ο δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών Σίμος 
Δανιηλίδης, αντιδήμαρχοι 
και δημοτικοί σύμβουλοι. 
Θερμή υποδοχή, όμως, επι-
φύλαξαν οι γονείς των παι-
διών και οι εκπαιδευτικοί, 
ενώ η Φώφη Γεννηματά με 
ιδιαίτερη διάθεση αντάλλα-
σε ευχές με μικρούς και 
μεγάλους σε ένα ζεστό 
κλίμα. 

«Τα σύγχρο-
να σχολεία και οι 
σύγχρονες σπου-
δές είναι οφειλή 
της Πολιτείας προς 
τα παιδιά, γιατί η 
σύγχρονη εκπαί-
δευση είναι το πιο 
σημαντικό διαβα-
τήριο για το μέλ-
λον τους. Για αυτό 
έχουμε πολύ με-
γάλη υποχρέω-
ση, μαζί με τους 
εκπαιδευτικούς, 
να αλλάξουμε τα 
κακώς κείμενα 
στην εκπαίδευση 
που δυστυχώς είναι 
πολλά, και μπορούμε 
να το πετύχουμε», τό-
νισε στο μήνυμά της η 
πρόεδρος του «Κινή-
ματος Αλλαγής» Φώφη 
Γεννηματά.

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ
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Θέλω να ευχηθώ 
σε όλους, στα παιδιά, 
στους γονείς, 
στους δασκάλους, 
καλή σχολική χρονιά 
και να πω ότι αυτά 
τα παιδικά χαμόγελα 
είναι η πραγματική 
ελπίδα για το 
αύριο του τόπου

ΦΩΦΗ ΓΕΝΝΗΜΑΤΑ:

Μήνυμα της Φώφης Γεννηματά 
για την παιδεία και την εκπαίδευση 
από σχολείο του δήμου μας
«Υποχρέωση της Πολιτείας τα σύγχρονα σχολεία και οι σύγχρονες σπουδές. Έχουμε υποχρέωση μαζί να αλλάξουμε τα κακώς 

κείμενα…», τόνισε κατά τον χαιρετισμό της  στην τελετή αγιασμού σε σχολικό συγκρότημα του δήμου

• Σίμος Δανιηλίδης: «Στόχος τα σχολεία μας να είναι υψηλού επιπέδου…»

«Εξαιρετική εικόνα…»

Αναφερόμενη στην τελετή αγιασμού και στο κλίμα που συνάντη-
σε στο σχολικό συγκρότημα, έκανε λόγο για «όμορφα προσωπά-
κια που μας γεμίζουν με αισιοδοξία», υπογραμμίζοντας, μάλιστα, 
ότι πρόκειται για «ένα απίστευτο μπουκέτο, που μαζί με το σχολείο 
που έχει τόσο ωραία χρώματα, δίνουν πραγματικά μια εξαιρετική 
εικόνα για ένα καλό ξεκίνημα». «Θέλω να ευχηθώ σε όλους, στα 
παιδιά, στους γονείς, στους δασκάλους, καλή σχολική χρονιά και 
να πω ότι αυτά τα παιδικά χαμόγελα είναι η πραγματική ελπίδα 
για το αύριο του τόπου», πρόσθεσε.

Εισπράττοντας και η ίδια την ικανοποίηση της εκπαιδευτικής 
κοινότητας για την εικόνα που παρουσίασαν τα σχολεία μετά τις 
παρεμβάσεις αναβάθμισης των υποδομών, δεν παρέλειψε να δώ-
σει «πολλά συγχαρητήρια στον δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη και στον 
δήμο Νεάπολης-Συκεών γιατί παραδίδει αυτό το τόσο όμορφο 
σχολείο στα παιδιά μας». Σε δήλωσή της, μάλιστα, αμέσως μετά 
την τελετή του αγιασμού, χαρακτήρισε «εντυπωσιακή τη δουλειά 
του δημάρχου και του δήμου Νεάπολης-Συκεών». «Είναι ένας δή-
μος πρότυπο, και στην εκπαίδευση και στην κοινωνική πολιτική. 
Ο Σίμος Δανιηλίδης σχεδόν ταυτίζεται με την κοινωνική πολιτική. 

Όταν θέλουμε να μιλήσουμε για Αυτοδιοίκηση και για κοινω-
νικό κράτος πάντα φέρνουμε στο μυαλό μας το δήμο Νεά-

πολης-Συκεών», ανέφερε χαρακτηριστικά.
«Η παιδεία και η εκπαίδευση των παιδιών μας αποτελεί 

για το δήμο μας σταθερά πρώτη προτεραιότητα. Στό-
χος μας είναι τα σχολεία του δήμου μας να είναι τόσο 

υψηλού επιπέδου, ώστε να μην έχουν να ζηλέψουν 
τίποτα από τα πιο ακριβά ιδιωτικά κολέγια και η λαϊκή 
οικογένεια να μπορεί να απολαμβάνει άριστες υπο-
δομές στην εκπαίδευση χωρίς να επιβαρύνεται οι-
κονομικά», τόνισε από την πλευρά του ο δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, εκφράζοντας, 
εκ μέρους του συνόλου της διοίκησης και του Δη-
μοτικού Συμβουλίου, τις ευχαριστίες του «για την 
τιμή που μας έκανε η πρόεδρος του «Κινήματος Αλ-
λαγής» Φώφη Γεννηματά να παραστεί στην τελετή 
αγιασμού της νέας σχολικής χρονιάς».



Με χιλιάδες φωτεινά και πλατιά χαμό-
γελα μαθητών, γονέων και εκπαι-
δευτικών ξεκίνησε η νέα σχολική 

χρονιά, με τα ανακατασκευασμένα σχολικά 
συγκροτήματα στο δήμο Νεάπολης-Συκεών 
να υποδέχονται σε πλήρη ετοιμότητα το μα-
θητικό τους δυναμικό. 

«Με χαρά και καθαρό πρόσωπο σάς κα-
λωσορίζουμε για ακόμα μία χρονιά, καθώς 
όλα όσα σας υποσχόμαστε, αγωνιζόμαστε 
και τα πετυχαίνουμε και τα υλοποιούμε», τό-
νισε με υπερηφάνεια ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, υπογραμμίζοντας 
προς τη μαθητική και εκπαιδευτική κοινότητα 
ότι «τα χαρούμενα γεμάτα ικανοποίηση πρό-
σωπά σας είναι το μεγαλύτερο μπράβο και η 
καλύτερη ανταμοιβή της πάγιας επιλογής μας 
να στηρίζουμε με έργα και με πράξεις, και όχι 
με κούφια λόγια, τη δημόσια εκπαίδευση». 

«Δουλεύουμε για τις επόμενες γενιές και 
όχι για τις επόμενες εκλογές», επισήμανε με 

νόημα ο Σίμος Δανιηλίδης, δηλώνοντας ότι 
«έχοντας κυρίαρχο στόχο την παιδεία, κατα-
φέραμε και φέτος, με σκληρή και οργανω-
μένη δουλειά, και με χρήματα αποκλειστικά 
από το δημοτικό μας ταμείο, να ανακατα-
σκευάσουμε, να επισκευάσουμε, να συντη-
ρήσουμε, να ελαιοχρωματίσουμε, να εξοπλί-
σουμε και τελικά να παραδώσουμε σήμερα 
όμορφα, λειτουργικά, κατάλληλα εξοπλι-
σμένα και ασφαλή σχολικά κτίρια σε όλες τις 
βαθμίδες, ώστε να αποτελέσουν εφόδια για 
τους εκπαιδευτικούς να ασκήσουν απρόσκο-
πτα το έργο τους».

«Είμαστε περήφανοι γιατί τα σχολεία μας 
δεν έχουν τίποτα να ζηλέψουν από τα πιο 
ακριβά κολέγια», υπογράμμισε ο δήμαρχος, 
επισημαίνοντας τις εκτεταμένες παρεμβάσεις 
και εργασίες επισκευών και συντηρήσεων 
που πραγματοποιήθηκαν κατά τη διάρκεια 
του καλοκαιριού, στο σύνολο σχεδόν των 
σχολικών κτιρίων.

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ

Πρώτο κουδούνισμα με χαμόγελα
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Είμαστε 
περήφανοι 
γιατί τα 
σχολεία μας 
δεν έχουν τίποτα 
να ζηλέψουν 
από τα πιο 
ακριβά κολέγια

ΣΙΜΟΣ
ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ:
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Σε δημοπρασία
 το 2ο Γυμνάσιο Πεύκων

Με φανερή ικανοποίηση και αίσθημα δικαίω-
σης ο δήμαρχος αναφέρθηκε και στο μεγάλο έργο 
της δημοπράτησης του 2ου Γυμνασίου Πεύκων, 
επισημαίνοντας ότι «το πείσμα, η επιμονή ,η με-
θοδικότητα και ο αγώνας μας απέδωσαν καρ-
πούς και το 2ο Γυμνάσιο Πεύκων εντάχθηκε σε 
ειδικό Πρόγραμμα Χρηματοδότησης, με προϋ-
πολογισμό 7,835 εκατ. €, το μεγαλύτερο σχολι-
κό συγκρότημα που εντάχθηκε σε ολόκληρη τη 
Μακεδονία, και δημοπρατείται το προσεχές διά-
στημα». «Κλείσαμε τα αυτιά στις σειρήνες, τις πι-
έσεις και τις λάθος κατευθύνσεις, τόνισε, και θα 
παραδώσουμε με περηφάνεια στους δημότες 
μας ένα ακόμα στολίδι για την εκπαίδευση». 

Παράλληλα, ο δήμαρχος αναφέρθηκε και 
στα «τρία σχολεία του δήμου μας, το 7ο  Νηπι-
αγωγείο Πεύκων, το 4ο Ολοήμερο Δημοτικό 
Σχολείο Πεύκων και το 1ο ΕΠΑΛ Συκεών, τα 
οποία εντάχθηκαν στο πρόγραμμα μετά την 
ενεργοποίηση των ΣΔΙΤ».

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ
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Πρωτοπόρα 
προγράμματα

Τον μεγάλο ενθουσια-
σμό των μαθητών όλων των 
ηλικιών προκάλεσε η αναφορά 
του δημάρχου για τη συνέχιση, 
για τέταρτη συνεχή χρονιά, της 
συνεργασίας του δήμου με το 
Κρατικό Θέατρο Βορείου Ελλά-
δας, που θα επιτρέψει και φέτος 
σε 11.000 μαθητές όλων των 
σχολείων του δήμου να παρα-
κολουθήσουν εντελώς δωρεάν 
τις παραστάσεις του ΚΘΒΕ, στο 
πλαίσιο ενός ολοκληρωμένου 
προγράμματος θεατρικής αγω-
γής και παιδείας. 

Επιπλέον, όπως ανακοί-
νωσε ο Σίμος Δανιηλίδης, «τη 
νέα σχολική χρονιά, όλοι οι 

μαθητές του δήμου θα 
έχουν την ευκαιρία να 
διεισδύσουν και στον 
κόσμο της μουσικής, χάρη 
σε ένα πρωτοποριακό 
πρόγραμμα του δήμου σε 
συνεργασία με την Κρατική 
Ορχήστρα Θεσσαλονίκης, 
που θα τους προσφέρει την 
παρακολούθηση συναυ-
λιών και μουσικών παρα-
στάσεων της ΚΟΘ εντελώς 
δωρεάν».

Τέλος, ο δήμαρχος Νεά-
πολης-Συκεών, που παρα-
βρέθηκε σε πολλά σχολεία 
του δήμου συνοδευόμενος 
από αντιδημάρχους, δημο-
τικούς και τοπικούς συμβού-
λους, αναφέρθηκε στο μεγάλο 
δίκτυο υποστήριξης και στήρι-

ξης της μαθητικής κοινότητας, 
καλώντας τους μαθητές, τους 
εκπαιδευτικούς και τους γονείς 
να αξιοποιήσουν τις δημοτικές 
κοινωνικοπρονοιακές Υπη-
ρεσίες, όπως μεταξύ άλλων οι 
Συμβουλευτικοί Σταθμοί και το 
Κέντρο Πρόληψης «ΠΥΞΙΔΑ». 

Σε ορισμένες τελετές 
αγιασμών των σχολείων του 
δήμου Νεάπολης-Συκεών, πα-
ραβρέθηκαν επίσης ο πρώην 
Υπουργός Δικαιοσύνης Νίκος 
Παρασκευόπουλος, ο βουλευ-
τής του ΣΥΡΙΖΑ Τριαντάφυλλος 
Μηταφίδης και ο βουλευτής της 
ΝΔ Σταύρος Καλαφάτης.

4ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ 
ΣΥΚΕΩΝ, ΕΠΑΛ 
ΣΥΚΕΩΝ

3ο-6ο ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΣΥΚΕΩΝ 
& 3ο-6ο ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΑ ΣΥΚΕΩΝ

2ο ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΣΥΚΕΩΝ & 3ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΣΥΚΕΩΝ

2ο ΛΥΚΕΙΟ ΣΥΚΕΩΝ

1ο ΛΥΚΕΙΟ ΠΕΥΚΩΝ

1ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΠΕΥΚΩΝ

3ο-5ο ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΝΕΑΠΟΛΗΣ

1ο-5ο ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΣΥΚΕΩΝ

8ο-12ο ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΝΕΑΠΟΛΗΣ
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Πρόσκληση-προτροπή προς όλους 
τους διευθυντές και εκπαιδευτικούς 
των σχολείων Πρωτοβάθμιας και 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης να αξιοποιή-
σουν τα ειδικά προγράμματα που υλοποιεί 
ο δήμος Νεάπολης-Συκεών, όπως μεταξύ 
άλλων είναι η μουσική και η θεατρική παι-
δεία και αγωγή, απηύθυνε ο δήμαρχος Σί-
μος Δανιηλίδης. 

Αυτό έγινε κατά τη διάρκεια πολύω-
ρης και διευρυμένης σύσκεψης ενόψει της 
έναρξης της νέας σχολικής χρονιάς, κατά 
την οποία εξετάστηκε το σύνολο των θε-
μάτων που απασχολούν τις εκπαιδευτικές 
κοινότητες. Σ’ αυτήν συμμετείχαν ο αντιδή-
μαρχος Κοινωνικής Πολιτικής και Παιδείας 
Μιχάλης Βουλγαρίδης, οι πρόεδροι των 
Σχολικών Επιτροπών Αλεξάνδρα Τερζίδου 
(Α΄Βάθμια Σ.Ε.) και Τριαντάφυλλος Κουσα-
γιαννίδης (Β΄Βάθμια Σ.Ε.) και η πρόεδρος 
της Δ.Κ. Νεάπολης Χριστίνα Τερζή.

«Είμαστε περήφανοι γιατί καθιερώσαμε 
τα τελευταία τέσσερα χρόνια έναν ακόμη 
θεσμό υλοποιώντας με επιτυχία, σε συνερ-

γασία με το ΚΘΒΕ,  το πρωτοποριακό Πρό-
γραμμα Θεατρικής Παιδείας και Θεατρι-
κής Αγωγής», ανέφερε ο δήμαρχος Σίμος 
Δανιηλίδης, υπογραμμίζοντας ιδιαίτερα 
τον σημαντικό ρόλο του εκπαιδευτικού ως 
προς την επιτυχία του Προγράμματος, το 
οποίο συνεχίζεται για τέταρτο χρόνο. Όπως 
επισήμανε, «η επιτυχία του προγράμμα-
τος εξαρτάται και από το δικό σας μεράκι», 
απευθύνοντας παράλληλα προτροπή προς 
όλους τους εκπαιδευτικούς να αναλαμβά-
νουν πρωτοβουλίες και να δημιουργούν 
αντίστοιχα ερεθίσματα στους μαθητές ώστε 
«να πάμε τα σχολεία στον Πολιτισμό και να 
έρθει ο Πολιτισμός στα Σχολεία». 

Αναφέρθηκε επίσης και στο μέρος του 
προγράμματος που αφορά σε θεατρικά 
δρώμενα εντός της σχολικής αίθουσας και 
επεσήμανε την άμεση βιωματική σχέση που 
αναπτύσσεται με αυτόν τον τρόπο ανάμε-
σα σε παιδιά και ηθοποιούς. Τέλος, κάλεσε 
όλους τους εκπαιδευτικούς να στηρίξουν 
την προσπάθεια της διοίκησης, προετοιμά-
ζοντας κατάλληλα τους μαθητές. 

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ

«Αξιοποιήστε τα προγράμματα του δήμου»
Πρόσκληση-προτροπή του δημάρχου Σίμου Δανιηλίδη στους διευθυντές των σχολείων και τους εκπαιδευτικούς 

για τα πρωτοποριακά προγράμματα θεατρικής και μουσικής παιδείας
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Ολοκληρωμένες παρεμβάσεις

Στη σύσκεψη, ωστόσο, κυριάρχη-
σαν και θέματα που αφορούν σε ζη-
τήματα της σχολικής στέγης, με ειδική 
αναφορά στις εκτεταμένες εργασίες 
επισκευών και συντηρήσεων των εγκα-
ταστάσεων.

«Με το πρώτο χτύπημα του κου-
δουνιού θα έχουν ολοκληρωθεί γενι-
κές ανακατασκευές είτε μικρότερες πα-
ρεμβάσεις, σε 24 σχολικά κτίρια στον 
δήμο Νεάπολης-Συκεών»,  υπογράμ-
μισε ο Σίμος Δανιηλίδης, τονίζοντας ότι 
«επιλέχθηκαν αυτά στα οποία δεν είχαν 
γίνει εργασίες πέρυσι και αυτά είναι 
περισσότερα από ότι ήταν πέρυσι και 
πρόπερσι, εκτελώντας τον προγραμμα-
τισμό που διαμορφώνεται σε συνεργα-
σία με τους διευθυντές των σχολείων».  

Αναφορικά με τα θέματα προστα-
σίας των σχολικών αυλών και κτιρι-
ακών εγκαταστάσεων γενικότερα, ο 
δήμαρχος επιφυλάχθηκε να οριστεί 

μία νέα συνάντηση με τους διευθυντές 
των σχολείων καθώς υπάρχουν θέμα-
τα ανοιχτά ως προς τη μέριμνα για τη 
φύλαξη των σχολικών συγκροτημάτων 
γενικότερα καθώς, όπως ανέφερε και 
ο αντιδήμαρχος Μ.Βουλγαρίδης, «δεν 
υπάρχουν φύλακες, αν ανοίξουμε τις 
αυλές θα έχουμε ζημιές…».  

Με αφορμή τη συζήτηση για τα 
κτιριακά θέματα ο Σίμος Δανιηλίδης 
προέτρεψε όλους, τόσο τους εκπαιδευ-
τικούς όσο και τους κατοίκους, να κά-
νουν χρήση της εφαρμογής Novoville  
ώστε να υπάρχει άμεση ενημέρωση 
των υπηρεσιών του δήμου και επίλυση 
σχετικών προβλημάτων.

Τέλος, ο δήμαρχος έκανε εκτε-
νή αναφορά στο Κέντρο Πρόληψης 
«ΠΥΞΙΔΑ» και τους Συμβουλευτικούς 
Σταθμούς καλώντας την εκπαιδευτική 
κοινότητα «να αξιοποιήσουν τις δομές 
αυτές για τη στήριξη των παιδιών και 
των οικογενειών τους σε περιπτώσεις 
ανάγκης.

Θεατρική και Μουσική Παιδεία

Τις λεπτομέρειες του προγράμματος και 
των νέων παραστάσεων που θα παρουσια-
στούν φέτος από το Κρατικό Θέατρο Βορείου 
Ελλάδος στους μαθητές ανέπτυξε ο αντιδή-
μαρχος Μιχάλης Βουλγαρίδης, ενημερώ-
νοντας παράλληλα τους διευθυντές για τις 
κινήσεις που πραγματοποιεί ο δήμος και 
αφορούν στη διεύρυνση του προγράμματος 
με νέες παραστάσεις και από άλλους φορείς 
με επιλογή παραστάσεων σε συνεργασία 
μαζί τους. 

Αναφερόμενος στη νέα συνεργασία 
που ξεκίνησε ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
με την Κρατική Ορχήστρα Θεσσαλονίκης ο 
δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης σημείωσε ότι το 
πρόγραμμα αυτό έρχεται να συμπληρώσει 
«ένα κενό που υπήρχε στα σχολεία σε θέματα 
μουσικής Παιδείας» και ότι πλέον «οι μαθητές 
θα έχουν την ευκαιρία να παρακολουθήσουν 
μουσικές παραστάσεις υψηλού επιπέδου», 
ζητώντας παράλληλα από τους εκπαιδευ-
τικούς  να προετοιμάσουν ανάλογα τους 
μαθητές, καθώς «για τα περισσότερα παιδιά 
των σχολείων μας θα είναι η πρώτη επαφή 
στη ζωή τους με αυτό το είδος  της μουσικής». 

Από την πλευρά του ο αντιδήμαρχος   
Μ.Βουλγαρίδης ανέφερε τις λεπτομέρειες 
του Προγράμματος Μουσικής Παιδείας που 
ξεκινά με μουσικές παραστάσεις υψηλού επι-
πέδου τις οποίες θα έχουν την ευκαιρία φέτος 
να παρακολουθήσουν όλοι οι μαθητές των 
σχολείων του δήμου Νεάπολης-Συκεών.

Κατά τη διάρκεια της συνάντησης ο αντι-
δήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής και Παιδείας 
Μ.Βουλγαρίδης πρότεινε και έγινε δεκτό να 
ξεκινήσει από φέτος Πρόγραμμα Κυκλο-
φοριακής Αγωγής στα σχολεία του δήμου, 
από την Δ΄ τάξη του Δημοτικού Σχολείου, το 
οποίο θα πραγματοποιείται σε ανάλογο χώρο 
που πληροί όλες τις προϋποθέσεις ασφάλειας 
στη Δ.Ε. Πεύκων, ζητώντας παράλληλα την 
καλή συνεργασία των εκπαιδευτικών για την 
επιτυχή έκβαση του προγράμματος.



ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ:

 Πλήρης ανακατασκευή της οδού Ελ Βε-
νιζέλου και της λεωφ. Ανδρέα Παπανδρέου 
της Δ.Ε. Νεάπολης σε όλο το μήκος της, από την 
οδό Ελ. Βενιζέλου έως τον κόμβο της περιφερεια-
κής οδού, με συνολικό προϋπολογισμό 1.238.163 
ευρώ. Ο κεντρικός αυτός οδικός άξονας, που 
καθημερινά εξυπηρετεί πολύ μεγάλο κυκλοφορι-
ακό φορτίο, θα ασφαλτοστρωθεί εκ νέου με δυο 
στρώσεις τελευταίας γενιάς αντιολισθηρό ασφαλ-
τοτάπητα, ενώ θα γίνει και ανάπλαση των παρά-

πλευρων οδών με ασφαλή διαμόρφωση 
πεζοδρομίων και διαβάσεων.
 Πλήρης ανακατασκευή και 
ανάπλαση του οδικού άξονα της 
λεωφ. Γεωργίου Παπανικολάου στη 
Δ.Ε. Πεύκων με πλακοστρώσεις, νέο 
ηλεκτροφωτισμό, κ.ά. Πρόκειται για την 
υλοποίηση της τρίτης φάσης του έργου, 
προϋπολογισμού 4.980.900 ευρώ, με την 
οποία θα ολοκληρωθεί η ανάπλαση της 
περιοχής, επιφέροντας –εκτός όλων των 
άλλων- τη δημιουργία προϋποθέσεων 
για την οικονομική ανάπτυξη.
 Ανακατασκευή, ασφαλτοστρώ-

σεις, αναπλάσεις και ηλεκτροφωτισμός 
25 οδών στη Δ.Ε. Συκεών, προϋπολογισμού 
3.950.000 ευρώ. Πρόκειται για το μεγάλο έργο 
της οδοποιίας στην περιοχή που δημοπρατήθηκε 
το 2016 αλλά εξαιτίας των πολλών διαδοχικών 
αλλαγών στη σχετική νομοθεσία , αλλά και των 
πολλών ενστάσεων και προσφυγών, το έργο δεν 
είχε μπορέσει να ξεκινήσει μέχρι πριν λίγο καιρό, 
ενώ αυτό θα μπορούσε έως σήμερα να είχε ολο-
κληρωθεί! Οι παρεμβάσεις αφορούν στις οδούς: 
Ρ.Φεραίου, Μακεδονομάχων, Μ.Μερκούρη, Π.Α-
φαλή (πρ. Ελπίδος), Ελ. Βενιζέλου, Καυκάσου, Αλ. 
Παπαναστασίου, Ναυαρίνου, Αγ.Δημητρίου, Στρ. 
Ι.Σαράφη, Τυρνάβου, Θουκιδίδου, Θερμοπυλών, 
Ζαρίφη, 28ης Οκτωβρίου, Αράχωβας, Γ.Γεννηματά, 
Βαμβακά, Δελφών, Ναυπλίου, Νικομήδειας, 26ης 
Οκτωβρίου, Σουρμένων, Ολ.Πάλμε, Ιερολοχιτών, 
Δραγατσανίου, Φιλ. Εταιρείας, Δημητρίου & Ανδρέ-
ου, τμήμα της Επταπυργίου.

Ιδιαίτερα αισθητή αναμένεται να γίνει η ανακα-
τασκευή και ανάπλαση κεντρικών οδικών αξόνων, 
όπως χαρακτηριστικά της Αγ. Δημητρίου που θα 
«μετατραπεί» σε μια νέα οδό όχι μόνο εξαιτίας της 
νέας ασφαλτόστρω-
σης αλλά της ανακα-
τασκευής των πεζο-
δρομίων με μερική 
διαπλάτυνσή τους 
για την ασφαλή κίνη-
ση των πεζών, με νέο 
σύγχρονο χαμηλό 
ηλεκτροφωτισμό και 
κάγκελα ασφαλείας. Η 
ολοκλήρωση των πα-
ρεμβάσεων αυτών, όπως επισημαίνει ο αντιδήμαρ-
χος Τεχνικών Έργων Αντώνης Σαουλίδης, θα δημι-
ουργήσει επιπλέον χαρακτηριστικά τοπικής αγορά 
με στόχο την οικονομική ανάπτυξη της περιοχής.
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Με τρεις πολύ μεγάλες παρεμβά-
σεις στον τομέα της οδοποιίας 
και αναπλάσεων, που όχι μόνο 

θα αλλάξουν την εικόνα του δήμου σε 
όλες τις περιοχές αλλά –κυρίως- θα εξα-
σφαλίσουν την ασφαλή κίνηση πεζών 
και οχημάτων, αναβαθμίζοντας ταυτό-
χρονα της ποιότητα ζωής των κατοίκων, 
συνεχίζεται το τεχνικό πρόγραμμα του 
δήμου Νεάπολης-Συκεών.

Οι παρεμβάσεις αφορούν στις δυο 
κεντρικές λεωφόρους του δήμου Ανδρέα 
Παπανδρέου και Γεωργίου Παπανικολά-
ου, που η χρήση τούς έχει καταστήσει 

υπερτοπικούς μείζονος σημασίας, καθώς 
χρησιμοποιούνται για τις ανάγκες και άλ-
λων περιοχών και όμορων δήμων, όπως 
επίσης και σε συνολικά 25 οδούς της Δ.Ε. 
Συκεών. Να σημειωθεί ότι ο συνολικός 
προϋπολογισμός των τριών αυτών έρ-
γων ξεπερνά τα 10 εκατ. ευρώ, που κα-
λύπτονται από το δημοτικό ταμείο, με τις 
διαδικασίες να έχουν ολοκληρωθεί έτσι 
ώστε τα συνεργεία για τους δυο κεντρι-
κούς άξονες να ετοιμάζονται για δράση 
με την έναρξη του νέου έτους, ενώ ξεκί-
νησαν οι εργασίες για το έργο της εργο-
λαβίας των Συκεών. 

ΕΡΓΑ

Αντίστροφη μέτρηση για τις
λεωφ. Ανδρέα Παπανδρέου 
και Γεωργίου Παπανικολάου
Πλήρης ανακατασκευή και αναπλάσεις στους δυο κεντρικότατους οδικούς άξονες
• Άρχισε και το μεγάλο έργο της οδοποιίας στις Συκιές
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Ασφαλτοστρώσεις 
σε Νεάπολη και Πεύκα

Οι μεγάλες παρεμβάσεις στον τομέα της 
οδοποιίας έχρονται ως συνέχεια του τεχνικού 
προγράμματος του δήμου Νεάπολης-Συκεών, 
το οποίο βρίσκεται σε μια διαρκή εξέλιξη σε 
όλα τα όρια του δήμου.

Τελευταία τέτοια παρέμβαση σημειώθη-
κε στη Νεάπολη με την ανακατασκευή της 
κεντρικής οδού Αγίου Γεωργίου, ενώ είχαν 
προηγηθεί οι ασφαλτοστρώσεις στις οδούς Αγ. 
Λαύρας, Αθ. Διάκου, Αριστοτέλους και Διομή-
δους. Το έργο της οδοποιίας και αναπλάσεων 
στην περιοχή θα ολοκληρωθεί με τις ασφαλτο-
στρώσεις στις οδούς Ανατ. Ρωμυλίας, Λ.Βύρω-
νος και Αρδαμυτίου.

Πρόκειται για μια μεγάλη εργολαβία στη 
Δ.Ε. Νεάπολης συνολικού προϋπολογισμού 
1.543.900 ευρώ, που εκτός από τα έργα 
οδοποιίας και ασφαλτοστρώσεων, συμπερι-
λαμβάνει έργα ηλεκτροφωτισμού με εγκατά-
σταση σύγχρονων φωτιστικών και καλύπτεται 
πλήρως από το δημοτικό ταμείο.

Παράλληλα, σε εξέλιξη βρίσκεται το έργο 
της οδοποιίας στη Δ.Ε. Πεύκων συνολικού 
προϋπολογισμού 3,7 εκατ. ευρώ, η ολο-
κλήρωση του οποίου θα συντελεστεί με τις 
ασφαλτοστρώσεις και αναπλάσεις στις οδούς 
Θάλειας, Ξηροποτάμου, τμήμα Ελευθερίας, 
Πανσελήνου (με διάνοιξη), Μικράς Ασίας (με 
διάνοιξη τμήματος), Πτολεμαίων, Νεφέλης και 
Προπυλαίων.

Με στόχο να είναι έτοιμο πριν το νέο έτος ετοιμάζεται μέσα στο Νοέμ-
βριο η έναρξη των εργασιών για την ανακατασκευή του τοιχίου στον 
Ι.Ν. Αγ. Αποστόλου Παύλου στη Δ.Ε. Αγ. Παύλου, το οποίο έχει υποστεί 
φθορές από τον χρόνο και έχει καταστεί επικίνδυνο. Το σχέδιο, η υλο-
ποίηση του οποίου αναμένει τον ανάδοχο κατασκευαστή, προβλέπει 
την πλήρη εφαρμογή του ρυμοτομικού σχεδίου με διαπλάτυνση και 
νέα πλακόστρωση του πεζοδρομίου, και την κατασκευή νέου τοιχίου 
περίφραξης του αύλειου χώρου του ναού.

Σε νέους ασφαλείς αύλειους χώρους ασκούνται με την έναρξη της νέας σχο-
λικής χρονιάς οι αθλοπαιδιές των μαθητών σε άλλα τρία Δημοτικά Σχολεία του 
δήμου Νεάπολης-Συκεών, και οι οποίες καταγράφουν τη φιλοσοφία της διοί-
κησης για ένα ελκυστικό δημόσιο σχολείο.

Πρόκειται για τις αυλές του 3ου Δημ. Σχολείου Πεύκων, των 1ου-5ου Δημ. 
Σχολείων Συκεών και των 4ου-11ου Δημ. Σχολείων Συκεών (φωτογρ.), των 
οποίων οι αυλές μετατράπηκαν σε γήπεδα αθλημάτων. Ο σχεδιασμός και η 
υλοποίησή τους, που γνώρισαν την ενθουσιώδη αποδοχή μαθητών και εκπαι-
δευτικών, έγινε με τη χρήση σταμπωτού έγχρωμου δαπέδου, που εκτός των 
άλλων εξασφαλίζει την ασφαλέστερη άθληση-εκγύμναση των παιδιών.

ΕΡΓΑΕΡΓΑ

Σχολικές αυλές 
βγαλμένες 
από παραμύθι…

Με αυλές βγαλμένες από παραμύθι 
ενισχύει και εμπλουτίζει το μαγικό 
ταξίδι της γνώσης και της εκπαί-

δευσης ο δήμος Νεάπολης-Συκεών, ανα-
κατασκευάζοντας τους αύλειους χώρους με 
φαντασία και ευαισθησία, προεκτείνοντας 
τον πρωτοποριακό σχεδιασμό από τις Παι-
δικές Χαρές και στις σχολικές-εκπαιδευτικές 
μονάδες έως και τους Παιδικούς Σταθμούς.

Τελευταία χαρακτηριστικά παραδείγμα-
τα είναι η ανακατασκευή του Βρεφονηπια-
κού-Παιδικού Σταθμού 
της οδού Επταπυργίου 
στη Δ.Ε. Συκεών, όπου οι 
εργασίες σχεδόν ολοκλη-
ρώθηκαν. Ένα κάστρο κι 
ένα καράβι άλλης… επο-
χής, μέσα σε ένα πολύ-
χρωμο και ασφαλές περι-
βάλλον, είναι τα κυρίαρχα 
στοιχεία που εμπλουτί-
ζουν με έναν διαφορετι-
κό τρόπο την αυλή των 
μικρών παιδιών, και τα 
οποία, σε συνδυασμό με τα άλλα ασφαλή 
και ευφάνταστα παιχνίδια, θα εξακοντίσουν 
την απόλαυση του παιχνιδιού των παιδιών, 
απελευθερώνοντας ταυτόχρονα τη δημι-
ουργική φαντασία παιδιών και εκπαιδευτι-
κών.

Την ίδια ώρα, το 10ο Δημοτικό Σχολείο 
Συκεών άρχισε να… προετοιμάζεται για τη 
ριζική ανάπλαση και αναμόρφωση της αυ-
λής του, αφού το γκρίζο του τσιμέντου θα 
αντικατασταθεί με ένα μωσαϊκό χρωμάτων 

με ειδικές κατασκευές πρασίνου, αθλοπαι-
δειών, εκπαιδευτικών διαδρομών και καλ-
λιτεχνικών δρώμενων.

Ο πρωτοπόρος ανασχεδιασμός του αύ-
λειου χώρου εντάχθηκε στο πρόγραμμα 
«Φιλόδημος ΙΙ» και προωθείται προς υλοποί-
ηση, με τις πρώτες διαδικασίες να ανοίγουν 
την ερχόμενη Άνοιξη και να ολοκληρώνεται 
μέσα στο καλοκαίρι. Το έργο προϋπολογι-
σμού 1.000.000 ευρώ χρηματοδοτείται κατά 
415.000 ευρώ από το πρόγραμμα, με το υπό-

λοιπο ποσό των 585.000 
ευρώ να καλύπτεται από 
το δημοτικό ταμείο.

«Οι σύγχρονες εκπαι-
δευτικές διαδικασίες απαι-
τούν ελκυστικά και πλήρως 
εξοπλισμένα σχολεία, είτε 
της προσχολικής είτε της 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευ-
σης. Και ο πρωτοποριακός 
σχεδιασμός των αύλειων 
χώρων προς αυτή την 
κατεύθυνση είναι στραμ-

μένος. Με τέτοια έργα και παρεμβάσεις ο 
δήμος μας στηρίζει το δημόσιο σχολείο, και 
έτσι θα συνεχίσουμε», δηλώνει ο δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης. Από 
την πλευρά του, ο αντιδήμαρχος Τεχνικών 
Έργων Αντώνης Σαουλίδης υπογραμμίζει 
την «οργανωμένη, καλά συντονισμένη και 
μεθοδική δουλειά των τεχνικών υπηρεσιών 
που είχε ως αποτέλεσμα τη συγκρότηση 
ενός ολοκληρωμένου φακέλου και ελκυστι-
κού σχεδιασμού».

Έτοιμες άλλες τρεις 
Παιδικές Χαρές 

Μετά την ολοκλήρωση, την πιστο-
ποίηση και τα εγκαίνια των μοναδικών 

Παιδικών Χαρών στις Δ.Ε. Συκεών, 
Νεάπολης και Πεύκων, έρχεται η ώρα 

και για τα παιδιά της Δ.Ε. Αγ. Παύλου να 
απολαμβάνουν με ασφάλεια το παιχνί-

δι τους, που ταυτόχρονα θα αποτελεί 
τον καλύτερο τρόπο να αναπτύξουν τη 

φαντασία και τις δεξιότητές τους.
Οι Παιδικές Χαρές που βρίσκονται 

στις οδούς Κρήτης-Κιλκίς, Πρεβέζης-
Ικάρου και Υδραγωγείου-Μ.Καραολή 
(Ευαγγελίστρια) είναι ήδη έτοιμες και 

εξοπλισμένες με ευφάνταστα παιχνίδια, 
και περιμένουν την πιστοποίηση για να 
παραδοθούν στους μικρούς μας φίλους.

Να σημειωθεί ότι η ανακατασκευή 
των Παιδικών Χαρών του Αγ. Παύλου 
και της Ευαγγελίστριας εντάσσονται 

στο μεγάλο έργο του δήμου Νεάπολης-
Συκεών που περιλαμβάνει τον ανασχε-

διασμό και την ανακατασκευή συνολικά 
38 Παιδικών χαρών συνολικού προϋπο-
λογισμού 4.000.000 ευρώ, που καλύπτε-

ται από δημοτικούς πόρους.



Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 5 0   |   Ο Κ Τ Ω Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 1 8

20

Με την υπερψήφιση ενός φιλόδο-
ξου και ρεαλιστικού Τεχνικού 
Προγράμματος, το ύψος του 

οποίου ξεπερνά τα 14 εκατ. ευρώ, ετοιμά-
ζεται ο δήμος Νεάπολης-Συκεών να δώ-
σει κατά τη νέα χρονιά, το 2019, νέα ώθη-
ση στην αναβάθμιση και τη βελτίωση της 
ποιότητας ζωής των κατοίκων, δίνοντας 
λύσεις και απαντήσεις στις απαιτήσεις και 
τις προκλήσεις του μέλλοντος.

Η έγκριση του Τεχνικού Προγράμ-
ματος του 2019, που έγινε κατά πλειο-
ψηφία καθώς το καταψήφισαν οι πα-
ρούσες στη συζήτηση του θέματος στο 
δημοτικό Συμβούλιο παρατάξεις της 
αντιπολίτευσης (Μαρία Λυκουριώτη, Λά-
ζαρος Ωραιόπουλος, Μιχάλης Πάππου, 
Χαράλαμπος Βέλλης, Ειρήνη Κατσάνη-
Τερζηβασιλειάδου), ήρθε ως συνέχεια 
της ολοκλήρωσης της μακράς διαβού-
λευσης με τους τοπικούς συλλόγους και 
φορείς του δήμου, όπως κορυφώθηκε με 
τη συνεδρίαση της Δημοτικής Επιτροπής 
Διαβούλευσης.

Η συνεδρίαση της Επιτροπής, στην 
οποία συμμετείχε το 75% των μελών της, 
πολίτες και εκπρόσωποι τοπικών συλλό-
γων και φορέων, αποτέλεσε την κορύ-
φωση και ολοκλήρωση της διαδικασίας 

της διαβούλευσης και του κοινωνικού 
διαλόγου, που τυπικά ξεκίνησε με τις συ-
νεδριάσεις σε κάθε Δημοτική Ενότητα. 
Να σημειωθεί, ωστόσο, ότι ο διάλογος με 
την κοινωνία βρίσκεται σε διαρκή εξέλιξη 
καθώς καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους η 
διοίκηση του δήμου βρίσκεται σε σταθε-
ρή επαφή με τους φορείς που την εκπρο-
σωπούν, καταγράφοντας καθημερινά τις 
ανάγκες και τις προτάσεις της με στόχο 
την ανάπτυξη και τη βελτίωση της ποιό-
τητας ζωής.

Όπως τονίζει και ο δήμαρχος Σίμος Δα-
νιηλίδης, «πρόκειται για μια κορυφαία και 
ουσιαστική διαδικασία την οποία ακολου-
θούμε με συνέπεια και αφοσίωση προτού 
καν καταστεί υποχρεωτική από το νόμο. 
Και την υλοποιούμε με πίστη στις αξίες 
της δημοκρατίας, της διαφάνειας και της 
συμμετοχής της κοινωνίας στα κοινά του 
τόπου μας», εκφράζοντας ταυτόχρονα την 
ικανοποίησή του για το υψηλό ποσοστό 
συμμετοχής των μελών της στη συνεδρί-
αση της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευ-
σης. Ωστόσο, εκφράζει την πεποίθησή του 
ότι το ποσοστό αυτό μπορεί να κυμανθεί 
σε υψηλότερα επίπεδα, καλώντας τους πο-
λίτες να συμμετάσχουν ενεργά στις εξελί-
ξεις που αφορούν στο δήμο. 
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«Αγώνας κι ετοιμότητα…»

Από την πλευρά του, ο αντιδήμαρχος 
Τεχνικών Έργων Αντώνης Σαουλίδης 
στέκεται ιδιαίτερα στον αγώνα των 
ανθρώπων της Τεχνικής Υπηρεσίας για 
«ολοκληρωμένες μελέτες και φακέλους 
που προετοιμάζουν το έδαφος για την 
υλοποίηση των μεγάλων οραμάτων 
μας για τον δήμο μας». «Σε δύσκολες 
περιόδους και κάτω από ιδιαίτερες 
συγκυρίες, επιμένουμε να σχεδιάζου-
με, να διεκδικούμε και να υλοποιούμε 
μεγάλα έργα που σταθερά ενισχύουν την 
ανάπτυξη στο δήμο μας και βελτιώνουν 
την ποιότητα ζωής των συνδημοτών 
και συμπολιτών μας», ανέφερε μεταξύ 
άλλων. Μάλιστα, τόνισε την ετοιμότητα 
των Υπηρεσιών στη διεκδίκηση ένταξης 
μεγάλων έργων σε χρηματοδοτικά προ-
γράμματα, επιτυγχάνοντας «μ’ αυτόν τον 
τρόπο και τα μεγαλεπίβολα σχέδια μας να 
προωθούμε και το ταμείο του δήμου να 
το διατηρούμε ισχυρό για την υλοποίηση 
άλλων σχεδίων».

«Μέσα στο 2019 θα συνεχίσουν να 
προκηρύσσονται έργα με τα οποία θα δι-
εκδικούμε τη βελτίωση της καθημερινότη-
τας των συνδημοτών μας και συγχρόνως 
θα διεκδικούμε εξοικονόμνηση πόρων, 
όχι μόνο υλικών αλλά και φυσικών», 
υπογράμισε ο Αντ. Σαουλίδης κάνοντας 
αναλυτική αναφορά στο πλούσιο τεχνικό 
πρόγραμμα του 2019 σε όλα τα επίπεδα 
και τους τομείς, λαμβάνοντας υπόψη με 
την ίδια ευαισθησία τις ανάγκες όλων των 
Δημοτικών Ενοτήτων, εξασφαλίζοντας 
«ίδιες συνθήκες για όλους τους κατοίκους 
του δήμου μας». «Κάθε αδυναμία θα 
γίνεται προτεραιότητα και θα επιδιώκου-
με στο βέλτιστο χρονικό διάστημα να 
δίνουμε λύσεις», πρόσθεσε.

Ο δήμος μας, έχοντας 
εξυγιάνει τα οικονο-
μικά του και εξοφλώ-
ντας το σύνολο των 
αναγνωρισμένων 
ως νόμιμων χρεών 
και των δανείων των 
πρώην δήμων Νεάπο-
λης και Αγ. Παύλων, 
έχει το προνόμιο να 
είναι από τους λίγους 
δήμους σε όλη τη 
χώρα, που διαθέτει 
ένα ισχυρό ταμείο και 
μπορεί να χρηματο-
δοτεί μια σειρά μεγά-
λων έργων και πα-
ρεμβάσεων σε όλους 
τους τομείς, ξεπερνώ-
ντας καθυστερήσεις 
και αγκυλώσεις που 
δημιουργούν οι φο-
ρείς του κράτους«Κοσμογονία έργων 

σε περιόδους 
επενδυτικής ανομβρίας»

 «Η συμμετοχή των πολιτών είναι καθο-
ριστικής σημασίας και αξίας στην ανάπτυξη 
του τόπου μας, καθώς αυτοί είναι οι πρω-
ταγωνιστές και για αυτούς διαμορφώνονται 
όλα τα προγράμματα που αφορούν σε έργα, 
υποδομές και παρεμβάσεις στην καθημερι-
νότητά μας. Για αυτό και θα πρέπει να ενι-
σχύσουμε με κάθε τρόπο την ενεργή συμμε-
τοχή των πολιτών στα κοινά δημιουργώντας 
ένα κοινό μέτωπο συνεργασίας και συνέρ-
γειας συνδιαμορφώνοντας από κοινού τους 
όρους ανάπτυξης του δήμου μας και της 
διαρκούς βελτίωσης της ποιότητας ζωής», 
τονίζει χαρακτηριστικά ο δήμαρχος.

 «Ο δήμος μας, έχοντας εξυγιάνει τα οικο-
νομικά του και εξοφλώντας το σύνολο των 
αναγνωρισμένων ως νόμιμων χρεών και 
των δανείων των πρώην δήμων Νεάπολης 
και Αγ. Παύλου, έχει το προνόμιο να είναι 
από τους λίγους δήμους σε όλη τη χώρα, 
που διαθέτει ένα ισχυρό ταμείο και μπορεί 
να χρηματοδοτεί μια σειρά μεγάλων έργων 

και παρεμβάσεων σε όλους τους τομείς, ξε-
περνώντας καθυστερήσεις και αγκυλώσεις 
που δημιουργούν οι φορείς του κράτους», 
ανέφερε κατά τη σύντομη εισήγησή του ο 
Σίμος Δανιηλίδης, κάνοντας στη συνέχεια 
αναφορά στο μεγάλο κατασκευαστικό έργο 
που υλοποιεί ο δήμος. Ιδιαίτερη έμφαση, 
όμως, έδωσε στις τελευταίες επιτυχίες του 
δήμου με την ένταξη μεγάλων έργων σε 
χρηματοδοτικά προγράμματα, όπως είναι 
η ανακαστασκευή-ανάπλαση του πάρκου 
των Ρουμανικών στη Νεάπολη, τη δημιουρ-
γία πνεύμονα πρασίνου στις Συκιές (Ρ.Φε-
ραίου), την κατασκευή του 2ου 12θέσιου 
Βιοκλιματικού Γυμνασίου Πεύκων, κ.ά. 

«Όταν τα τελευταία χρόνια σε όλη τη 
χώρα υπάρχει επενδυτική ανομβρία, στο 
δήμο μας, παρά τη θεαματική μείωση των 
πόρων, συντελείται μια κοσμογονία έργων 
και παρεμβάσεων που διαμορφώνουν ένα 
καλύτερο μέλλον για τον τόπο μας και τους 
ανθρώπους του. Και ο προϋπολογισμός 
που διαμορφώνουμε είναι ισχυρός και 
αξιόπιστος σε τέτοιο βαθμό που εγγυάται 
πλήρως την υλοποίηση όλων αυτών που 
συναποφασίζουμε με τους πολίτες», υπο-
γράμμισε με έμφαση.

ΣΙΜΟΣ
ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ:

ΟΔΟΙ

3,466
εκατ. €

ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΑ

2,1
εκατ. €

ΠΛΑΤΕΙΕΣ
ΠΑΡΚΑ 

ΠΑΙΔΟΤΟΠΟΙ

2,250
εκατ. €

ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 2019

«Το μέλλον του τόπου μας
το συνδιαμορφώνουμε…»  
Με την υπερψήφιση του τεχνικού προγράμματος, ύψους 14 εκατ. ευρώ,

κορυφώθηκε η μακρά περίοδος της διαβούλευσης με τους πολίτες, τους τοπικούς συλλόγους και φορείς
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Στον κρίσιμο ρόλο που δια-
δραματίζει το ισχυρό ταμείο του 
δήμου και στην ορθολογιστι-
κή διαχείριση των οικονομικών 
στάθηκε με αναλυτικά στοιχεία ο 
αντιδήμαρχος Διοικητικού και Οι-
κονομικού Δημήτρης Ζιγκερίδης, 
τονίζοντας ότι αυτό «αποτελεί εγ-
γύηση για την εκτέλεση του προ-
ϋπολογισμού και την υλοποίηση 
του τεχνικού προγράμματος».

«Παρά του ότι οι εθνικοί πόροι 
μειώθηκαν έως και 71%, στο δήμο 
μας δεν σταματήσαμε να εκτε-
λούμε μεγάλα έργα, επενδύοντας 
έως και έξι εκατ. ευρώ τον χρόνο, 
όταν άλλοι δήμοι προσπαθούν 
να καλύψουν με δυσκολία τις 
λειτουργικές τους δαπάνες», τόνι-
σε ο Δ.Ζιγκερίδης, αναφέροντας 
χαρακτηριστικά ότι μόνο μέσα 
στο 2018 και έως σήμερα επεν-
δύθηκαν 3,2 εκατ. ευρώ, αυξάνο-
ντας ταυτόχρονα τις παρεχόμενες 
υπηρεσίες στους πολίτες.

Ιδιαίτερα στάθηκε στο θέμα 
των Δημοτικών Τελών καθαρι-
ότητας και ηλεκτροφωτισμού 
που επί πέντε συνεχόμενα έτη 
παραμένουν αμετάβλητα και σε 
πολύ χαμηλά επίπεδα (τα δεύ-
τερα χαμηλότερα στο πολεοδο-
μικό συγκρότημα της Θεσσαλο-
νίκης), ενώ αυξήθηκε το κόστος 
διαχείρισης των απορριμμάτων. 
Όπως είπε, «για την εναπόθεση 
των απορριμμάτων στον ΣΜΑ 
Ν.Ευκαρπίας, που διαχειρίζεται ο 
ΦΟΔΣΑ, είχαμε επιπλέον επιβά-
ρυνση πάνω από 550.000 ευρώ. 
Παρόλα αυτά όχι μόνο δεν επι-
φέραμε αυξήσεις στα Δημοτικά 
Τέλη, αλλά αντίθετα τα μειώσαμε 
για πολυπληθείς κοινωνικά ευάλ-
λωτες ομάδες, βελτιώνοντας ταυ-
τόχρονα την ποιότητα των παρε-
χόμενων υπηρεσιών».

Με σχέδιο και όραμα…
Η ταυτόχρονη εστίαση στους μικρούς και 

μεγάλους στόχους είναι το κυρίαρχο στοιχείο 
που χαρακτηρίζει το Τεχνικό Πρόγραμμα 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών για το 2019, 
ανεβάζοντας τον κατασκευαστικό πήχη στα 
14.185.756 ευρώ. 

Όπως προκύπτει από τις δηλώσεις και λε-
πτομερείς αναφορές τόσο του δημάρχου Σί-
μου Δανιηλίδη όσο και των αντιδημάρχων 
Αντώνη Σαουλίδη και Δημήτρη Ζιγκερίδη, 
πρόκειται για ένα ακόμη τεχνικό πρόγραμμα 
υλοποιήσιμο καθώς η χρηματοδότησή του 
στηρίζεται στο ισχυρό ταμείο του δήμου. 
Η… μερίδα του λέοντος, όπως είναι φυσικό, 

ανήκει στο μεγάλο πρόγραμμα και των σχε-
δίων της οδοποιΐας, διανοίξεων οδών, των 
πεζοδρομίων και της εν γένει αναβάθμισης 
του αστικού περιβάλλοντος, ενώ με ιδιαίτε-
ρο ενδιαφέρον αναδεικνύονται οι δημόσιοι 
χώροι αναψυχής και ψυχαγωγίας, όπως εί-
ναι οι πλατείες, οι Παιδικές Χαρές, τα πάρκα 
και οι χώροι πρασίνου.

Χαρακτηριστικά είναι τα ποσά που προ-
βλέπονται για τις κεντρικές κατηγορίες που 
καθορίζουν κατά κανόνα τη βιωσιμότητα 
της πόλης και την ποιοτική καθημερινότη-
τα των πολιτών, όπως μεταξύ άλλων είναι 
οι οδοί (3,466 εκατ. €), τα πεζοδρόμια (2,1 
εκατ. €), οι πλατείες-πάρκα-παιδότοποι 
(2,250 εκατ. €), κ.ά.
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«Η εικόνα που αποκόμι-
σα από τον οικονομι-
κό έλεγχο καταγρά-

φει έναν οργανωμένο δήμο, με 
ορθολογισμένα οικονομικά και 
ένα πολύ καλό κεφάλαιο κίνησης 
που μπορεί να εξυπηρετεί άνε-
τα τις υποχρεώσεις της χρονιάς, 
ακόμα και μακροπρόθεσμα θα 
έλεγα, όταν σε άλλους 
δήμους οι οικονομικές 
καταστάσεις δεν είναι 
ικανοποιητικές και 
έχουν πολλά προβλή-
ματα. Με την εμπειρία 
του ελέγχου πολλών 
δήμων και αρκετών οι-
κονομικών χρήσεων, 
μπορώ να πω ότι ο δή-
μος Νεάπολης-Συκεών 
είναι ο μοναδικός 
δήμος χωρίς καμία ουσιαστική 
παρατήρηση, παρά μόνο μία και 
μοναδική τυπική που δεν αφορά 
καν την ουσιαστική λειτουργία 
του».

Στην παραπάνω δήλωση, 
που ανήκει στον ορκωτό λογιστή 
Κωνσταντίνο Τελιορίδη, στέλεχος 
της εταιρίας ορκωτών λογιστών 
KSi Greece, καταγράφεται για μια 
ακόμη χρονιά η υγιέστατη εικό-
να των οικονομικών του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών, όπως απει-
κονίζονται στο ισολογισμό χρή-
σης 2017, και ο οποίος εγκρίθηκε 
κατά την ειδική συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου.

Σύμφωνα με τα αναλυτι-
κά στοιχεία που παρουσίασε 
ο αντιδήμαρχος Διοικητικού-
Οικονομικού Δημήτρης Ζιγκε-
ρίδης, η καθαρή θέση του δή-
μου ανέρχεται στα 138.464.855 
ευρώ, με τον ισολογισμό να κλεί-
νει με πρωτογενές πλεόνασμα 
1.411.161 ευρώ. Κυρίαρχο στοι-

χείο και αυτού του 
ισολογισμού είναι η 
διατήρηση των διαθέ-
σιμων του ταμείου σε 
υψηλά επίπεδα, παρά 
του ότι επενδύθηκαν 
δεκάδες εκατομμύρια 
σε έργα, εξοπλισμό, 
απαλλοτριώσεις, κοι-
νωνικά προγράμμα-
τα και υπηρεσίες, και 
το οποίο συνεχίζει να 

αποτελεί εγγύηση για την υλοποί-
ηση του προγράμματος και των 
σχεδίων της δημοτικής Αρχής.

Κρίσιμοι δείκτες 
Συγκεκριμένα, τα ταμεια-

κά διαθέσιμα ανέρχονταν κατά 
την 31η Δεκεμβρίου 2017 στα 
25.145.595 ευρώ, με το πάγιο 
ενεργητικό να έχει αυξηθεί κατά 
4 εκατ. ευρώ, ενώ την ίδια στιγμή 
οι μακροχρόνιες υποχρεώσεις σε 
δάνεια πρώην δήμων να έχουν 
μειωθεί θεαματικά στις 37.433 
ευρώ.

«Πρόκειται για μια οικονομική 
διαχείριση για την οποία είμαστε 

υπερήφανοι. Με συνέπεια και 
προσήλωση ακολουθούμε τις 
αρχές και τις αξίες της χρηστής 
διαχείρισης, της διαφάνειας και 
της νομιμότητας, επιτυγχάνοντας 
έτσι την εικόνα που μας κατατάσ-
σει στους πρώτους καλύτερους 
δήμους της χώρας. Και είμαστε 
υπερήφανοι επίσης γιατί εκτελού-
με ένα πολύ μεγάλο πρόγραμμα 
έργων, εξοφλούμε μεγάλα δάνεια 
πρώην δήμων, υλοποιούμε πολ-
λά προγράμματα και υπηρεσίες 
χωρίς να κατασπαταλώνται οικο-
νομικοί πόροι, τους οποίους δια-
χειριζόμαστε με ιδιαίτερο σεβα-
σμό», τόνισε ο δήμαρχος Σίμος 
Δανιηλίδης κατά την τοποθέτησή 
του. «Εάν ληφθεί υπόψη το περι-
βάλλον μέσα στο οποίο καλείται 
να λειτουργήσει η Τοπική Αυτοδι-
οίκηση, τότε μπορεί να αντιληφθεί 
κανείς το μέγεθος της επιτυχίας 
του δήμου μας, καθώς οι αριθμοί 
σε όλους τους τομείς καταγρά-
φουν μόνο την αλήθεια και δεν 
αλλοιώνονται ούτε παρερμηνεύ-
ονται», πρόσθεσε μεταξύ άλλων, 
συγχαίροντας τις αντιδημαρχίες, 
τα Νομικά Πρόσωπα και τις υπη-
ρεσίες του δήμου για το αποτέλε-
σμα που επιτυγχάνουν.

Από την πλευρά του ο αντι-
δήμαρχος Δημήτρης Ζιγκερίδης 
μίλησε για έναν «μοναδικό ισο-
λογισμό που δεν συναντάται σε 
άλλους δήμους σε ολόκληρη τη 
χώρα». Όπως ανέφερε, πρόκειται 
για «ισορροπημένο ισολογισμό 
που είναι αποτέλεσμα της καλής 
διαχείρισης των οικονομικών του 
δήμου, που αντανακλά το εύρος 
και τη βούληση της διοίκησης για 
υλοποίηση μεγάλων έργων και 
προγραμμάτων, χωρίς να σπατα-
λά ασύστολα τις πηγές εσόδων».    

ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

Κι αυτός ο ισολογισμός 
έκλεισε με πλεόνασμα!

 Χωρίς παρατηρήσεις 
από τους ορκωτούς λογι-
στές εγκρίθηκε ο ισολογι-
σμός του δήμου Νεάπολης-
Συκεών για το οικονομικό 
έτος 2017 

 Υψηλά τα ταμειακά 
διαθέσιμα και αύξηση του 
πάγιου ενεργητικού 

 Σ.Δανιηλίδης: 
Είμαστε υπερήφανοι για τη 
διαχείριση των οικονομι-
κών του δήμου μας και την 
εικόνα που καταγράφεται 
σε όλους τους τομείς   

Ο αντιδήμαρχος 
Διοικητικού - Οικονομικού 
Δημήτρης Ζιγκερίδης

Σέιχ-Σου, πρώην στρατόπεδο Στρε-
μπενιώτη, οικόπεδα που παραχω-
ρήθηκαν… εν χορδαίς και οργά-

νοις για την ανέγερση σχολείων, πλατείες, 
ακόμη και τμήματα οδών είναι τα πρώτα 
ακίνητα του δήμου Νεάπολης-Συκεών 
που εντοπίστηκαν να έχουν μεταφερθεί 
εν κρυπτώ στο Υπερταμείο με σκοπό την 
«αξιοποίησή τους για τη διευκόλυνση 
του δημόσιου χρέους». 

Συνολικά, σύμφωνα με τις πρώτες 
έρευνες και εκτιμήσεις, σχεδόν εκατό τέ-
τοια οικόπεδα και κοινόχρηστοι χώροι 
εντάχθηκαν στη «μαύρη λίστα», με τη 
διοίκηση του δήμου να διακηρύσσει την 
έντονη αντίδρασή της και να κηρύσσει 
την έναρξη ενός δυναμικού αγώνα.

«Εμείς δεν θα παραδώσουμε τα όπλα 
και θα κυνηγήσουμε την υπόθεση μέχρι 
τέλους. Πρόκειται για ζωτικούς χώρους 
του δήμου μας και δεν υπάρχει περίπτω-
ση να επιτρέψουμε οποιαδήποτε εκποίη-
σή τους και με τον οποιονδήποτε τρόπο», 
είναι το ισχυρό μήνυμα που έστειλε ο δή-
μαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιη-
λίδης με αφορμή τις δραματικές εξελίξεις 
που συγκλόνισαν τις τελευταίες ημέρες 
την Τοπική Αυτοδιοίκηση, φέρνοντας 
εσπευσμένα το θέμα στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο, και το οποίο τελικά ενέκρινε κατά 
πλειοψηφία το ψήφισμα καταγγελίας και 
καταδίκης των «μεθοδεύσεων που προ-

ωθούνται εν αγνοία της Αυτοδιοίκησης». 
Ήδη, ο δήμαρχος, και αντιπρόεδρος 

της ΠΕΔ-ΚΜ, είχε στείλει επιστολή στον 
πρόεδρο της ΠΕΔ-ΚΜ Λάζαρο Κυρίζο-
γλου ζητώντας έκτακτη συνεδρίαση του 
Δ.Σ. για να πάρει θέση υπέρ και να ορ-
γανώσει τη διεκδίκηση της Τ.Α. ενάντια σ’ 
αυτή την υπόθεση.

Την πρώτη ενημέρωση του Δημοτι-
κού Συμβουλίου Νεάπολης-Συκεών κλή-
θηκε να κάνει το στέλεχος-τοπογράφος 
της Τεχνικής Υπηρεσίας Τίνα Κουκοπού-
λου, η οποία αναφέρθηκε στο αποτέλε-
σμα της πρώτης έρευνας που διενήργη-
σε κατά προτεραιότητα κατόπιν εντολής 
του δημάρχου. Όπως ανέφερε, σχεδόν 
100 ακίνητα και κοινόχρηστοι χώροι του 
δήμου μεταφέρονται στο Υπερταμείο, 
από τα οποία τα 21 βρίσκονται στη Δ.Ε. 
Αγ. Παύλου, τα 28 στη Δ.Ε. Νεάπολης, 
τα 15 στη Δ.Ε. Πεύκων και τα 36 στη Δ.Ε. 
Συκεών. 

«Δεν πρόκειται να επιτρέψουμε να 
συμβεί κάτι τέτοιο», τόνισε κατά την το-
ποθέτησή του ο δήμαρχος Σίμος Δα-
νιηλίδης, ανακοινώνοντας μια σειρά 
πρωτοβουλιών προς την κατεύθυνση 
ακύρωσης των σχεδίων που «στρέφο-
νται άμεσα κατά της κοινωνίας», όπως 
είπε, καλώντας τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου να υπερψηφίσουν το σχετι-
κό ψήφισμα που κατέθεσε στο Σώμα.

ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

«Η δημόσια περιουσία
δεν υποθηκεύεται…»
Ψήφισμα καταγγελίας και καταδίκης από το δήμο Νεάπολης-Συκεών
για την υπαγωγή 100 και πλέον ακινήτων στο Υπερταμείο, 
μεταξύ των οποίων και το δάσος του Σέιχ-Σου   

Το ψήφισμα

Κατά τη συζήτηση του θέματος, στην 
οποία παραβρέθηκε και μίλησε και η πρώην 
βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ, και νυν στέλεχος της 
Λαϊκής Ενότητας, Δέσποινα Χαραλαμπίδου, 
όπως επίσης και η γραμματέας της ΛΑ.Ε. Α΄ 
Θεσσαλονίκης Χριστίνα Σουλτανίδου, κα-
ταγράφηκε η αντίθεση των δημοτικών συμ-
βούλων στις μεθοδεύσεις αυτές, για να κατα-
λήξει το Σώμα στην κατά πλειοψηφία έγκριση 
ψηφίσματος. Αυτό αναλυτικά έχει ως εξής:

«Το μεγάλο ξεπούλημα της δημόσιας 
περιουσίας συντελέστηκε. Με την αρ.86/18-
6-2018 (ΦΕΚ Β΄ 2317) απόφαση του Κυβερ-
νητικού Συμβουλίου Οικονομικής Πολιτικής  
προσδιορίστηκαν και εξειδικεύτηκαν με 
ΚΑΕΚ τα ακίνητα κυριότητας του ελληνικού 
δημοσίου, για τα οποία εξουσιοδοτείται ο 
υπουργός Οικονομικών να εκδώσει τις πρά-
ξεις μεταβίβασής τους στην ‘‘Εταιρία Ακινή-
των Δημοσίου ΑΕ’’ (ΕΤΑΔ ΑΕ). 

 Με την Υ.Α. 0004586 ΕΞ 2018 (ΦΕΚ 
Β΄2320) ο υπουργός Οικονομικών μεταβί-
βασε τα παραπάνω ακίνητα στην ‘‘Εταιρία 
Ακινήτων Δημοσίου ΑΕ’’. Μεταξύ των 10.119 
ακινήτων, συνολικού εμβαδού 511.357.451 
τ.μ., περιλαμβάνονται 100 ακίνητα τα οποία 
βρίσκονται εντός των ορίων του δήμου μας. 
Μέσα σε αυτά περιλαμβάνονται όλα τα ακί-
νητα τα οποία παραχωρήθηκαν κατά χρήση 
για αόριστη διάρκεια στον δήμο ή στους 
πρώην δήμους, με σκοπό την κατασκευή 
σχολείων, κοινωνικών και προνοιακών υπο-
δομών, αθλητικών και πολιτιστικών εγκατα-
στάσεων, τη δημιουργία χώρων πρασίνου, 
κ.λπ. Τονίζεται ιδιαίτερα πως στα μεταβιβα-
ζόμενα ακίνητα περιλαμβάνεται  όλο το πε-
ριαστικό δάσος του Σέιχ-Σου.

 Τα ακίνητα αυτά είναι ουσιαστικά οι 
πλέον ζωτικοί χώροι που σχετίζονται άμεσα 
με τις λειτουργίες του δήμου, την εκπαίδευ-
ση, την πρόνοια, τον αθλητισμό, τον πολιτι-
σμό. Είναι σημαντικοί χώροι για την εφαρ-
μογή των Γενικών Πολεοδομικών Σχεδίων, 
των Διαταγμάτων Ρυμοτομίας και των Πο-
λεοδομικών Μελετών. Η μεταβίβαση τους 
στην ‘‘Εταιρία Ακινήτων Δημοσίου ΑΕ’’ και 
η ‘‘υποθήκευσή’’ τους συνιστά υποθήκευση 
του ίδιου του δήμου και των λειτουργιών 
του.

 Το Δημοτικό Συμβούλιο Νεάπολης-
Συκεών δηλώνει την πλήρη αντίθεση του 
στην υποθήκευση της δημόσιας περιουσίας 
με την μεταφορά της στο Υπερταμείο.

 Ζητούμε να εξαιρεθούν άμεσα από την 
μεταβίβαση όλα τα ακίνητα τα οποία έχουν 
παραχωρηθεί κατά χρήση στην Αυτοδιοί-
κηση καθώς και οι χώροι κοινόχρηστης και 
κοινωφελούς χρήσης που προβλέπονται 
από το Γ.Π.Σ. και τα Διατάγματα Ρυμοτομίας, 
όπως και οι δασικές εκτάσεις. 

 Η εύρυθμη λειτουργία των πόλεων, η 
τοπική και κοινωνική ανάπτυξη, δεν μπορεί 
να υποθηκεύονται στο όνομα δημοσιονομι-
κών προσαρμογών ή κερδοσκοπικών απαι-
τήσεων των δανειστών της χώρας».
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Με περισσότερους από χίλιους 
πράσινους και μπλε κάδους 
απορριμμάτων ενισχύεται η κα-

θαριότητα και η διαρκής εκστρατεία ανα-
κύκλωσης στο δήμο Νεάπολης-Συκεών, 
μετά τηντυπική ολοκλήρωση (επιτέλους!) 
της διαδικασίας που ξεκίνησε στα μέσα 
του περασμένου χρόνου. Να σημειωθεί 
ότι η έγκριση της σχετικής προμήθειας 
από το Δημοτικό Συμβούλιο ψηφίστηκε 
τον Απρίλιο του 2017.

Ο διαγωνισμός, που στο μεταξύ προσέ-
κρουσε σε πολλά… εμπόδια λόγω διαδο-
χικών αλλαγών του νομοθετικού πλαισίου 
για τους διαγωνισμούς και τις προμήθειες 
που προκάλεσαν μια σειρά προσφυγών 
και ενστάσεων, που μέχρι να τελεσιδική-
σουν παρήλθε ενάμισος χρόνος, αφορά 
στην προμήθεια 1.350 κάδων απορριμμά-
των. Αυτοί σταδιακά θα αντικαταστήσουν 
τους ήδη υπάρχοντες φθαρμένους και στις 
τέσσερις Δημοτικές Ενότητες, ενώ άλλοι θα 

τοποθετηθούν σε νέα σημεία.
Ήδη η παραλαβή και η τοποθέτηση 

ξεκίνησε και βρίσκεται σε πλήρη εξέλιξη, 
με τα πρώτα αποτελέσματα να είναι ήδη 
ορατά στις γειτονιές και τις περιοχές που 
τοποθετήθηκαν.

Πρόκειται για 350 μπλε κάδους ανα-
κύκλωσης και 1.000 πλαστικούς κάδους 
απορριμμάτων, τροχήλατους, με ποδομο-
χλούς, τελευταίας τεχνολογίας, σύγχρονης 
εξελιγμένης κατασκευής σύμφωνα με τις 
ευρωπαϊκές προδιαγραφές, άριστης ποιό-
τητας και μεγάλης αντοχής για την ασφαλή 
και υγιεινή προσωρινή αποθήκευση των 
απορριμμάτων. Οι νέοι κάδοι, συνολι-
κού προϋπολογισμού 233.430,00 €, είναι 
χωρητικότητας 1.100, 770 και 360 lt, και 
φέρουν το όνομα του δήμου Νεάπολης-
Συκεών.

«Με την προμήθεια συνολικά 1.350 
νέων κάδων ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
συνεχίζει να ενισχύει δραστικά τις υπο-
δομές καθαριότητας, στοχεύοντας στη 
βελτίωση της ποιότητας ζωής και στη λει-
τουργική αναβάθμιση της εικόνας του δή-
μου, ενισχύοντας ακόμη περισσότερο το 
σύστημα της ανακύκλωσης», σημειώνει ο 
δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών, επισημαίνο-
ντας παράλληλα «τις πολύ χρονοβόρες δι-
αδικασίες και τη μεγάλη καθυστέρηση που 
επέφερε στην εν λόγω παραλαβή, η εφαρ-
μογή του νέου νόμου περί προμηθειών 
και η εκδίκαση προδικαστικών προσφυ-
γών συμμετεχόντων στον διαγωνισμό».

Συνολική αναβάθμιση

«Ευχαριστούμε πολύ τους πολίτες για 
την κατανόηση και την υπομονή που επέ-
δειξαν», προσθέτει ο δήμαρχος, τονίζοντας 
παράλληλα την ξεκάθαρη πολιτική βούλη-
ση της διοίκησης για «συνολική οργάνωση 
και συνδυαστική λειτουργία των Τομέων και 
Υπηρεσιών Καθαριότητας, κατασκευή βα-
σικών αναπτυξιακών υποδομών και όσο το 
δυνατόν αποτελεσματικότερη λειτουργία της 
Υπηρεσίας Καθαριότητας».

«Στο πλαίσιο του συνεχούς εκσυγχρο-
νισμού των υποδομών καθαριότητας, ανα-
βαθμίζουμε ουσιαστικά την καθαριότητα 
στο δήμο μας, με σταθερό στόχο να βελτιώ-
νουμε καθημερινά την εικόνα του», αναφέ-
ρει ο αντιδήμαρχος Καθαριότητας Θοδωρής 
Κυζιρίδης, σημειώνοντας ότι «οι πολίτες μπο-
ρούν να επικοινωνούν καθημερινά με την 
Υπηρεσία Καθαριότητας, από τις 8 το πρωί 
έως τις 3 μετά το μεσημέρι, στο 2310.625500, 
για αναφορά φθαρμένων κάδων στις γειτο-
νιές τους, έτσι ώστε οι αρμόδιες υπηρεσίες 
να προχωρήσουν άμεσα στην καταγραφή, 
τον έλεγχο και την αντικατάστασή τους». 

Παράλληλα, οι πολίτες μπορούν να επι-

κοινωνούν για φθαρμένους κάδους που 
χρειάζονται αντικατάσταση και με το Γρα-
φείο Δημάρχου, από τις 8 το πρωί έως τις 5 
το απόγευμα, στα τηλέφωνα 2313.313200 
και 2310.679200-201, καθώς επίσης και από 
το κινητό τους, καθ’ όλη τη διάρκεια του 
24ώρου, μέσω της εφαρμογής NOVOVILLE.

Υπενθυμίζεται ότι αξιοποιώντας τις νέες 
τεχνολογίες, ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
έχει εισάγει στην καθημερινότητα των πολι-
τών την διαδικτυακή πλατφόρμα επίλυσης 

προβλημάτων δημοσίου ενδιαφέροντος  
NOVOVILLE, που κατεβαίνει δωρεάν σε κι-
νητά Apple και Android και ενημερώνει, σε 
λίγα απλά βήματα, με μία φωτογραφία ή ένα 
βίντεο, ζωντανά τις υπηρεσίες του δήμου για 
πολλαπλά προβλήματα που εντοπίζουν οι 
πολίτες, από βλάβες σε παιδικές χαρές, προ-
βλήματα σε φρεάτια, κατεστραμμένο οδό-
στρωμα και πεζοδρόμια, λακκούβες, βανδα-
λισμούς, θέματα πρασίνου, καθαριότητας, 
αδέσποτων ζώων, κ.ά.

ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ

1.350 νέοι κάδοι
στην υπηρεσία της καθαριότητας
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Αντιμέτωπα με το μακάβριο θέα-
μα νεκρών αδέσποτων σκύλων 
βρέθηκαν συνεργεία του δήμου 

Νεάπολης-Συκεών και μέλη φιλοζωικών 
σωματείων σε περιοχή των Πεύκων, όπου 
σημειώθηκαν διαδοχικά εγκληματικά 

κρούσματα θανάτωσης ζώων με ισχυρή 
δραστική ουσία.

Συγκεκριμένα, στα τέλη Αυγούστου 
στην περιοχή Νερομύλων νεκρά βρέθη-
καν συνολικά τέσσερις αδέσποτοι σκύλοι 
που ήταν υπό την εποπτεία της Υπηρεσίας 

Προστασίας Αδέσποτων Ζώων, τα οποία 
έφεραν τσιπάκι, ήταν εμβολιασμένα και 
στειρωμένα. 

Για το τραγικό συμβάν ο δήμαρχος 
Σίμος Δανιηλίδης, ο οποίος βρισκόταν 
στην Ξάνθη για τη συνεδρίαση της ΚΕΔΕ, 
ενημερώθηκε από την πρώτη στιγμή δί-
νοντας εντολές στις αρμόδιες αντιδημαρ-
χίες για τη λήψη έκτακτων μέτρων και κι-
νητοποίηση για εντοπισμό των δραστών. 
«Καταγγέλλουμε με τον πιο έντονο τρό-
πο τα ανθρωπόμορφα αυτά τέρατα που 
σκόρπισαν δηλητήριο με φόλες με στόχο 
να αφαιρέσουν τη ζωή από τα δεκάδες 
σκυλιά που υπάρχουν σ’ αυτή την περι-
οχή. Κινήσαμε άμεσα όλες τις διαδικασίες 
έτσι ώστε να ανακαλυφθούν οι εγκλημα-
τίες και να παραπεμφθούν στη Δικαιοσύ-
νη και να τιμωρηθούν παραδειγματικά. 
Είμαστε σε απόλυτη συνεννόηση και συ-
νεργασία με τα μέλη του φιλοζωικού σω-
ματείου ‘‘φροντίΖΩ’’, με το οποίο έχουμε 
κοινούς στόχους, και με τη συνδρομή 
των συμπολιτών μας, που έχουν κινητο-
ποιηθεί, θα ανακαλύψουμε τους δολοφό-
νους», δήλωσε ο Σίμος Δανιηλίδης.

Να σημειωθεί ότι την επόμενη ημέρα 
άνδρες της ΕΛ.ΑΣ. επισκέφτηκαν την πε-
ριοχή, στη διάθεση των οποίων τέθηκαν 
οι κάμερες ασφαλείας παρακείμενων οι-
κονομικών μονάδων.

ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ

Άγρια δολοφονία 
αδέσποτων σκύλων στα Πεύκα!

Για κάποια ανθρωπόμορφα τέρατα

οι αδέσποτοι σκύλοι δεν έχουν δικαίωμα στη ζωή…
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Ερευνα για τους δράστες
Το πρώτο θύμα των ασυνείδητων εγκληματιών, όπως 

τους χαρακτηρίζει ο αρμόδιος αντιδήμαρχος Στέλιος 
Γκατζές, εντοπίστηκε 
το πρωί, το δεύτερο 
αργότερα το απόγευ-
μα και τα δυο τελευ-
ταία τις βραδινές ώρες. 
Τα ζώα περισυνελέγη-
σαν και μεταφέρθηκαν 
στην αρμόδια Υπηρε-
σία της Κτηνιατρικής 
Σχολής του ΑΠΘ για 
τη διενέργεια νεκρο-
ψίας, όπου, σύμφωνα 
με τις πρώτες εκτιμή-
σεις, γίνεται λόγος 
για ισχυρή δραστική 
θανατηφόρα ουσία 
που περικλειόταν σε 
σκεύασμα τύπου κρο-
κέτας. Ωστόσο, για την 
ακριβή διαπίστωση τα 
νεκρά ζώα εστάλησαν 
για τοξικολογικές εξετάσεις σε ειδικά εργαστήρια του 
Πανεπιστημίου Αθηνών. 

Στελέχη των Υπηρεσιών του δήμου, σε συνεργασία 
με εθελοντές του φιλοζωικού σωματείου «φροντίΖΩ», 
έθεσαν την περιοχή του ρέματος υπό παρακολούθηση, 
ενώ το πρωί της επόμενης ημέρας ειδικό όχημα της Δι-
εύθυνσης Καθαριότητας προέβη σε νέο και εκτεταμένο 
πλύσιμο της περιοχής για την εξάλειψη κινδύνων και την 
προστασία της άγριας πανίδας.

«Πρόκειται για μια άγρια και εγκληματική συμπερι-
φορά κάποιων ασυνείδητων που καταδικάζεται από 
τους πάντες», ανέφερε ο αντιδήμαρχος Στέλιος Γκατζές, 
ο οποίος κάλεσε τους ιδιοκτήτες οικόσιτων ζώων «να 
επιδείξουν ιδιαίτερη προσοχή για την προστασία των 
δεσποζόμενων ζώων και να μην τα αφήσουν να κυκλο-
φορούν ελεύθερα στην επικίνδυνη περιοχή κατά το επί-
μαχο διάστημα». 

Τα ανθρωπό-
μορφα τέρατα 
θα εντοπισθούν 
και θα 
παραπεμφθούν 
στη Δικαιοσύνη 

ΣΙΜΟΣ
ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ:
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Ομάδα Γονέων για
τις «Σχέσεις Ζευγαριού»  

     
Μια νέα Ομάδα Γονέων, η 

οποία διερευνά τις «Σχέσεις Ζευ-
γαριού», υλοποιεί το Κέντρο Πρό-
ληψης «ΠΥΞΙΔΑ», με στόχο να 
αναδείξει το γονεϊκό ρόλο που 
επηρεάζει σε μεγάλο βαθμό την 
ψυχοκοινωνική υγεία των παι-
διών σε μια οικογένεια, και να 
συμβάλλει στη διατήρηση υγιών 
σχέσεων του ζευγαριού.

Η Ομάδα Γονέων, η λειτουρ-
γία της οποίας ολοκληρώνεται σε 
οκτώ δίωρης διάρκειας συναντή-
σεις με δωρεάν συμμετοχή, δίνει 
έμφαση στη συντροφική σχέση 
των γονέων, καθώς εκτός από γο-
νείς είναι ένα ζευγάρι ανθρώπων 
που μοιράζονται και δημιουρ-
γούν μια κοινή ζωή.

Όπως επισημαίνουν τα στελέ-
χη της «ΠΥΞΙΔΑΣ», ο γονεϊκός ρό-
λος είναι ένας από τους πιο σημα-
ντικούς ρόλους της ζωής μας. «Το 
να είμαι μαμά ή μπαμπάς κατα-
λαμβάνει τεράστιο χώρο, χρόνο, 
έγνοια και φροντίδα στη ζωή μου, 
και πραγματικά κάνω ό,τι καλύτε-
ρο μπορώ.  Όμως δεν παύω ποτέ 
να είμαι και άντρας και γυναίκα, 
και σύζυγος και σύντροφος, και 
τελικά εκτός από γονείς, ήμασταν 
και συνεχίζουμε να είμαστε ένα 
ζευγάρι ανθρώπων, που μοιρα-
ζόμαστε και δημιουργούμε μια 
κοινή ζωή. Και το εντυπωσιακό 
είναι πως όσο καλύτερες είναι οι 
σχέσεις μεταξύ μας, τόσο καλύτε-
ρα νιώθουμε όχι μόνον εμείς αλλά 
και τα παιδιά μας», σημειώνουν.

«Το  1/3 της τροφής που καταναλώνουμε 
ωφελεί τον οργανισμό μας, το υπόλοιπο ωφε-
λεί τους γιατρούς μας…».

Η φράση αυτή αναφέρεται σε αρχαία αι-
γυπτιακή επιγραφή, και είναι πιο σύγχρονη 
παρά ποτέ. Σύμφωνα με τα νεώτερα δεδομέ-
να θα προσθέταμε ότι η περίσσεια της τροφής 
που καταναλώνουμε ωφελεί όχι μόνο τους 
γιατρούς αλλά και τους… ψυχολόγους μας, 
μια που τα θέματα βάρους φαίνεται να συνδέ-
ονται με σημαντικές ψυχικές μεταβλητές.

Πόσοι από μας δεν επεδίωξαν σε κάποια 
στιγμή της ζωής τους να χάσουν βάρος ακο-
λουθώντας μια δίαιτα, αυτοσχέδια ή προτεινό-
μενη; Αναρωτηθήκαμε άραγε ποτέ για ποιους 
λόγους δεν είχαμε ίσως τα αποτελέσματα που 
θα επιθυμούσαμε;

Η λέξη «δίαιτα» ετυμολογικά προέρχεται 
από τη λέξη «διαιτούμαι», που σημαίνει «ζη-
τάω». Όταν μπαίνουμε επομένως σε διαδικα-
σία δίαιτας, χρειάζεται να δούμε ποια είναι τα 
νέα μας ζητούμενα, τί θέλουμε να αλλάξουμε 
στον τρόπο που ζούμε, αν θέλουμε τουλάχι-
στον να πετύχουμε μακροπρόθεσμα αποτελέ-
σματα με το βάρος μας.

Το βάρος του σώματός μας συχνά συνδέ-
εται με τα «βάρη», δηλαδή τα ψυχικά φορτία 
που κουβαλάμε. Οι άνθρωποι που έχουν βά-
ρος σώματος πολύ μεγαλύτερο από το φυσιο-
λογικό συχνά είναι επιβαρυμένοι με ευθύνες 
άλλων προσώπων, με αρνητικά συναισθήμα-
τα που δεν έχουν εκφραστεί, με μοναξιά, με 
ανία, με θλίψη, με κοινωνική και συναισθημα-
τική απόσυρση.

Η υπερφαγία θεωρείται πλέον μια μορφή 
αυτοκαταστροφικής συμπεριφοράς. Ιδιαίτερα 
οι έφηβοι που έχουν θέματα με το βάρος τους 
αποτελούν μια ευάλωτη ομάδα πληθυσμού. 

Στην εφηβεία η εικόνα σώματος είναι καθορι-
στική για την κοινωνική και τη συναισθηματι-
κή ζωή των παιδιών, επομένως ένας έφηβος 
που δεν του αρέσει το σώμα του είναι πολύ 
πιθανό να έχει προβλήματα στις σχέσεις του 
με τους άλλους, αλλά και με τον εαυτό του.

Αν έχουμε, λοιπόν, ένα πρόσωπο στο οι-
κείο και το οικογενειακό περιβάλλον μας που 
έχει θέματα με το βάρος του, ας αναρωτηθού-
με: «αυτό το πρόσωπο μήπως τρώει όχι απλώς 
γιατί πεινάει, αλλά…»:

 Για να κατευνάσει το άγχος του;
 Για να καλύψει το κενό και τη μοναξιά του;
 Για να βρει ευχαρίστηση;
 Για να διαφύγει από την ανία του;
 Για να καταστείλει το θυμό και τη θλίψη του;
 Για να έχει την αίσθηση ότι κάνει κάτι 

ωραίο και ενδιαφέρον; 
Το Κέντρο Πρόληψης «ΠΥΞΙΔΑ» έχει ήδη 

υλοποιήσει ένα πρόγραμμα συναισθηματι-
κής στήριξης εφήβων με θέματα βάρους. Η 
επιτυχία του προγράμματος αυτού είναι αδι-
αμφισβήτητη. Οι έφηβοι που συμμετείχαν 
δήλωσαν στις τελικές αξιολογήσεις ότι είχαν 
την ευκαιρία να επαναδιαπραγματευτούν δυ-
σκολίες σχετικά με τον εαυτό τους και το πε-
ριβάλλον τους, και να υιοθετήσουν πιο υγιείς 
στάσεις ζωής.

Και τι σημαίνει ψυχοκοινωνική υγεία; Ψυ-
χοκοινωνική υγεία σημαίνει να αισθάνεσαι 
«ελαφρύς», να αναζητάς διαρκώς την ταυτό-
τητά σου, και να μπορείς να πετάς πάνω από 
ο,τιδήποτε σε βαραίνει.

Χρυσάνθη Κολύβα 
Κλινική ψυχολόγος, 

επιστημονικό στέλεχος του 
Κέντρου Πρόληψης «ΠΥΞΙΔΑ» 

Κέντρο Πρόληψης «Πυξίδα»
Επιμέλεια: Σάκης Σταματόπουλος

ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΛΗΨΗΣ «ΠΥΞΙΔΑ»
Γ. Τσαρούχη 3, Συκιές – Τηλ.: 2310.202015 & 2310.204453

www.pyxida.org.gr – email: info@pyxida.org.gr

Βιωματικό σεμινάριο εκπαιδευτικών
     
Με ένα βιωματικό σεμινάριο εκπαιδευτικών, που διοργανώθη-

κε με τους Συλλόγους του 8ου  και  του 12ου Δημοτικού Σχολείου 
Νεάπολης, ύστερα από σχετικό αίτημα των διευθύνσεων των δύο 
σχολείων, ξεκίνησε η σχολική χρονιά για το Κέντρο Πρόληψης «ΠΥ-
ΞΙΔΑ». 

Οι 22 εκπαιδευτικοί 
που συμμετείχαν σε αυτό, 
με την υποστήριξη των 
επιστημονικών στελεχών 
της «ΠΥΞΙΔΑΣ» εστίασαν 
στις δυσκολίες και στις 
κρίσεις που μπορεί να 
προκύψουν σε μια σχολι-
κή κοινότητα και στο ρόλο 
του εκπαιδευτικού. Μέσα 
από βιωματικές ασκήσεις συζητήθηκαν εναλλακτικές αντιμετώπισης 
δύσκολων καταστάσεων και καλών πρακτικών αντιμετώπισης.

Η επικοινωνία και η καλή συνεργασία μεταξύ των εκπαιδευτικών 
του σχολείου, η αναγκαιότητα συνεργασίας με τους γονείς, η ύπαρξη 
κανόνων που ορίζουν θέματα συμπεριφοράς, καθώς και η συνερ-
γασία με τις υποστηρικτικές υπηρεσίες ήταν κάποια από τα στοιχεία 
που αναγνωρίστηκαν ως απαραίτητα για την εύρυθμη λειτουργία 
και το θετικό κλίμα του σχολείου. 

Να σημειωθεί ότι στα σχέδια της τρέχουσας σχολικής χρονιάς πε-
ριλαμβάνεται η διοργάνωση ενδοσχολικών επιμορφώσεων που θα 
εστιάζουν στις ανάγκες του εκάστοτε συλλόγου διδασκόντων.

Δυναμική
παρουσία 
στη «Βαλκανική 
Πλατεία 2018»… 

Με περίπτερο ενημέρωσης κι ένα τρένο πρόληψης για παι-
διά έκανε κάτι περισσότερο από αισθητή την παρουσία του το 
Κέντρο Πρόληψης «ΠΥΞΙΔΑ» στη «Βαλκανική Πλατεία 2018». 

Το περίπτερο που «στέγασε» τα στελέχη και το ενημερωτικό 
υλικό της «ΠΥΞΙΔΑΣ» αποτέλεσε σημείο έλξης για τους επισκέ-
πτες της «Βαλκανικής Πλατείας» στην περιοχή Στρεμπενιώτη, 
όπου ενημερώνονταν για τις δράσεις της νέας σχολικής χρο-
νιάς 2018-2019 για γονείς, παιδιά και εκπαιδευτικούς, ενώ ανα-
πτύσσονταν και συζητήσεις πάνω σε θέματα και προβληματι-
σμούς που απασχολούν παιδιά και ενήλικες.

Παράλληλα, στην Παιδική Σκηνή προσκάλεσε τους μικρούς 
της φίλους στο Τρένο της Πρόληψης για να κάνουν παρέα ένα 
διασκεδαστικό ταξίδι με παιχνίδια πρόληψης. Μικροί και με-
γάλοι είχαν την ευκαιρία να παίξουν, να χορέψουν, να γνωρι-
στούν και να γελάσουν, να γνωρίσουν βιωματικά τα μυστικά 
της πρόληψης και της ψυχικής υγείας.

…και στα «ΘΕΟΤΟΚΙΑ 2018»

Με περίπτερο ενημέρωσης η «ΠΥΞΙΔΑ» συμμετείχε και στο 
τετραήμερο εκδηλώσεων στη Δ.Ε. Πεύκων στο πλαίσιο των 
«ΘΕΟΤΟΚΙΩΝ 2018».

Οι συμμετέχοντες στις προγραμματισμένες εκδηλώσεις εί-
χαν την ευκαιρία να ενημερωθούν αναλυτικά για τις παρεμβά-
σεις που θα ακολουθήσουν, με δεκάδες γονείς, εκπαιδευτικούς 
αλλά και νέους ανθρώπους να επισκέπτονται το περίπτερο και 
να δηλώνουν συμμετοχή για όσα έπονται.

Η συμμετοχή στις εκδηλώσεις του δήμου, όπως καταγράφη-
κε για μια ακόμη φορά, αποδεικνύεται σημαντική καθώς δίνε-
ται μια από τις καλύτερες των ευκαιριών ώστε τα επιστημονικά 
στελέχη του Κέντρου Πρόληψης να συζητήσουν με τους φί-
λους της «ΠΥΞΙΔΑΣ», να προσεγγίσουν κατοίκους της περιοχής 
που δεν «τόλμησαν» έως τώρα να απευθυνθούν σ’ αυτήν και 
να διερευνήσουν ανάγκες της κοινότητας.

Ψ Υ Χ Ο Λ Ο Γ Ι Α  &  Υ Γ Ε Ι Α

Υπερφαγία
και

ψυχοκοινωνική 
υγεία

31



Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 5 0   |   Ο Κ Τ Ω Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 1 8

32

Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 5 0   |   Ο Κ Τ Ω Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 1 8

33

ΒΑΣΙΛΗΣ
ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ
Παντού 
μπροστά 
και με
κάθε τρόπο
Ο Βασίλης Παπακωνσταντίνου
μιλά στο «Ε.τ.Τ» λίγο πριν την sold out
συναυλία του στο Ανοιχτό Θέατρο Συκεών

Πόσα λατρεμένα τρα-
γούδια έχουν βγει απ’ 
τα χείλη και την ψυχή 
αυτού του «ιδιαζόντως 
ευφυή... κουρσάρου» 
της ελληνικής μουσι-
κής σκηνής που με το 
καθηλωτικό ύφος και 
την χαρακτηριστικά 
ανατριχιαστική του 
ερμηνεία καταφέρνει, 
ακόμα, να διεισδύει το 
ίδιο αιχμαλωτικά στην 
καρδιά μας και να αγα-
πιέται παράφορα από 
τέσσερις γενιές. 
45 χρόνια πρώτης 
γραμμής, με τα χέρια 
σηκωμένα να αγκαλιά-
ζουν το φανατισμένο 
πλήθος, 900 τραγούδια, 
σπουδαίες συνεργασί-
ες, εκατοντάδες επιτυχί-
ες, εκατοντάδες ρεφρέν, 
στιχάκια σε παγκάκια 
και θρανία, αμέτρητες 
συναυλίες, αμέτρητοι 
θαυμαστές, χιλιάδες εκ-
στατικά «Βασίλη, ζούμε 
για να σ’ ακούμε», κι 
αυτός… «ακόμα εδώ».

Συνέντευξη: 
Αλεξία Τσαουλίδου

Χορταίνεται τελικά η 
αγάπη και ο θαυμα-
σμός του κόσμου;

Όχι. Δεν χορταίνεται. 
Με την έννοια του ότι 
δεν θες να τελειώσει. Και 
όσο πιο μεγάλα είναι, 
τόσο περισσότερο δεν 
θες να τελειώσουν. Πο-
ρώνεσαι με αυτό. 
Η επιτυχία χορταίνεται; Πώς την μεταφράζε-
τε και ποιό πιστεύετε πως είναι το κριτήριό 
της;

Είναι κάτι πολύ διαφορετικό για τον καθένα 
ανάλογα με τις επιδιώξεις του. Το ζητούμενο εί-
ναι να βρεις ένα αντικείμενο, να το αγαπήσεις, να 
αφιερώσεις τη ζωή σου πάνω σε αυτό και να μην 
σε ενδιαφέρει ο αντίκτυπός του, στην αρχή του-
λάχιστον. Να μην αποζητάς απλά 
την «καριέρα». Να διαγράψεις μία 
πορεία, μία πορεία ζωής.
Αυτό συμβουλεύετε και τους 
νέους καλλιτέχνες;

Είναι ανθρώπινο να ζητάς την 
ανταπόκριση αλλά δεν πρέπει να 
γίνει αυτοσκοπός. Να κάνουν την 
τέχνη τους και ό,τι γίνει. Αν πάρεις 
το πρώτο διαβατήριο, συνέχισέ 
το σαν να μην έδωσες εξετάσεις, 
σαν να είσαι πάντα στην πρώτη 
φορά. Εγώ ακόμα προσπαθώ σε 

κάθε μου παράσταση 
να πάρω ένα ακόμα 

διαβατήριο. Δεν το έχω δεδο-
μένο και ποτέ δεν θα τό ’χω. Αν 
πιάσεις τώρα (σ.σ.: λίγο πριν 
τη συναυλία) την καρδιά μου, 

χτυπάει ακατάσχετα.
Από το 1988 μας εμπνέετε να «κρα-

τάμε την ουσία και να ονειρευόμαστε». 
Μετά από τόσες σκέψεις τόσων χρόνων, εμ-
βαθύνοντας στα άδυτα της ανθρώπινης ψυ-
χής μέσα από τη μουσική σας, έχετε καταστα-
λάξει στο ποιά τελικά είναι η ουσία; 

Το όνειρο το ίδιο είναι η ουσία. Όταν ονειρεύ-
εσαι, όταν έχεις την πολυτέλεια να ονειρεύεσαι 
ακόμα, είτε ρομαντικά, είτε εξωπραγματικά, κάτι 
παραπάνω ρεαλιστικά θα πετύχει περισσότερο.
Έστω και με «μικρές νοθείες»;

Μα τι νόημα θα είχε το όνειρο χωρίς μικρές 
νοθείες…
Μας βάλατε στο στόμα εμβληματικά λόγια 
μεγάλων επαναστατών, που έχουν παρο-
τρύνει, παρακινήσει και καθοδηγήσει, ίσως, 
αρκετές ζωές. Τελικά καταλήγετε ότι «Αξίζει 
να υπάρχεις για ένα όνειρο κι ας είναι η φω-
τιά του να σε κάψει»;

Ναι. Όποιο κι αν είναι το όνειρο. Πρέπει, όμως, 
να το ονειρεύεσαι αληθινά και να έχεις τα απαι-
τούμενα αποθέματα θάρρους. Αυτό εύχομαι σε 

όλα τα νέα παιδιά.
Στα νέα παιδιά «που 
δεν τρώνε τη φόλα... 
και τα θέλουνε όλα»; 

Ναι, να συνεχίσουν 
να τα θέλουνε όλα. Ένα 
τραγούδι των Queen 
λέει «Τα θέλω όλα και τα 
θέλω τώρα». Βέβαια να 
τα θέλουν όλα. Εδώ και 
τώρα.
Εσείς τι ονειρεύεστε 
σήμερα; 

Ονειρεύομαι να συ-
νεχίσει κι άλλο η αλληλοεμπιστοσύνη και η σχέ-
ση που έχω με το κοινό. Θέλω να συνεχίσουν οι 
στιγμές που είχα, και που προσδοκώ να έχω, να 
έχω την επαφή μου με τον κόσμο και πάντα να 
μου δίνει το διαβατήριο για την επόμενη σκέψη 
και εκδήλωσή μου.
Πολλοί επιζητούν καθημερινά τη δύναμη να 
ταυτιστούν με τους στίχους σας και να πουν 

«Όχι σε όλα που μου δένουν 
κόμπο την αλήθεια... Όχι σε 
όλα που κουρέλια κάνουν τα 
όνειρά μου… Όχι σε όλα που 
με στήνουν πάλι στη γωνία». 
Τελικά τα «όχι» ή τα «ναι» σας 
πήγανε μπροστά;

Μόνο τα «όχι». Τα «ναι» δεν 
πάνε ποτέ κανέναν μπροστά. Εί-
μαστε τα «όχι» μας.
Ξεσηκώνετε παραληρηματικά 
τα πλήθη τραγουδώντας «Δεν 
πάει άλλο». Εσείς πού και πότε 
το λέτε; Τί δεν αντέχετε;

Δεν αντέχω την αδιαφορία 
των συμπολιτών μου. Με σκοτώνει αυτός ο κα-
ναπές που δεν μπορείς να ξεχωρίσεις τον καναπέ 
από αυτόν που κάθεται πάνω. Δεν μπορώ τη μη 
συμμετοχή, την αδιαφορία. Γίνεται χαμός. Πώς 
μπορεί κάποιος να γυρίζει την πλάτη σε όλα αυτά 
που γίνονται; 

Ας ξεκινήσουμε
επιτέλους 
να διεκδικούμε 
το μέλλον μας
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Ίσως επειδή, παρά τις όποιες εναλλαγές, είμαστε εδώ και 
χρόνια «Στο ίδιο έργο θεατές...». Σε πρόσφατη δήλωσή σας 
χαρακτηρίσατε «απερίγραπτη» την πολιτική κατάσταση στη 
χώρα, λέγοντας συγκεκριμένα ότι «Όλες τις ελπίδες όλου 
του κόσμου τις πέταξαν στη λάσπη».

Ναι. Γι’ αυτό φωνάζουμε να τις ξαναζήσει, να τις ξαναβρεί. Γι’ 
αυτό λέμε στα τελευταία μας τραγούδια με τον Οδυσσέα Ιωάννου 
«Τώρα θα γινούμε εμείς 
αυτό που περιμένουμε». 
Να μην περιμένουμε 
από κανέναν. Θα πρέ-
πει να συνεχίζουμε να 
ελπίζουμε, αλλά με τη 
διαφορά ότι θα πρέπει 
ταυτόχρονα και να αγω-
νιζόμαστε.
Πώς πιστεύετε θα γί-
νουμε «κουρσάροι» 
για να αντιμετωπί-
σουμε τους «απόντες 
υπευθύνους», όπως 
τους έχετε χαρακτη-
ρίσει; 

Πρέπει να γίνουν 
όλοι ενεργοί πολίτες με 
οποιονδήποτε τρόπο. Ο 
καθένας πρέπει να συμ-
μετέχει όπως μπορεί, στη 
γειτονιά του, στις παρέες 
του, παντού. Να μην χά-
νουμε τα κουράγια μας, 
να μη μένουμε θεατές.
Άρα «το παιχνίδι παί-
ζεται ακόμα». Μέχρι 
ποιο σημείο, όμως, 
πιστεύετε ότι πρέπει 
να παίζεται;

Και βέβαια. Δεν εί-
μαστε πεσιμιστές ούτε 
μοιρολάτρες. Υπάρχει 
σωτηρία, αλλά είναι μα-
κριά, αλλά δεν πρέπει να 
σταματήσουμε να την 
κυνηγάμε. Το παιχνίδι 
πρέπει να παίζεται μέχρι 
την τελική νίκη. Αλλά 
και η τελική νίκη είναι 
η επανάσταση, η οποία 
δεν τελειώνει ποτέ. Ακό-
μα δεν έχουμε αρχίσει. 
Αν αρχίσουμε, πάλι πρέπει να είναι διαρκής η επανάσταση. 
Τα λάθη σε αυτές τις επαναστάσεις τι ρόλο παίζουν;

Πολύ μεγάλο ρόλο...  Όπως και οι «ψευτοεπαναστάσεις που 
ποτέ δεν γίνανε κι όμως έτσι ονομάστηκαν». 
Τι κάνει ο «μαύρος πονηρός σας γάτος»; Θα εξακολουθούσε 
σήμερα να θεωρείται το ίδιο απειλητικός; 

Έτσι κι αλλιώς τον φάγανε τον γατούλη, αλλά το  μήνυμά του 
έμεινε… Αν ζούσε σήμερα, θα τον τρώγανε μια ώρα αρχύτερα.. 

«Μέσα στα χέρια σου ό,τι έχεις κι ό,τι λείπει… Φόβος κι ελπί-
δα από τα ίδια υλικά». Πόσο συνυπάρχει στη ζωή μας αυτή η 
συνεχής πάλη των αντιθέτων;

Βέβαια, απόλυτα. Χωρίς το μαύρο δεν ξέρουμε τι είναι το άσπρο. 
Χωρίς τη νύχτα δεν ξέρουμε τι είναι η μέρα.
Εσείς τι φοβάστε και τι ελπίζετε σήμερα;

Φοβάμαι όλα αυτά που θα γίνουν για μένα χωρίς εμένα... Κι 
ελπίζω να μην ξαναγί-
νουν.
«Πάμε όπου θέλεις, 
μόνο πίσω δε γυρί-
ζω», μας λέτε, «η νο-
σταλγία είναι πέτρα 
στο λαιμό». Το νιώ-
θετε; 

Ναι, όταν αναγκα-
ζόμαστε να γυρίζου-
με πίσω, χάνουμε το 
μπροστά. Όπως έχουμε 
πει «Όσο οι στεριές δεν 
μας χωράνε, έχουν μεί-
νει θάλασσες να πάμε». 
Πρέπει να πηγαίνουμε 
με κάθε τρόπο και πα-
ντού μπροστά. Πώς θα 
μείνουμε στάσιμοι; Δε 
γίνεται, θα βαλτώσου-
με. «Σφύρα καράβι αρ-
γήσαμε, κι αν φτάσου-
με όπου πάμε, στάσου 
λίγο, μα ύστερα σφύρα 
να φεύγουμε όλο», έλε-
γε ο Καρυωτάκης.
Κλείνοντας, θέλω να 
πάμε στην «αφετη-
ρία», για να δανειστώ 
και τον τίτλο ενός πα-
λαιότερου δίσκου 
σας. Πώς την ορίζε-
τε; Πώς την αντιλαμ-
βάνεστε, προσωπι-
κά αλλά και για τη 
χώρα; 

Μα δεν είμαι ξεκομ-
μένος από τη χώρα. Κα-
νείς δεν πρέπει νά ’ναι. 
Η αφετηρία είναι πάντα 
μια αρχή, ένα νέο ξεκί-
νημα της ίδιας μας της 
καθημερινότητας. Φα-

ντάζομαι, λοιπόν, τους ανθρώπους να ξυπνάνε, να παίρνουν τα 
πράγματα, την κατάσταση στα χέρια τους, να είμαι κι εγώ μαζί τους, 
να τους τραγουδάω και να πηγαίνουμε μπροστά να χτίζουμε ένα 
καλό μέλλον πέρα από σκοπιμότητες, πέρα από τις επιταγές των 
100 οικογενειών ανά τον κόσμο που αποφασίζουν για την τύχη 
μας, χωρίς εμάς, κι εμείς το μαθαίνουμε μέσα από την τηλεόραση 
και μάλιστα μέσα από τις διαφημίσεις. Αυτό πρέπει να σταματήσει. 
Ας ξεκινήσουμε επιτέλους να διεκδικούμε το μέλλον μας.

«Αξίζει  φίλε να υπάρχεις για ένα 
όνειρο κι ας είναι η φωτιά του να σε 
κάψει…», τραγουδούσε μια λαοθά-
λασσα ανθρώπων, ακολουθώντας το 
παθιασμένο πρόσταγμα του συγκλο-
νιστικού Βασίλη Παπακωνσταντίνου 
που ξεσήκωσε τέσσερις γενιές θαυ-
μαστών που κατέκλυσαν το Σάββατο 
22 Σεπτεμβρίου το Ανοιχτό Θέατρο 
Συκεών, στη μεγάλη του συναυλία που 
«έκλεισε» με τον πιο δυναμικό τρόπο 
τον καλοκαιρινό «πολιτιστικό μαραθώ-
νιο» του δήμου Νεάπολης-Συκεών. 

Πάνω από 2.500 κόσμου γιόρτασαν 
μαζί του τα 45 χρόνια της ξεχωριστής 
του παρουσίας στο ελληνικό τραγούδι, 
αποθεώνοντας τον μοναδικό ερμηνευ-
τή που, ανατρεπτικός και ασυμβίβα-
στος, έδωσε στο κοινό αυτό ακριβώς 
που είχε ανάγκη να τραγουδήσει, να 
ανοίξει διάπλατα την ψυχή του και να 
αφεθεί. «Το αιώνια έφηβο γεράκι της 
ελληνικής μουσικής, που με των μα-
τιών μας τη φωτιά σημαία, ήρθε απόψε 
στο δήμο μας για να αλώσει τα πάντα», 
όπως σημείωσε ο δήμαρχος Νεάπο-
λης- Συκεών Σίμος Δανιηλίδης.

Ξεκινώντας τη μεγάλη συναυλία, ο 
καλλιτέχνης ευχαρίστησε «τον φίλο του 
Σίμο για την πρόσκληση», λέγοντας 
ότι «σ΄ αυτόν οφείλουμε τη σημερινή 
συνάντηση». Γονείς με τα παιδιά τους, 
έφηβοι, νέοι και μεγαλύτεροι νέοι, 
μεσήλικες και μεσόκοποι, φανερή 
απόδειξη της καθολικότητας και της 
διαχρονικότητας της μουσικής του, 
έδωσαν το «παρών» σε μία συγκλονι-
στική συναυλία που τα είχε όλα, από 
συγκίνηση και προβληματισμό, μέχρι 
πυρσούς, χορό, συνθήματα και πανό! 

Σε ένα κλίμα αποθέωσης, το 
«αιώνια έφηβο γεράκι» της ελληνικής 
μουσικής σκηνής μάς υπενθύμισε 
πόσο καλά ξέρει να εκτινάσσει στον 
αέρα την ένταση και τον ρυθμό, κάνο-
ντας τον κόσμο να παραληρεί και τους 
πιστούς οπαδούς του να δονούν την 
ατμόσφαιρα αναφωνώντας εκστατικά 
«Βασίλη ζούμε για να σ’ ακούμε»…

«Σείστηκε» 
το Ανοιχτό 
Θέατρο Συκεών 
Αποθεώνοντας τον
Βασίλη Παπακωνσταντίνου

Το παιχνίδι  παίζεται ακόμα…

Με σκοτώνει 
αυτός ο καναπές 
που δεν μπορείς 
να τον ξεχωρίσεις 
από αυτόν που 
κάθεται πάνω

Το αιώνια έφηβο 
γεράκι της ελλη-
νικής μουσικής, 
που με των 
ματιών μας τη 
φωτιά σημαία, 
ήρθε απόψε στο 
δήμο μας για να 
αλώσει τα πάντα

ΣΙΜΟΣ
ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ:
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«ΜΕΡΚΟΥΡΕΙΑ 2018»-Ανοιχτό Θέατρο 
Συκεών «Μάνος Κατράκης». Εκεί 
που κάθε χρόνο, επί 24 συναπτά 

έτη, ο μπάτης του Θερμαϊκού σμίγει με το αυγου-
στιάτικο φεγγάρι και απελευθερώνουν τη βαθύτε-
ρη ανάγκη του κοινού για επικοινωνία, έκφραση 
και σύζευξη με τον πυρήνα του πολιτισμού, όπως 
αυτός αποκαλύπτεται από τους πρωταγωνιστές 
των δρώμενων επί σκηνής.

Η ανάγκη αυτή, που καταγράφηκε για μια 
ακόμη φορά από τους χιλιάδες θεατές, με εφαλ-
τήριο τον μεγάλο πολιτιστικό θεσμό του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών, τα «ΜΕΡΚΟΥΡΕΙΑ», έχει με-
τεξελιχθεί πλέον σε μόνιμη απαίτηση για θεατρι-
κή-πολιτιστική αποκέντρωση, όπως αυτή υπη-
ρετείται από τα Δημοτικά Περιφερειακά Θέατρα 
(ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.), τις κρατικές και δημοτικές σκηνές. 
Η αθρόα προσέλευση μικρών και μεγάλων στις 
θεατρικές παραστάσεις των «ΜΕΡΚΟΥΡΕΙΩΝ», 
αυτό ακριβώς κατέγραψε: τη γενική απαίτηση 
του κοινού για στήριξη των ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. έτσι ώστε 
να μπορούν να απολαμβάνουν περισσότερες και 
υψηλού επιπέδου παραγωγές, όπως ήταν όλες 
αυτές που παρουσιάστηκαν στη φετινή μεγάλη 
διοργάνωση.

Αυτό ήταν και το μήνυμα που έστειλε ο δή-
μαρχος Σίμος Δανιηλίδης κατά τον χαιρετισμό του 
στην έναρξη της μεγάλης γιορτής του θεάτρου και 

του πολιτισμού όταν εξέφραζε τις ευχαριστίες του 
προς τους συντελεστές των παραστάσεων «που 
όλα αυτά τα χρόνια, παρά τις μεγάλες δυσκολί-
ες και τη μηδενική χρηματοδότηση τολμούν και 
πραγματοποιούν θεατρικές παραγωγές και στηρί-
ζουν με τη συμμετοχή τους το θεσμό», επαναλαμ-
βάνοντας το σήμα κινδύνου που εκφράζει τα τε-
λευταία χρόνια για τη συνεχή συρρίκνωσή τους.

«Τα νούμερα είναι συνταρακτικά και δικαιώ-
νουν αδιαμφισβήτητα τις επιλογές μας» τόνισε 
περήφανος ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών, ανα-
φέροντας ότι «σε αυτά τα χρόνια στήριξης του 
Θεάτρου, μέσω του μοναδικού αυτού θεατρικού 
θεσμού πανελληνίως, στο Ανοιχτό Θέατρο των 
Συκεών φιλοξενήθηκαν πάνω από 240 θεατρικές 
παραστάσεις τις οποίες παρακολούθησαν πάνω 
από 240.000 θεατές, όχι μόνο από τη Θεσσαλονί-
κη, αλλά από ολόκληρη την Ελλάδα». «Τα στοιχεία 
αυτά μάς δείχνουν το δρόμο που δεν πρόκειται 
να εγκαταλείψουμε, συνεχίζοντας να εμπνεόμα-
στε από τα οράματα της Μελίνας Μερκούρη για 
επένδυση στην παιδεία, στον πολιτισμό και την 
καλλιτεχνική αποκέντρωση, συγκεντρώνοντας 
κάθε χρόνο τα θεατρικά παιδιά της, τα Δημοτικά 
Περιφερειακά Θέατρα, κάνοντας πράξη τη θεατρι-
κή αποκέντρωση με την πεποίθηση ότι η βαριά 
βιομηχανία της Ελλάδας είναι ο Πολιτισμός» πρό-
σθεσε. 

ΜΕΡΚΟΥΡΕΙΑ 2018

24 χρόνια διακονίας 
του θεάτρου και του πολιτισμού
Μοναδικές παραστάσεις στο Ανοιχτό Θέατρο Συκεών απέσπασαν και φέτος το θερμό χειροκρότημα των χιλιάδων θεατών

Την 24η αυλαία του κορυφαίου θεατρικού θεσμού του 
δήμου άνοιξε η παράσταση «Σμύρνη μου Αγαπημένη», 
της Μιμής Ντενίση, από τα Θεατρικά Εργαστήρια «Μελίνα 
Μερκούρη» της Κεντρικής Σκηνής του δήμου Νεάπολης-
Συκεών καταχειροκροτούμενη από το ενθουσιασμένο κοι-
νό, όπως συνέβη το ίδιο και στις υπόλοιπες παραστάσεις 
που παρουσιάστηκαν μέσα σε ένα πολύ ζεστό κλίμα.

«Σμύρνη μου αγαπημένη» 
της Μιμής Ντενίση

 Δήμος Νεάπολης-Συκεών / Θεατρικά 
Εργαστήρια «ΜΕΛΙΝΑ ΜΕΡΚΟΥΡΗ»

 Σκηνοθεσία: Σταμάτης Στάμογλου

«Γκόλφω for ever», 
σε διασκευή του Ντίνου Σπυρόπουλου

 Δήμος Νεάπολης-Συκεών / 
Θεατρικό Εργαστήρι «ΘΕΣΠΙΣ»

 Σκηνοθεσία: Γιώργος Κιουρτσίδης

«Οι ηλίθιοι» 
του Νηλ Σάιμον

 Κ.Θ.Β.Ε.  
 Σκηνοθεσία:

Γρηγόρης Παπαδόπουλος

«80 χρόνια 
Μάνος Ελευθερίου»

 ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΚΟΖΑΝΗΣ
 Ερμηνεία τραγουδιών: 

Ρίτα Αντωνοπούλου  

Συνολικά παρουσιάσθηκαν εννέα παραστάσεις μεταξύ των 
οποίων η μια του ΚΘΒΕ και δυο από τις θεατρικές σκηνές και 
τα εργαστήρια του δήμου Νεάπολης-Συκεών, αποτελώντας και 
πάλι τον πόλο έλξης για χιλιάδες θεατρόφιλους, η συμμετοχή 
των οποίων καταξίωσε το θεσμό ως μοναδικό στο πανελλήνιο.

«Το τάβλι», 
του Δημήτρη Κεχαΐδη 

 ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 
 Σκηνοθεσία-Μουσική: 

Κώστας Γάκης

«Από το γάμο στο διαζύγιο», 
του Ζωρζ Φευντώ

 ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΛΑΡΙΣΑΣ-ΘΕΣΣΑΛΙΚΟ ΘΕΑΤΡΟ
 Σκηνοθεσία: 

Ρουμπίνη Μοσχοχωρίτη

«Άγρια Δύση», 
του Θοδωρή Αθερίδη 

 ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΣΕΡΡΩΝ
 Σκηνοθεσία: 

Μπέσυ Μάλφα

«Ίων», 
του Ευριπίδη

 ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΚΑΒΑΛΑΣ 
 Μετάφραση-Σκηνοθεσία-Κίνηση: 

Ιόλη Ανδρεάδη 

«Τρωάδες», 
του Ευριπίδη

 Θεατρική Ομάδα Κωφών 
«Τρελά Χρώματα» σε συμπαραγωγή 
με το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ Ρούμελης 

 Σκηνοθεσία: Έλλη Μερκούρη

ΟΙ ΠΑΡΑΣΤΑΣΕΙΣ

«Τη μεγάλη βαρύτητα που 
δίνει ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
στην καλλιέργεια της θεατρικής 
Παιδείας μέσα από θεατρικά 
εργαστήρια στα οποία συμμετέ-
χουν πάνω από 2.500 ενήλικες 
και παιδιά» σημείωσε ο πρόεδρος 
της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Υπηρεσιών (ΚΕΥΝΣ) Δημήτρης 
Απατσίδης δηλώνοντας παράλ-
ληλα ότι «είμαστε περήφανοι γιατί 
παρά τις πολλές αντιξοότητες κα-
ταφέρνουμε και κρατάμε δυνατό 
και ζωντανό τον πολιτιστικό θε-
σμό των ‘‘Μερκουρείων’’».
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Το μήνυμα ότι «μπορούμε και πρέπει να ζήσουμε αρμονικά» 
αντήχησε για 19η συνεχή χρονιά, προς όλες τις κατευθύνσεις 
και με τον πλέον εμφατικό τρόπο, μέσα από τον κορυφαίο θε-

σμό της «Βαλκανικής Πλατείας 2018», που άφησε για ακόμη μια χρο-
νιά το στίγμα της, διατηρώντας πρωταγωνιστική θέση στα πολιτιστικά 
δρώμενα της ευρύτερης περιοχής της Θεσσαλονίκης αλλά και συνολι-
κά των Βαλκανίων. 

Από την επίσημη έναρξή 
της, με τη μεγάλη συναυλία του 
Λαυρέντη Μαχαιρίτσα και της 
Λαϊκής Ορχήστρας «Μίκης Θεο-
δωράκης», και για μία ολόκληρη 
εβδομάδα, στο σταθερά γεμάτο 
Ανοιχτό Θέατρο Νεάπολης, στην 
περιοχή Στρεμπενιώτη, ένα μείγ-
μα μουσικών, εικαστικών, λογο-
τεχνικών, γαστρονομικών και άλ-
λων εκδηλώσεων μετέφερε «την 
αίσθηση της πολυπολιτισμικής 
γιορτής των Βαλκανίων δείχνο-
ντας το δρόμο της της συναδέλφωσης και της ειρηνικής συνύπαρξης 
των λαών», όπως τόνισε ο πρόεδρος της Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Υπηρεσιών (ΚΕΥΝΣ) Δημήτρης Απατσίδης, δίνοντας υπόσχεση για 
«ακόμα πιο δυναμική συνέχεια». 

«Είναι τιμή και χαρά μας, που κάθε χρόνο, μέσα από τη διευρυ-
μένη και πλήρως άρτια διοργάνωση της ‘‘Βαλκανικής Πλατείας’’ στέλ-
νουμε στους ισχυρούς του κόσμου αλλά και προς πάσα κατεύθυνση 
ένα δυνατό μήνυμα ότι οι λαοί δεν έχουν να χωρίσουν τίποτα, αλλά 
αντιθέτως έχουμε να κερδίσουμε πάρα πολλά όταν είμαστε αγαπημέ-

νοι και μονιασμένοι, όταν σέβεται ο ένας τον άλλο, την ιστορία του, τα 
σύνορά του, την πατρίδα του, τα σύμβολα και τις ονομασίες» τόνισε 
μεταξύ άλλων στο εναρκτήριο μήνυμά του ο δήμαρχος Νεάπολης- 
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, επισημαίνοντας ότι «πρέπει επιτέλους να 
αναγνωρίσουμε όλοι τον αγώνα που γίνεται για την αδελφοσύνη και 
την ειρήνη στα Βαλκάνια, να μάθουμε να ζούμε μαζί, να φιλοτεχνού-

με και να προσθέτουμε ψηφίδες 
στο μεγάλο παζλ της φιλίας, με 
την καθεμιά ψηφίδα να έχει τη 
δική της σημασία και αξία στο 
πολυπολιτισμικό παζλ των Βαλ-
κανίων…».

Το μήνυμα αισιοδοξίας, ελ-
πίδας, ανθρωπιάς και πατρικής 
αγάπης του σεβασμιότατου 
Μητροπολίτη Νεαπόλεως-
Σταυροπόλεως και Συκεών κ. 
Βαρνάβα, ο οποίος βρισκό-
ταν στη Σύναξη των Ιεραρχών 
της Ιεραρχίας του Θρόνου στο 

μαρτυρικό Φανάρι, μετέφερε ο πατέρας Βασίλειος Καλλιακμάνης, 
πρωτοπρεσβύτερος και καθηγητής της Θεολογικής Σχολής του ΑΠΘ, 
σημειώνοντας ότι «χρόνια τώρα συναντιόμαστε εδώ, για να διακηρύ-
ξουμε την αξία της ειρήνης, της συμφιλίωσης και της καταλλαγής των 
λαών, να αναδείξουμε τις ολέθριες και καταστροφικές συνέπειες του 
πολέμου και να κρατήσουμε τη μνήμη ζωντανή, (…) να δείξουμε στην 
πόλη μας, στη χώρα μας, στα Βαλκάνια, στην Ευρώπη, στον κόσμο 
όλο, ότι οι άνθρωποι είναι πλασμένοι από τον Δημιουργό της αγάπης 
για να συνεργάζονται και να δημιουργούν Πολιτισμό».

Μαγικό
ταξίδι 
στις 
μουσικές
του κόσμου

Ο μοναδικός 
Λαυρέντης Μαχαι-
ρίτσας, η εξαιρετική 
Λαϊκή Ορχήστρα 
«Μίκης Θεοδωρά-
κης», η εκρηκτική 
Ελεωνόρα Ζουγα-
νέλη, η συγκλονι-
στική Ελένη Βιτάλη, 
ο αγαπημένος 
Νίκος Ζιώγαλας, οι 
ξεσηκωτικά ταλα-
ντούχοι αδερφοί 
Τσαχουρίδη, οι 
παντρεμένοι με την 
παράδοση gypsy 
jazz και swing 
ρυθμοί των Gadjo 
Dilo, οι MODE 
PLAGAL με ελλη-
νική παραδοσιακή 
μουσική σε ήχους 
τζαζ και μπλουζ, η 
πολυβραβευμένη 
μελωδική φωνή της 
Bilja Krsti από τη 
Σερβία, το ασυ-
νήθιστο μείγμα 
από ξεχασμένες 
παραδοσιακές 
μελωδίες, hip hop, 
dubstep, D’n’B των 
ORATNIΤZA από τη 
Βουλγαρία, η κο-
ρυφαία Αλβανίδα 
καλλιτέχνης Rovena 
Ibrahimi και ο νέος 
συντοπίτης της 
Alban Plovishti, 
μοιράστηκαν φέτος 
τη μουσική σκηνή 
της Βαλκανικής 
Πλατείας, και μας 
χάρισαν ένα μαγικό 
μουσικό ταξίδι στον 
κόσμο, στήνοντας 
«γέφυρες» αρμονι-
κής συνεργασίας 
και συνύπαρξης 
και αφήνοντας 
τις ομορφότερες 
εντυπώσεις. 

Λαυρέντης Μαχαιρίτσας
«Ήταν μία ωραία βραδιά, με ωραίο 

σκοπό και ωραίο μήνυμα. Μία ιδιαίτε-
ρη βραδιά με τραγούδια και μια αύρα 
μαγική» 

ORATNIΤZA (Βουλγαρία)
«Ο πολιτισμός είναι ο καλύτερος δυ-

νατός πρεσβευτής και η μουσική είναι πιθα-
νόν η πιο κατανοητή γλώσσα παγκοσμίως. 
Ειδικά στην περιοχή των Βαλκανίων, είναι 
σημαντικό να εστιάσουμε στις ομοιότητές 
μας, τα πράγματα που μας δένουν, παρά σε 
κείνα που μας διαφοροποιούν, που είναι, 
άλλωστε, και πολύ λιγότερα. Η ιστορία έχει 
αποδείξει ότι ο διαχωρισμός και οι διακρί-
σεις είναι χαμένο παιχνίδι, ενώ η ενότητα 
είναι το κλειδί μιας δυνατής και αρμονικής 
στρατηγικής. Η Βαλκανική Πλατεία αντιμε-
τωπίζει ακριβώς αυτό το ζήτημα, μέσα από 
ένα εξαιρετικό πρόγραμμα και μία τέλεια 
οργάνωση σε μια από τις αγαπημένες 
ευρωπαϊκές πόλεις μου. Αξέχαστο!»

Ελένη Βιτάλη
«Ήταν μια υπέροχη βραδιά, με έναν 

κόσμο που τον νιώσαμε να μας αγκαλιάζει 
και να μας ζεσταίνει με τη συμμετοχή του, 
και μια διοργάνωση που μας έκανε να 
αισθανθούμε οικειότητα και ελευθερία 
για να δώσουμε τον καλύτερο εαυτό μας. 
Εύχομαι από την καρδιά μου ο θεσμός της 
Βαλκανικής Πλατείας να έχει σπουδαία συ-
νέχεια και να επιτύχει τους στόχους του, για 
το καλό της Τέχνης και της Δημιουργίας».

Rovena Ibrahimi (Αλβανία)
«Εκδηλώσεις σαν τη Βαλκανική 

Πλατεία προάγουν την ενσωμάτωση 
ανεξαρτήτως εθνικών διαφορών και 
αντικατοπτρίζουν τις αληθινές αξίες της 
Βαλκανικής, μιας χερσονήσου που διατη-
ρεί τις πολιτιστικές της αξίες και επιδιώκει 
τη μεταφορά τους από γενιά σε γενιά. 
Είμαι ευγνώμων που είχα την ευκαιρία 
να εκπροσωπήσω τις αξίες της χώρας 
μου και να αναμειχθώ με τις κουλτούρες 
άλλων βαλκανικών χωρών». 

Νίκος Ζιώγαλας
«Έφυγα με τις καλύτερες εντυπώσεις. 

Μέσα στη διαδικασία της παράστασης, 
και σε συνδυασμό με την ποιότητα του 
κόσμου που την παρακολουθούσε, ένιω-
σα ένα ζεστό κύμα θετικής ενέργειας να 
με αγκαλιάζει και να με απογειώνει».

Bilja Krsti (Σερβία)
«Από το παλιό σιφνιώτικο τραγούδι 

που έχουμε στο πρόγραμμά μας, μέχρι 
τα τραγούδια κάθε διαφορετικής χώρας, 
το μήνυμα είναι ότι η μουσική είναι μία 
και έχει τη δύναμη να ενώνει τους λαούς 
και να μετακινεί σύνορα. Ειδικά στα 
Βαλκάνια, είναι πολύ σημαντικό να κατα-
λάβουμε όλοι ότι αυτά που μας ενώνουν 
είναι πολύ περισσότερα από αυτά που 
μας χωρίζουν».

Εξυψώνει τη φιλία, γκρεμίζει τους εθνικισμούς
Πλούσιο πρόγραμμα και ακόμα πιο δυναμική συνέχεια στην πολύχρωμη πολιτισμική παρέλαση
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Ήταν και φέτος εκεί. Στολισμένη με τα 
πολύχρωμα… λούσα της να συνεπαίρνει 
τους μικρούς, πιστούς ωστόσο, φίλους της, 
που, με πλημμυρισμένη χαρά είδε τούτη 
τη χρονιά να γίνονται περισσότεροι και να 
έρχονται και από μακριά, κάθε μέρα να τη-
λεφωνούν και να την αναζητούν γιατί… 
διάβασαν, άκουσαν, είδαν ότι εκεί τα παιδιά 
θα ζήσουν μια μοναδική εμπειρία χαράς, 
γέλιου, παιχνιδιού και ικανοποίησης με τις 
κατασκευές που θα συνθέσουν τα μικροκα-
μωμένα χεράκια τους!

Είναι η ΠΑΙΔΙΚΗ ΣΚΗΝΗ που κάθε χρό-
νο στέκεται επάξια δίπλα στη μεγάλη της 
αδερφή και ταξιδεύει τα παιδικά μάτια και τις 
ψυχές σ’ ένα ταξίδι χαράς και δημιουργίας, 
δίνοντάς τους παράλληλα το μήνυμα της ει-
ρηνικής συνύπαρξης των λαών κι ας μοιάζει 
για πολλούς… περιττό, μιας και σε αυτήν την 
ηλικία δεν έχουν «κάτι να χωρίσουν…».

Κάθε μέρα ήταν μια γιορτή στην Παιδική 
Σκηνή της Βαλκανικής Πλατείας. Κάθε από-
γευμα η περιοχή ήταν κατάμεστη από μικρά 
παιδιά που διψούσαν για παιχνίδι, μέσα στην 
πρόσφατα ανακαινισμένη Παιδική Χαρά του 
πάρκου στην περιοχή Στρεμπενιώτη και στο 
χώρο με τις παράλληλες δράσεις που στή-
θηκε ακριβώς δίπλα για να φιλοξενηθούν 
οι αθλοπαιδιές, οι επιδείξεις και οι θεατρικές 
παραστάσεις!

Ένα πολύχρωμο τοπίο που χόρευε κάθε 
απόγευμα στους ρυθμούς παιδικών τραγου-
διών. Με τα παιδικά χαμόγελα να υποδέχο-
νται χορευτές, ακροβάτες, ξυλοπόδαρους, 
γοργόνες, ήρωες παραμυθιών, να εντυπω-
σιάζονται, να συμμετέχουν σε περίτεχνες 
κατασκευές, να γελούν, να τραγουδούν, να 
συνεργάζονται, να παίζουν και να χαίρονται 
κάθε λεπτό αυτής της μοναδικής γιορτής 
που στήνεται κάθε χρόνο με πολύ αγάπη για 
όλα τα παιδιά. 

Και όπως κάθε χρόνο έτσι και φέτος να 
πάρουν στο τέλος μαζί τους φεύγοντας ένα 
ενθύμιο αλλά και πολλές εικόνες από το 
πλανητάριο, από τις θεατρικές παραστάσεις 
και τον Καραγκιόζη, από τα εργαστήρια κα-
τασκευών, τα παιχνίδια περιπέτειας και μνή-
μης, το σκάκι. Να γευτούν τη χαρά της φιλίας 
γνωρίζοντας νέους φίλους και να γεμίσουν 
την ψυχή τους με τη χαρά της συμμετοχής 

στην πολύχρωμη Παιδική σκηνή της Βαλκα-
νικής Πλατείας.

Ένα ατέλειωτο πολύχρωμο πολύβουο 
παιδικό πανηγύρι που όμοιό του δεν υπάρ-
χει και αποχαιρετώντας το, λίγο πριν ανοί-
ξουν τα σχολεία, του… έκλεισαν το μάτι πως 
θα ανταμωθούν και πάλι σε ένα χρόνο.

Μια πλατεία 
που έσφυζε 
από παιδιά

Παράλληλα, εξαιρετικές εντυπώσεις άφησε 
η έκθεση φωτογραφίας «Aspects of Balkan 
Photography» που λειτούργησε στον υπαίθριο 
εκθεσιακό χώρο μπροστά από την είσοδο του 
θεάτρου, την οποία υπέγραψαν καλλιτέχνες-
δημιουργοί από την Ελλάδα, τη Ρουμανία, τη 
FYROM, τη Βουλγαρία και την Τουρκία, καταγρά-
φοντας την πολυχρωμία των Βαλκανίων υπό τη 
σύγχρονη διάσταση της φωτογραφικής ματιάς 
και τις νέες τάσεις στις πτυχές που εξελίσσονται 
στην τέχνη της φωτογραφίας στα Βαλκάνια. 

Όπως κάθε χρόνο, καθ’ όλη τη διάρκεια των 
εκδηλώσεων της Βαλκανικής Πλατείας λειτουρ-
γούσαν περίπτερα, τα οποία φιλοξενούσαν κοι-
νωνικές οργανώσεις και συλλόγους του δήμου 
και της ευρύτερης περιοχής, που είχαν την ευ-
καιρία να παρουσιάσουν τις δράσεις και το έργο 
τους στους επισκέπτες των εκδηλώσεων, όπως η 
εκδήλωση - καλλιτεχνικό δρώμενο από την ΕΔΥ-
ΕΘ με θέμα «Ειρήνη, Πόλεμος, Πρόσφυγες».

Ξεχωριστή ήταν η παρουσία της Ένωσης 
Κυπρίων Βορείου Ελλάδος  με το γλέντι που 
έστησαν τα μέλη της, χορεύοντας με Κυπριακές 
παραδοσιακές ενδυμασίες  και προσφέροντας 
στον κόσμο τις γνωστές παραδοσιακές γεύσεις 
της Κύπρου, σεφταλιά και χαλούμι, ενώ και η 
ποντιακή γαστρονομία είχε την τιμητική της, με 
τους επισκέπτες να μυούνται στα μυστικά της 
ποντιακής κουζίνας, δοκιμάζοντας παραδοσι-
ακές συνταγές από τον Πόντο με τη συνοδεία 
ποντιακής μουσικής και χορών.
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«Με σταθερό στόχο τη 
βελτίωση της ποιό-
τητας ζωής των συ-

μπολιτών μας, στέλνουμε και από 
τα Πεύκα, σε συνέχεια των ‘‘Μερ-
κουρείων’’ και της ‘‘Βαλκανικής 
Πλατείας’’, το μήνυμα του Πολιτι-
σμού, υπογραμμίζοντας ότι μπο-
ρούμε με χαμόγελο και αισιοδοξία 
να ατενίζουμε τα προβλήματα που 
όλοι αντιμετωπίζουμε».

Το μήνυμα αυτό που έστειλε 
από τα Πεύκα ο δήμαρχος Νεά-
πολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, 
προλογίζοντας την τελευταία και 
κορυφαία εκδήλωση των «Θεοτο-
κίων 2018», τη μεγάλη συναυλία 

της Μελίνας Ασλανίδου, αποδίδει 
με τον καλύτερο το κλίμα που κυρι-
άρχησε σε όλο το τετραήμερο των 
εκδηλώσεων. Επρόκειτο για έναν 
αναβαθμισμένο θεσμό που έτυχε 
της αναγνώρισης των χιλιάδων πο-
λιτών που συμμετείχαν σ’ αυτές, με 
τους μικρούς και μεγάλους να απο-
λαμβάνουν με κέφι και ένταση την 
κάθε στιγμή.

Φέτος, η μεγάλη αλλαγή που 
επήλθε ήταν η συγκέντρωση όλων 
των εκδηλώσεων στον αύλειο χώρο 
του Κλειστού Γυμναστηρίου Πεύ-
κων, ο οποίος μετατράπηκε σε μια 
μεγάλη πλατεία επικοινωνίας, δη-
μιουργίας, διασκέδασης και ψυχα-

γωγίας. Ιδιαίτερο χρώμα προσέδωσαν 
τα ξύλινα περίπτερα περιμετρικά του 
χώρου, όπου στεγάστηκαν Υπηρεσίες 
και φορείς του δήμου, όπως επίσης και 
τοπικοί σύλλογοι, προσελκύοντας το 
ενδιαφέρον των επισκεπτών που ενη-
μερώνονταν για την αποστολή και τις 
δράσεις τους.  

Από την πρώτη, αφιερωμένη στα 
παιδιά, μέρα των εκδηλώσεων, με ερ-
γαστήρια και ομαδικά παιχνίδια, φο-
ρητό ψηφιακό πλανητάριο και παρά-
σταση καραγκιόζη, μέχρι το Φεστιβάλ 
Παραδοσιακών Χορών, με τη συμμε-
τοχή του Συλλόγου Ποντίων Πεύκων 
ΠΑΡΧΑΡ, του Πολιτιστικού Αιμοδοτι-
κού Συλλόγου Πεύκων, του Συλλόγου 
Φίλων Ρετζικίου και της Χορευτικής 
Ακαδημίας Πεύκων, το φετινό, πλήρως 
εμπλουτισμένο και αναβαθμισμένο 
καλλιτεχνικό πρόγραμμα, με ελεύθε-
ρη την είσοδο για το κοινό, αποτέλεσε 
για ακόμα μία χρονιά ένα συναπάντη-
μα ανθρώπων όλων των ηλικιών, μία 
γιορτή παράδοσης, που ενθουσίασε 
μικρούς και μεγάλους.

Ιδιαίτερη … απόλαυση προσέφε-
ρε ο Διαγωνισμός Πίτας, με κριτή τη 
γνωστή σεφ Κική Εμμανουηλίδου, 
που ανέδειξε νικήτριες τη «Σωτηρόπι-
τα», κοτόπιτα με πράσο της Σωτηρίας 
Νικολαΐδου, την κοτόπιτα της Σάσας 
Χατζηγιάννη και την τυρόπιτα της 
Αναστασίας Σταμπούλη. Όλα αυτά 
προετοίμασαν με τον καλύτερο τρόπο 
το έδαφος για το μεγάλο λαϊκό γλέντι 
με το σύγχρονο δημιουργικό λαϊκό 
δίδυμο ADAM AMAN, που ξεσήκωσε 
το κοινό, για να πέσει η αυλαία με τη 
μεγάλη συναυλία της Μελίνας Ασλα-
νίδου.

Η αγαπημένη ερμηνεύτρια εκτίνα-
ξε στα ύψη το κέφι και τη διάθεση του 
κοινού όλων των ηλικιών, που γέμισε 
ασφυκτικά τον αύλειο χώρο του Κλει-
στού Γυμναστηρίου Πεύκων, για να 
απολαύσει, με ελεύθερη είσοδο, ένα 
αισθαντικό πρόγραμμα υψηλών προ-
διαγραφών.

Το κέφι, όμως, και ο ενθουσιασμός 
ήταν διάχυτα καθ’ όλη τη διάρκεια του 
τετραήμερου, μεγάλου πολιτιστικού 
θεσμού της Δ.Ε. Πεύκων «ΘΕΟΤΟΚΙΑ 
2018», που μέσα από έναν πολυποί-
κιλο κύκλο εκδηλώσεων με μουσική, 
τραγούδι, χορό, μαγειρική, κατασκευ-
ές και δραστηριότητες για τα παιδιά, 
ανέδειξε, όπως κάθε χρόνο, την ιστο-
ρική και πολιτιστική παράδοση, τις τέ-
χνες και τη δημιουργία, μεταφέροντας 
κλίμα ευφορίας, αλληλεγγύης, κεφιού, 
παιχνιδιού και μελωδιών στα βόρεια 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών.

Εκρηκτικό φινάλε 
με τη Μελίνα
Ασλανίδου

Εντυπωσίασε μικρούς και μεγάλους ο αναβαθμισμένος
πολιτιστικός θεσμός των Πεύκων
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Μαγικές στιγμές υπό το φως των 
αστεριών απόλαυσαν εκατο-
ντάδες μικροί και μεγάλοι φίλοι 

του υγρού στοιχείου, σε μία ξεχωριστή 
αποχαιρετιστήρια βραδιά-πάρτι που τα 
είχε όλα άφθονα: μουσική, χορό, ποτό, 
εδέσματα, διασκέδαση και φυσικά χαλα-
ρωτικές νυχτερινές βουτιές στα κρυστάλ-
λινα νερά της πισίνας του Δημοτικού Κο-
λυμβητηρίου Συκεών.

Σε μία ειδυλλιακή ατμόσφαιρα στην 
αγκαλιά του δάσους του Σέιχ-Σου, κάτω 
από τον έναστρο ουρανό και το ολόγιο-
μο φεγγάρι, ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
και η Κοινωφελής Επιχείρηση Υπηρεσιών 
του (ΚΕΥΝΣ) επεφύλαξαν και φέτος στο 
κοινό μία ονειρική, απολαυστική βραδιά 

που εμπνεύστηκαν και επιμελήθηκαν το 
προσωπικό του Δημοτικού Κολυμβητη-
ρίου Συκεών μαζί με το πιστό κοινό του. 

Πρόκειται για την καθιερωμένη, πλέ-
ον, «Βουτιά στ’ αστέρια», εκδήλωση-
πάρτι που συνιστά τον αποχαιρετισμό 
του καλοκαιριού, και όπως και η αντίστοι-
χη περσινή, θα αργήσει πολύ να σβηστεί 
από τη μνήμη όλων όσοι κατέκλυσαν 
το Κολυμβητήριο, απολαμβάνοντας την 
άκρως ελκυστική νυχτερινή εκδοχή του. 

Με ελεύθερη είσοδο για όλους, δε-
κάδες παρέες παιδιών και νέων, μαμά-
δες και μπαμπάδες με τα παιδάκια τους, 
αλλά και μεγαλύτεροι συμπολίτες μας, 
απόλαυσαν μια βραδιά με πολύ κέφι και 
ζωντάνια, με πολύ μουσική, jazz, disco, 

ελληνική, ξένη, χορό, τραγούδι, άφθονο ποτό και 
εδέσματα, και φυσικά περίτεχνες βραδινές βουτιές 
στη δημοτική πισίνα που γέμισε πολύχρωμα φωτει-
νά μπαλόνια και εντυπωσιακό νυχτερινό φωτισμό 
για να υποδεχθεί τα μέλη και τους φίλους της, για 
να αποχαιρετήσουν το καλοκαίρι που σιγά-σιγά 
μας εγκαταλείπει.

Παρόντες, φυσικά, ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης και ο πρόεδρος της 
Κοινωφελούς Επιχείρησης Υπηρεσιών Δημήτρης 
Απατσίδης, που μπορεί να μην υπέκυψαν σε μία 
βραδινή βουτιά, υπογράμμισαν όμως ότι «οι βου-
τιές θα συνεχίζονται για πολύ καιρό ακόμα στην 
πιο καθαρή και σύγχρονη πισίνα της Βόρειας Ελλά-
δας», ανανεώνοντας το ραντεβού για το επόμενο 
υγρό, νυχτερινό πάρτι…

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ ΣΥΚΕΩΝ

Μελωδικές βουτιές… 
στ’ αστέρια

Εκατοντάδες μικροί και μεγάλοι απόλαυσαν μία μοναδική βραδιά υπό το φως της πανσελήνου και τους ήχους μουσικής
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Μέσα σε κλίμα βαθιάς 
συγκίνησης και σε 
μια σεμνή τελετή, έγι-

ναν στη Δ.Ε. Πεύκων τα απο-
καλυπτήρια του Μνημείου των 
Πεσόντων Αξιωματικών και 
Δασοκομάντος και παράλλη-
λη τελετή  ονοματοδοσίας του 
πάρκου των οδών Ακαδημίας 
και Σωτήρος σε «ΠΑΡΚΟ ΘΕΟ-
ΚΛΗΤΟΣ ΚΑΛΦΟΠΟΥΛΟΣ».

«Σήμερα τιμούμε τον Θεό-
κλητο Καλφόπουλο, τους αξι-

ωματικούς και τους δασοκο-
μάντος, που έδωσαν τη ζωή 
τους για την προστασία των 
δασών. Ο Θεόκλητος Καλ-
φόπουλος, κάτοικος εν ζωή 
Πεύκων, θυσίασε ό,τι πολυ-
τιμότερο του έδωσε ο Θεός, 
τη ζωή του. Για το καθήκον, 
για την πατρίδα», σημείωσε ο 
δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών 
Σίμος Δανιηλίδης, υπογραμ-
μίζοντας ότι «σήμερα τιμούμε 
έναν ήρωα». «Από τον δήμο 

Νεάπολης-Συκεών στέλνου-
με ένα μήνυμα στην πατρίδα 
ώστε να μην ξεχνάει τα παιδιά 
της, που δίνουν κάθε μέρα 
αγώνα για να προστατεύσουν 
την ακεραιότητα της πατρίδας, 
τα ιερά, τα όσια και τα σύμβο-
λα της πατρίδας μας, για να 
προστατεύσουν το περιβάλ-
λον», πρόσθεσε στον σύντο-
μο χαιρετισμό του.   

 Η εκδήλωση πραγματοποι-
ήθηκε παρουσία της συζύγου 

του αδικοχαμένου χειριστή 
ελικοπτέρου Στρατού, Ελένης 
Καλφοπούλου, και του γιού 
του, Φοίβου Καλφόπουλου, 
στους οποίους έγινε παράδο-
ση της ελληνικής σημαίας από 
τον υποδιοικητή της Α΄ Ταξι-
αρχίας Αεροπορίας Στρατού 
συνταγματάρχη Χαράλαμπο 
Μπατμαρούδη. 

Η χήρα του Θεόκλητου 
Καλφόπουλου, Ελένη, με δά-
κρυα στα μάτια, μίλησε με λό-
για βαθιάς συγκίνησης για τον 
αδικοχαμένο σύζυγό της, τον 
«ήρωά της», όπως ανέφερε, 
που  «υπήρξε χαρισματικός σε 
όλα, θαρραλέος, πολύ έμπει-
ρος πιλότος, τέλειος σύζυγος 
και ξεχωριστός πατέρας», και 
ευχαρίστησε τον δήμαρχο Νε-
άπολης-Συκεών για την τιμή 
αυτή προς τον σύζυγό της.

Παρούσα στην εκδήλωση 
ήταν η δασάρχης Καβάλας 
Ζωή Γεωργούση, η οποία ανέ-
φερε στην ομιλία της το ιστορι-
κό της ημέρας πτώσης του ελι-
κόπτερου τύπου Huey το 1994, 
μετά την πρόσκρουσή του 
σε ηλεκτροφόρα καλώδια, με 
αποτέλεσμα να βρουν τραγικό 
θάνατο όλοι οι επιβαίνοντες. 

Ο αντιδήμαρχος Πρασίνου 
και Πολιτικής Προστασίας, και 
αντιδήμαρχος Πεύκων Αλέ-
ξανδρος Σιμητόπουλος, εξήρε 
τη γενναιότητα των πεσόντων 
και ανέγνωσε στους παρευ-
ρισκόμενους το μήνυμα στη 
χάραξη της πλακέτας: «Κάτω 
από το δάφνινο στεφάνι στη 
μνήμη του λοχαγού χειριστού 
ελικοπτέρου Καλφόπουλου 
Θεόκλητου και εννέα δασο-
πυροσβεστών που έχασαν τη 
ζωή τους στην προσπάθεια 
κατάσβεσης δασικής πυρκα-
γιάς στις 15.09.1994  Δήμος 
Νεάπολης-Συκεών»

Στην εκδήλωση παρέστη-
σαν ακόμη, ο αντιδήμαρχος 
Παιδείας και Πολιτισμού Μι-
χάλης Βουλγαρίδης, δημο-
τικοί και τοπικοί σύμβουλοι, 
συγγενείς και συνάδελφοι των 
θυμάτων, εκπρόσωποι της 
Εκκλησίας, ενώ ειδικό στρα-
τιωτικό άγημα και η μπάντα 
του Στρατού απέδωσαν τιμές 
στους πεσόντες,  παρουσία 
εκπροσώπων των Σωμάτων 
Ασφαλείας.

Το ιστορικό της Ημέρας
Να σημειωθεί ότι η εκδήλωση στα Πεύκα συνέπεσε με 

την αποφράδα ημερομηνία κατά την οποία τα στελέχη 
της Στρατιωτικής Αεροπορίας και της Δασοπυρόσβεσης 
έχασαν τη ζωή του εν ώρα καθήκοντος. Ήταν Πέμπτη 15 
Σεπτεμβρίου 1994, η μέρα που «πάγωσε» η κοινωνία στο 
άκουσμα της είδησης για την πτώση του ελικοπτέρου τύ-
που Huey, το οποίο επιχειρούσε σε κατάσβεση φωτιάς σε 
περιοχή της Δράμας, μια πτώση που είχε ως αποτέλεσμα 
τον τραγικό θάνατο συνολικά δέκα νέων ανδρών, τριών 
αξιωματικών της Αεροπορίας Στρατού και επτά δασοκο-
μάντος.

Μεταξύ των θυμάτων και ο λοχαγός της Αεροπορί-
ας, και χειριστής του ελικοπτέρου Στρατού, Θεόκλητος 
Καλφόπουλος, κάτοικος και δημότης εν ζωή Πεύκων, ο 
οποίος, μαζί με τα υπόλοιπα μέλη της αποστολής, έπεσαν 
ως ήρωες εν ώρα καθήκοντος, αγωνιζόμενοι για την κα-
τάσβεση της μεγάλης πυρκαγιάς στην περιοχή Τερψιθέα 
του δήμου Παρανεστίου Δράμας.

Εκείνη την ημέρα, 24 χρόνια πριν, λίγο μετά το τε-
λευταίο φως της ημέρας, ένα ελικόπτερο τύπου Huey, 
με τριμελές πλήρωμα και επιβαίνοντες άλλους επτά δα-
σοκομάντος, απογειώθηκε από τη βάση του με σκοπό 
να συμβάλει στην κατάσβεση δασικής πυρκαγιάς στην 
περιοχή Περιστεριά. Μετά την εκτέλεση της αποστολής 
τους, οι δασοκομάντος επιβιβάστηκαν στο ελικόπτερο, 
το οποίο και αναχώρησε με προορισμό το Α/Δ Καβάλας. 

Ωστόσο, κατά τη διάρκεια της πτήσης το Huey προσέ-
κρουσε σε ηλεκτροφόρα καλώδια και κατέπεσε σε βρα-
χώδη περιοχή όπου συνετρίβη, με συνέπεια να σκοτω-
θούν όλοι οι επιβαίνοντες, που ήταν οι εξής: Θεόκλητος 
Καλφόπουλος, λοχαγός της Αεροπορίας Στρατού, Δημή-
τριος Σκουντάς και Δημήτριος Κωστόπουλος, αρχιλοχίες 
Αεροπορίας Στρατού, Ευάγγελος Κουτσογιώργης, Αντώ-
νης Σφηνιάς, Μανώλης Λιάπης, Χρήστος Κρικόπουλος, 
Γρηγόρης Αδάμος, Γιώργος Τζιαγκίδης και Μανώλης 
Κεσικιάδης, δασοκομάντος.

Εικοσιτέσσερα χρόνια μετά, οι μνήμες του τραγικού 
περιστατικού ζωντάνεψαν μέσα από τις αναφορές εκπρο-
σώπου της Στρατιωτικής Αεροπορίας. Και στο προσκλη-
τήριο των νεκρών ήταν όλοι παρόντες, όπως παρόντες 
θα παραμείνουν για πάντα στη μνήμη όλων μας, καθώς 
θα παραμείνουν για πάντα αθάνατοι… 

ΚΟΙΝΩΝΙΑ

Τιμή και δόξα στους ήρωες 
που έπεσαν στο καθήκον
Σε κλίμα συγκίνησης η εκδήλωση ονοματοδοσίας πάρκου των Πεύκων

σε «Πάρκο Θεόκλητος Καλφόπουλος»  • Παρουσία των μελών της οικογένειας 

η αποκάλυψη των μνημείων    
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ΕΠΙΚΗΔΕΙΟΣ ΛΟΓΟΣ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΣΙΜΟΥ ΔΑΝΙΗΛΙΔΗ

ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ ΠΟΛΙΤΩΝ ΑΝΑΝΕΩΣΗ ΤΩΡΑΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ
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Βαθύτατη θλίψη και οδύνη στην αυτοδιοικητική οι-
κογένεια και την κοινωνία του δήμου Νεάπολης-
Συκεών σκόρπισε η είδηση του χαμού του πολυα-

γαπημένου μας δημοτικού συμβούλου Γιάννη Δαλάτση, 
που έφυγε από κοντά μας για το μεγάλο ταξίδι στη χορεία 
των Αγγέλων σε ηλικία 71 ετών…

Ήταν πρωί της Πέμπτης 4 Οκτωβρίου 2018, που ο 
αγαπημένος όλων Γιάννης Δαλάτσης προδόθηκε από 
την κουρασμένη του καρδιά μετά από γενναία πολυετή 
μάχη με τον καρκίνο, τον οποίο νίκησε διαψεύδοντας 
όλα τα επιστημονικά δεδομένα. 

Όλο αυτό το διάστημα του ακάματου αγώνα που 
έδινε με την υποστήριξη ειδικού Κέντρου Αποκατάστα-
σης, δεν σταμάτησε να ενδιαφέρεται και να αναλαμβά-
νει πρωτοβουλίες για θέματα του δήμου και της τοπικής 
κοινωνίας. Μάλιστα, διέθετε τη δύναμη ψυχής όχι μόνο 
να παραβρίσκεται σε συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμ-
βουλίου αλλά και να ασκεί τις παρεμβάσεις του που όλοι 
παρακολουθούσαν με ιδιαίτερη προσοχή και σεβασμό.

Η είδηση του θανάτου, που επήλθε στην Εντατική Μο-
νάδα Θεραπείας του νοσοκομείου «Αγ. Δημήτριος» μετά 
από μια επιδείνωση της κατάστασής του, κυκλοφόρησε 
με ταχύτητα σε όλο το δήμο, βυθίζοντας τους πάντες σε 

βαρύ πένθος.
Η εξόδιος ακολουθία τελέστηκε σε βαρύ κλίμα συγκί-

νησης, θλίψης και οδύνης την Παρασκευή 5 Οκτωβρί-
ου, στις 11 το πρωί, στον Ι.Ν. Αγίου Χαραλάμπους και 
Αγίου Χριστοφόρου στις Συκιές, χοροστατούντων του 
αρχιμανδρίτη Συμεώνος Παπαγεωργίου, ωε εκπροσώ-
που του μητροπολίτη Νεαπόλεως και Σταυρουπόλεως 
κ.Βαρνάβα, των πρωτοπρεσβυτέρων π.Στυλιανού Βότση 
και π.Βασιλείου Μήλιου και του διακόνου Χρήστου Κα-
νούλα. Η ταφή πραγματοποιήθηκε στα Κοιμητήρια των 
Πεύκων, όπου συγγενείς, συναγωνιστές, συνεργάτες και 
φίλοι απηύθυναν το τελευταίο αντίο στον αγαπημένο 
μας Γιάννη Δαλάτση.

Παρόν σχεδόν σύσσωμο το Δημοτικό Συμβούλιο, με 
επικεφαλής τον δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη και την πρόε-
δρο Παρή Γενίτσαρη, ενώ ο ναός είχε κατακλυσθεί από 
νωρίς με εκατοντάδες συγγενείς, φίλους, συνεργάτες και 
συναγωνιστές του εκλιπόντος, με τον δήμαρχο Νεάπο-
λης-Συκεών Σίμο Δανιηλίδη να εκφωνεί με τρεμάμενη 
φωνή τον επικήδειο λόγο δυσκολεύοντας να συγκρατή-
σει τα δάκρυά του, και τον Πέτρο Συριόπουλο να απευ-
θύνει το ύστατο χαίρε εκ μέρους της Τ.Ο. ΠΑΣΟΚ Νεάπο-
λης-Συκεών.

Αγαπημένε Γιάννη,
Αγαπητέ σύντροφε και φίλε,

Για μερικούς ανθρώπους το «πέρασμά» τους 
από τη ζωή είναι σημαντικό και ταυτόχρονα ση-
μαδιακό. Κυρίαρχες προσωπικότητες σαν και 
σένα οραματίζονται, αναλαμβάνουν, σχεδιά-
ζουν και τελικά επιβάλλουν τη δική τους προσω-
πική σφραγίδα…

Ήσουνα από κείνη τη σπάνια ράτσα ανθρώ-
πων με πιστεύω, αξίες καθολικές και πανανθρώ-
πινες… Οξυδερκής, εργατικός μα και ονειροπό-
λος, που άφησες στο διάβα σου αυτά που σου 
χάρισε η ζωή, αγώνα, δημιουργία, προσφορά.

Γιάννη,
Μαζευτήκαμε σήμερα όλοι εδώ, συνάδελ-

φοι, συναγωνιστές, σύντροφοι, συνεργάτες, 
συνδημότες, συγγενείς, φίλες και φίλοι, με βαθιά 
συγκίνηση και περισσό δέος, δίπλα στους δικούς 
σου ανθρώπους, για να σε αποχαιρετήσουμε, 
να σε συνοδέψουμε στην τελευταία σου κατοι-
κία, για να σε τιμήσουμε όπως σου αξίζει για όλα 
όσα μας πρόσφερες ως δάσκαλος, ως δημοτικός 
σύμβουλος, ως πρόεδρος της δημοτικής επιχεί-
ρησης πολιτισμού, μα προ πάντων και πάνω απ’ 
όλα ως ΑΝΘΡΩΠΟΣ. 

Ήσουν μια ατσαλένια προσωπικότητα, με 
απαράμιλλο θάρρος, ήθος, μια στέρεα βάση αξι-
ών που έταξες τον εαυτό σου, όπως και όλη σου 
η οικογένεια, στην προσφορά για τον δικό σου 
τόπο, αυτόν που τόσο αγαπούσες.

Γιάννη,
Ήσουν σίγουρος πως πάνω απ’ όλα τα αγα-

θά είναι η πατρίδα, η πίστη, η κοινωνία, η δικαιο-
σύνη και η προκοπή όλων των συμπολιτών μας, 
όμως έλεγες και ξανάλεγες.

Υπήρξες ο εκλεκτότερος, ο αγαπητότερος, ο 
εργατικότερος όλων μας. Nαι, με περισσή πίστη, 
μέγιστο θάρρος, ήθος, και υψηλό φρόνημα.

Φίλες και φίλοι,
Είμαστε όλοι μας στα χέρια του Θεού και 

Εκείνος έχει την εξουσία της ζωής και του θανά-
του. Πιστεύω απόλυτα πως πήρε κοντά του τον 
Γιάννη μας για να τον αναπαύσει.

Γιατί ο Γιάννης μπορεί να υπέκυψε ως άν-
θρωπος στο κοινό του βίου χρέος, τον θάνατο, 
όμως δεν θα χαθεί ποτέ η πνευματική δύνα-
μη και η αξία με την οποία τον είχε προικίσει ο 
Θεός. 

Ναι ρε Γιάννη,
Είμαι σίγουρος ότι μας κοιτάς σήμερα από 

ψηλά, με ένα χαμόγελο ελπίδας…
Γιάννη,
Είμαστε βαθύτατα θλιμμένοι όλοι στην αυ-

τοδιοικητική οικογένεια και στην κοινωνία του 
δήμου μας από την είδηση του χαμού σου. Έφυ-
γες από κοντά μας μετά από γενναία, θαρραλέα, 
πολυετή μάχη για τη ζωή.

Γιάννη,
Είμαστε συντετριμμένοι για τον χαμό σου 

γιατί ήσουνα αγωνιστής, πατριώτης, συνεργά-
της, τίμιος, δίκαιος και πολυαγαπημένος φίλος, 
που πάλεψες έως και την τελευταία στιγμή -γιατί 
δεν το έβαζες κάτω- με παλικαριά, με γενναιό-
τητα, με θάρρος, με κουράγιο και με απίστευτο 
πείσμα και θέληση για ζωή. 

Ήσουν ένας άνθρωπος με ήθος, ευγενής, γε-
μάτος ιδέες, οράματα, πρωτοβουλίες, ενέργεια, 
δράση και προσφορά σε όλους τους τομείς με 
τους οποίους ασχολήθηκες με ειλικρινή προσή-
λωση, σεβασμό και αγάπη, τόσο κατά την εκπαι-
δευτική σου θητεία όσο και στην αυτοδιοικητική 
σου πορεία. Για αυτό και απολάμβανες της εκτί-
μησης και της αγάπης των συναδέλφων και των 
συμπολιτών σου.

Καταγόμενος από τον Δορίσκο Έβρου, ο δι-
κός μας Γιάννης Δαλάτσης υπηρέτησε με ευσυ-
νειδησία και μεράκι την εκπαιδευτική κοινότητα 
ως δάσκαλος και διευθυντής σε σχολεία των νο-
μών Έβρου, Αρκαδίας, Σερρών και επί 16 χρόνια 
σε σχολεία των Συκεών.

Παράλληλα, με την ίδια αγάπη και τον ίδιο 
ζήλο υπηρέτησε και την Τοπική Αυτοδιοίκηση και 
τους συνδημότες μας εκλεγόμενος επί 12 συνεχή 
χρόνια στο δήμο μας. Διετέλεσε πρόεδρος της Δη-
μοτικής Επιτροπής Παιδείας, της Δημοτικής Κοι-
νωφελούς Επιχείρησης Καλλιτεχνικής Παιδείας 
και Πολιτισμού, όπως επίσης εντεταλμένος δημο-
τικός σύμβουλος για θέματα επικοινωνίας εκδη-
λώσεων και υπεύθυνος λειτουργίας επί 10 χρόνια 
του Λαϊκού Επιμορφωτικού Πανεπιστημίου. 

Ταυτόχρονα υπήρξε αντιπρόεδρος του Δ.Σ. 
της Κοινωφελούς μας Επιχείρησης και μέλος του 
Δ.Σ. του Δημοτικού Κοινωνικού μας Κέντρου. 

Χάρη στη θέληση, την επιμονή και υπό την 
οργανωτική εποπτεία και επιμέλειά του ανα-
βαθμίστηκαν και πήραν νέα πνοή σημαντικοί 

θεσμοί του δήμου, όπως το Λαϊκό Πανεπιστήμιο, 
η Πανελλήνια Συνάντηση Χορωδιών και οι εκ-
δηλώσεις τιμής για τους ήρωες της Εθνικής Αντί-
στασης και την επέτειο της απελευθέρωσης της 
Θεσσαλονίκης από τους ναζί. 

Παράλληλα, στο πλαίσιο των δεκάδων 
πρωτοβουλιών του, ξεκίνησαν στο δήμο μας 
οι θεσμοθετημένες πλέον μόνιμες εκδηλώσεις 
τιμής και μνήμης για την Ημέρα Γενοκτονίας των 
Ελλήνων του Πόντου, καθώς και για τον Εθνικο-
απελευθερωτικό Αγώνα των Κυπρίων. Ακόμη 
μέχρι και χθες σχεδίαζες με μεράκι και ενθουσια-
σμό τις εκδηλώσεις του δήμου μας.

Από το 1974 ήταν από τους πρώτους που 
εμπνεύστηκαν από τον Ανδρέα Παπανδρέου 
και εντάχθηκαν στο ΠΑΣΟΚ αγωνιζόμενος ατα-
λάντευτα για τα ιδανικά της εθνικής ανεξαρτησί-
ας, του πατριωτισμού, της δικαιοσύνης και της 
ισότητας.

Αγωνίστηκε στον συνδικαλιστικό του χώρο 
για μια άλλη Παιδεία, την οποία υπηρέτησε με 
όραμα, με εργατικότητα, και φιλοτιμία αγωνιζό-
μενος για ένα άλλο δημόσιο σχολείο, ποιοτικό 
και ανοιχτό στην κοινωνία.

Αυτόν τον άνθρωπο, τον πατριώτη, τον αγω-
νιστή, τον ένθερμο υποστηρικτή της ιστορίας, της 
παράδοσης και του πολιτισμού,  αποχαιρετούμε 
σήμερα με ανείπωτη θλίψη και άφατη οδύνη.

Εκ μέρους όλης της κοινωνίας του δήμου 
μας εκφράζω τα ειλικρινή και βαθύτατα συλλυ-
πητήριά μας στη σύζυγό του Σοφία, τα πολυα-
γαπημένα του παιδιά Χρηστίνα και Νικολέττα, 
τα λατρεμένα του εγγόνια Μαρίνα-Ιωάννα και 
Μάριο, που με τόσο καμάρι μάς μιλούσε κάθε 
ημέρα για αυτά, και όλους τους συγγενείς του.

Πολυαγαπημένε μας Γιάννη, αγαπητέ μας 
σύντροφε, αγαπητέ μας συνεργάτη, καλέ μου 
φίλε Γιάννη, καλό σου ταξίδι, καλό παράδεισο, 
καλή Ανάσταση… 

Σε ευχαριστούμε για όλα όσα ακούραστα 
προσέφερες σε όλους μας στην τοπική κοινωνία 
που τόσο αγαπούσες και υπηρετούσες πιστά. 

Δεν θα ξεχάσουμε ποτέ αυτά που μας πρό-
σφερες τόσα χρόνια.

Θα μας λείψεις... Θα σε θυμόμαστε πάντα και θα 
συνεχίσουμε όσα οραματίστηκες και ξεκίνησες…
Καλό παράδεισο...
Καλό ταξίδι φίλε…
Καλή αντάμωση...

Ύστατο χαίρε
στον δικό μας
Γιάννη Δαλάτση
Καλό ταξίδι στη χορεία 
των Αγγέλων
Σε βαρύ πένθος η αυτοδιοικητική οικογένεια και 
η κοινωνία του δήμου Νεάπολης-Συκεών από την 
απώλεια του αγαπημένου σε όλους «κυρ-Γιάννη», 
που έφυγε από κοντά μας μετά από γενναία πολυε-
τή μάχη με τον καρκίνο   

«Γιάννη, δεν θα σε ξεχάσουμε ποτέ…»

«Η τοπική αυτοδιοίκηση ‘‘έχασε’’ στο δήμο Νεάπολης-
Συκεών έναν δικό της άνθρωπο. 

Ο Γιάννης Δαλάτσης, ένας σεμνός συμπολίτης μας, υπήρξε ευ-
συνείδητος δάσκαλος στον επαγγελματικό του βίο, έχαιρε δε της 
εκτίμησης και της αγάπης των συμπολιτών του για την κοινωνική 
του δράση, ιδίως ως δημοτικός σύμβουλος του π. δήμου Συκεών 
και του δήμου Νεάπολης-Συκεών, τον οποίο υπηρέτησε μέχρι τε-
λευταία. Θα τον θυμόμαστε για την ανιδιοτέλεια και την αγωνιστι-
κότητά του. Ο Θεός ας τον αναπαύσει».

«Λόγια καλά, λόγια υπερβολικά, κάθε φορά ακούγονται, όταν οι άν-
θρωποι εγκαταλείπουν αυτόν τον μάταιο κόσμο.

Η φράση του John Lennon ότι ‘‘όλοι σ’ αγαπούν όταν βρεθείς δύο μέτρα 
μέσα στη γη’’ δεν αρκεί  στην περίπτωση του συναδέλφου, φίλου και αγωνιστή 
Γιάννη Δαλάτση, ο οποίος εν ζωή κέρδισε την εκτίμηση φίλων και αντιπάλων. 
Πορευτήκαμε μαζί υπηρετώντας το λειτούργημα του Δασκάλου, πορευτήκα-
με μαζί στο συνδικαλιστικό κίνημα και τελευταία στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. 
Ο φίλος Γιάννης Δαλάτσης ήταν και θα μείνει στη μνήμη μας Δάσκαλος με το 
Δέλτα κεφαλαίο. Καλό ταξίδι φίλε Γιάννη… Φασφαλής Νίκος

«Με σεβασμό, αποχαιρετούμε τον φίλο 
και συνάδελφο δημοτικό σύμβουλο, Γιάννη Δαλάτση.»

Ο Γιάννης Δαλάτσης, υπήρξε επί σειρά ετών εκλεγμένος δημοτικός σύμ-
βουλος στο Δήμο Συκεών και κατόπιν στον ενοποιημένο Δήμο Νεάπολης-
Συκεών. Υπήρξε ένας καλός και πετυχημένος δάσκαλος – παιδαγωγός. Οι συ-
νάδελφοι και οι μαθητές του, θα τον θυμούνται με ιδιαίτερη εκτίμηση.

»Λόγω του επαγγέλματος του, ως δάσκαλος, αλλά και της ιδιότητας του, 
ως δημοτικός σύμβουλος, ασχολήθηκε ιδιαίτερα με θέματα Παιδείας, ως πρό-

εδρος της Επιτροπής Παιδείας, αλλά και με θέματα Πολιτισμού, με 
ιδιαίτερη ζέση και πάθος. Οραματίστηκε και υλοποίησε πολιτιστικές 
δράσεις, μέχρι το τέλος της αντοχής του.

«Πάλεψε γενναία και με περισσή αξιοπρέπεια την ασθένεια, που τον 
καταπόνησε επί σειρά ετών. Τα θερμά μας συλλυπητήρια, στην οικογένεια 
του, σύζυγο και παιδιά, καθώς και στους λοιπούς συγγενείς και φίλους».

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης
Χαράλαμπος Βέλλης, Ειρήνη Τερζηβασιλειάδου- Κατσάνη
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Εκπαίδευση εργαζομένων 
στις Πρώτες Βοήθειες

Το Δημοτικό Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας και Αλ-
ληλεγγύης του δήμου Νεάπολης-Συκεών, με γνώμονα 
ότι η γνώση σώζει ζωές, συνέχισε τις δράσεις του για την 
ενίσχυση της πρόληψης και της ασφάλειας των μελών 
των ΚΑΠΗ. Στο πλαίσιο αυτό διοργανώθηκε ειδική εκδή-
λωση για την εκπαίδευση των εργαζομένων στη διαχείρι-
ση κρίσεων και παροχής Πρώτων Βοηθειών.

Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε στο Γ΄ ΚΑΠΗ Συκε-
ών όπου εξειδικευμένα στελέχη του ΕΚΑΒ (Εθνικό Κέντρο 
Άμεσης Βοήθειας) έκαναν επίδειξη Πρώτων Βοηθειών 
και ΚΑΡΠΑ στους εργαζόμενους των ΚΑΠΗ και του προ-
γράμματος «Βοήθεια στο Σπίτι».

Στόχος της πρωτοβουλίας ήταν να εφοδιασθούν οι 
συμμετέχοντες με τις γνώσεις εκείνες οι οποίες είναι απα-
ραίτητες, ώστε να μπορούν με ασφάλεια να παρέμβουν 
και να αντιμετωπίσουν καταστάσεις τραυματισμών ή 
επειγόντων παθολογικών περιστατικών, μέχρι να έρθει 
εξειδικευμένη βοήθεια.

Η ενημέρωση περιελάμβανε θεωρητική κατάρτιση και 
επίδειξη με προπλάσματα και ειδικό εξοπλισμό Πρώτων 
Βοηθειών δίνοντας τη δυνατότητα στην αντιμετώπιση κα-
ταστάσεων όπως η καρδιοπνευμονική αναζωογόνηση με 
χρήση αυτόματου εξωτερικού απινιδωτή, τα τραύματα, η 
πνιγμονή, η θέση ανάνηψης, κ.ά.

Πλήθος διακρίσεων 
για το «Σμύρνη μου αγαπημένη»
Με τις… βαλίτσες φορτωμένες με βραβεία απέστρεψε η Κεντρική Σκηνή 

Θεατρικών Εργαστηρίων «Μ. Μερκούρη» του δήμου μας από την Ορεστιά-
δα του Έβρου, όπου συμμετείχε στο 19ο Πανελλήνιο Φεστιβάλ Ερασιτεχνι-
κού Θεάτρου με το έργο «Σμύρνη μου αγαπημένη».

Ο θίασος των αθεράπευτων και ταλαντούχων ερασιτεχνών του θεά-
τρου, όχι μόνο χειροκροτήθηκε θερμά από το κοινό, αλλά για μια ακόμη 
φορά απέσπασε από την Επιτροπή επαίνους και διθυραμβικά σχόλια.

Η παράσταση του έργου της Μιμής Ντενίση, που σκηνοθέτησε ο Σταμά-
της Στάμογλου, απέσπασε το βραβείο μουσικής επιμέλειας (Κώστας Βόμβο-
λος), ενώ η παράσταση κατέκτησε την τέταρτη θέση στα βραβεία κοινού, με 
τη Στέλλα Γιαλετζή να είναι υποψήφια για το βραβείο Β΄ γυναικείου ρόλου 
(Ζαχαρούλα) και τη Μαγδαληνή Σίγα για τα κοστούμια και τα σκηνικά.  

Νέα καλλιτεχνικά τμήματα για ανέργους στη 
Δ.Ε. Νεάπολης με πρωτοβουλία του Τοπικού 
Συμβουλίου και σε συνεργασία με τον Σύλλογο 
Γονέων και Κηδεμόνων του 3ου Δημοτικού Σχο-
λείου Νεάπολης.

Συγκεκριμένα, τα τμήματα αφορούν τις Πρώτες 
Βοήθειες, το ντεκουπάζ (αρχαρίων και προχωρημέ-
νων), το κόσμημα, το βιτρό και την κοπτική-ραπτική, 
και λειτουργούν στο Εικαστικό Εργαστήριο «Ήλιος» 
(Λαγκαδά 120 & Δ.Κομνηνού, Νεάπολη). 

Μαθήματα  
ποντιακής
διαλέκτου

Εκμάθηση της 
ποντιακής διαλέ-
κτου ξεκίνησε ο 
δήμος Νεάπολης-
Συκεών σε συ-
νεργασία με τον Πο-
ντιακό Πολιτιστικό 
Σύλλογο Καλλιθέας-
Συκεών, με στόχο 
τη διάσωση αυτής 
της τόσο ιστορικής 
διαλέκτου και την 
παράδοσή της στις 
νέες γενιές.

Τα μαθήματα, 
που είναι δίωρης 
διάρκειας, ξεκίνη-
σαν τον Οκτώβριο 
και θα διαρκέσουν 
εννέα μήνες, με 
διδάσκουσα τη 
διαπιστευμένη κα-
θηγήτρια ποντιακής 
διαλέκτου Ανθή 
Καρυπίδου. 
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Καλλιτεχνικά 
τμήματα 
στη Νεάπολη

Πρώτα το περιβάλλον…
Εντυπωσιακή παρουσία κατέγραψε στη «Βαλ-

κανική Πλατεία 2018» το τμήμα ανακύκλωσης του 
δήμου Νεάπολης-Συκεών, που φιλοξενήθηκε στο 
κεντρικό περίπτερο του δήμου.

Χιλιάδες επισκέπτες είχαν την ευκαιρία να 
ενημερωθούν για τις δράσεις ανακύκλωσης που 
υλοποιεί ο δήμος και η Κοινωφελής Επιχείρηση 
Υπηρεσιών (ΚΕΥΝΣ), με τα στελέχη να διανέμουν 
στους επισκέπτες ενημερωτικά έντυπα και να 
παρουσιάζουν στους πολίτες τις δράσεις και τα 
προγράμματα που υλοποιεί ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών για την προστασία του περιβάλλοντος και 
την εξοικονόμηση πόρων, με έμφαση στον μπλε 
κάδο ανακύκλωσης συσκευασιών και την ενεργει-
ακή αξιοποίηση των τηγανόλαδων. 

Παράλληλα με την ενημέρωση τα στελέχη 
διέθεσαν στο κοινό εκατοντάδες τσάντες ανα-
κύκλωσης της Ελληνικής Εταιρείας Αξιοποίησης 
Ανακύκλωσης και προώθησαν το μήνυμα της συμ-
μετοχής στη συλλογική προσπάθεια ενίσχυσης της 
ανακύκλωσης.

 Με πολύ ενθουσιασμό και μεράκι ολοκλη-
ρώνονται τέλος Νοεμβρίου τα νέα καλλιτεχνικά 
τμήματα για ανέργους στην Πολιτιστική Γειτονιά 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών, στα οποία η συμ-
μετοχή ξεπέρασε τις διακόσιες. 

Οι μαθητές στη τετράμηνη λειτουργία των 
τμημάτων έχουν την ευκαιρία να μυηθούν στα 
μυστικά της φωτογραφίας, της αγιογραφίας, της 
αγγειοπλαστικής καθώς και των παραδοσιακών 
κρουστών. Στο τμήμα του πηλού λειτουργεί και 
παιδικό τμήμα όπου οι μικροί δημιουργοί δίνουν 

ρεσιτάλ με τα έργα τους, εντυπωσιάζοντας μέρα 
με τη μέρα τους δασκάλους τους.  

Όπως τονίζει η πρόεδρος της Δ.Ε. Συκεών, 
και υπεύθυνη της Πολιτιστικής Γειτονιάς, Ειρήνη 
Καγιαμπίνη, «ο χώρος αυτός συνεχίζει να ενθαρ-
ρύνει και να στηρίζει τις καλλιτεχνικές ανησυχίες 
των συνδημοτών μας και να αποτελεί πεδίο έκ-
φρασης των ιδεών τους σε πράξη, και είναι πολύ 
ενθαρρυντικό το ότι έχουν αγκαλιάσει τον θεσμό 
και τον υποστηρίζουν φανατικά από ιδρύσεως 
του».

«Μαγνήτης» τα τμήματα της Πολιτιστικής Γειτονιάς
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Σάββατο 22 Σεπτεμβρίου 2018, Ανοιχτό 
Θέατρο Συκεών «Μάνος Κατράκης», λίγο 
πριν τη μεγάλη συναυλία του Βασίλη Παπα-
κωνσταντίνου. 

Ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλί-
δης, συνοδευόμενος από τον 
πρόεδρο της ΚΕΥΝΣ Δημήτρη 
Απατσίδη, κατεβαίνει στα κα-
μαρίνια για να καλωσορίσει τον 
πάντα έφηβο καλλιτέχνη λίγο 
πριν αυτός ανέβει στη σκηνή και 
μαγέψει –όπως πάντα- το κοινό. 
Μόνο που αυτή η «κάθοδος» 
δεν ήταν απλή και… εθιμοτυπι-
κή, καθώς έκρυβε μια έκπληξη 
που «έξυσε» αναμνήσεις…

Μετά τα… καθιερωμένα, καλωσορίσματα, 
ευχές, αγκαλιές, κ.τ.λ., ήρθε η… αποκάλυψη 
ιστορικών φωτογραφιών που γύρισε τον 
χρόνο 23 χρόνια πίσω, όταν ο Βασίλης Πα-
πακωνσταντίνου πρωτοεμφανίστηκε το 1995 

στο ίδιο θέατρο, υπενθυμίζοντας ότι το 1997 
το γέμισε επί τρεις συνεχόμενες ημέρες, δή-
μος Συκεών τότε. Και τότε, όπως και σήμερα, 

οι ίδιοι πρωταγωνιστές χωρίς να 
χάσουν το ελάχιστο από τη φρε-
σκάδα τους, παρά μόνο… κάτι 
τις από το χρώμα των μαλλιών, 
που και οι ίδιοι έδειξαν να το… 
διασκεδάζουν! Και βέβαια δεν 
έλειψαν τα πειράγματα εκατέρω-
θεν.

Και τότε, το 1997, όπως και φέ-
τος, το ίδιο άγχος για τον καλλιτέ-
χνη! Αρχικά είχαν προγραμματι-
στεί δυο συνεχόμενες συναυλίες, 
με τον δήμαρχο να επιμένει και 

για τρίτη αφού υπήρχε μεγάλη ζήτηση εισιτη-
ρίων, και τον καλλιτέχνη να είναι επιφυλακτι-
κός για την πλήρωση του θεάτρου. Η εξέλιξη 
τελικά δικαίωσε και τους δυο αφού και την 
τρίτη ημέρα σημειώθηκε το αδιαχώρητο.  

Όταν οι φωνές ρατσισμού και ξενοφοβί-
ας παραμένουν γύρω μας ακόμη σε μεγάλο 
βαθμό γοερές, ο δήμος Νεάπολης-Συκεών, 
και ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης, συνεχί-
ζουν να δίνουν τη μάχη κατά της ρητορικής 
του μίσους και να διεκδικούν ανθρώπινες 
συνθήκες για τη φιλοξενία των προσφύγων 
και την ομαλή ένταξή τους στην κοινωνία, 
όπως και για την αποδοχή και τον σεβασμό 
της διαφορετικότητας.

Από τη μια ο δήμαρχος τόσο εντός των 
οργάνων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, όπως 
πρόσφατα στη συνεδρίαση της ΠΕΔ-ΚΜ, 
όσο και στο δημόσιο διάλογο συνεχίζει και 
επιμένει οι αρμοδιότητες να ανατεθούν στην 
Τ.Α. και όχι στις διάφορες Μ.Κ.Ο., αυξάνοντας 
ταυτόχρονα σε 5.000 τους φιλοξενούμενους 

πρόσφυγες σε 1.000 ενοικιαζόμενα διαμερί-
σματα στην Θεσσαλονίκη, στο πλαίσιο του 
προγράμματος REACT της Ύπατης Αρμοστεί-
ας του ΟΗΕ για τους πρόσφυγες.

Παράλληλα, ο δήμος παραμένει από τους 
πιο ενεργούς στο πρόγραμμα SOLIDA, στο 
οποίο συμμετέχουν άλλοι έξι δήμοι από Ισπα-
νία, Μάλτα, Πορτογαλία, Σλοβενία, Ιταλία και 
Κροατία, με στόχο την ανταλλαγή καλών 
πρακτικών για τη φιλοξενία και την κοινωνική 
ένταξη των προσφύγων στην κοινωνία. Πρό-
σφατα, μάλιστα, αντιπροσωπεία του δήμου, 
αποτελούμενη από τον αντιδήμαρχο Κοινω-
νικής Πολιτικής και Παιδείας Μιχάλη Βουλγα-
ρίδη και τη δημοτική σύμβουλο Ιωάννα Αλε-
ξιάδου, συμμετείχε στην έβδομη συνάντηση 
των πόλεων που έγινε στο Novo Mesto της 

Σλοβενίας, για να ακολουθήσει η τελευταία 
στη Goiosa Ionica (Ιταλία), όπου θα υπογρα-
φεί και το σχετικό πρωτόκολλο-καταστατικό.
(Σημ.: Novo Mesto στα σερβικά σημαίνει Νέα 
Πόλη, δηλαδή μια Νεάπολη παντού…).

Τέλος, με επιτυχία ολοκληρώθηκαν οι 
δράσεις στο πλαίσιο του ευρωπαϊκού έργου 
«New Chapter: Δίκτυο Συνεργασίας κατά του 
μίσους», στο οποίο έλαβαν μέρος και οι μαθη-
τές του 10ου Δημοτικού Σχολείου Συκεών. Και 
τι… εισέπραξαν από τη συμμετοχή τους και 
πόσο ωφελήθηκαν, το περιέγραψαν τα ίδια 
τα παιδιά σε συνεδρίαση του Δημοτικού Συμ-
βουλίου καταχειροκροτούμενα από το Σώμα 
και τους παραβρισκόμενους πολίτες.

Συντονισμός, λοιπόν, και δράσεις για μια 
ανθρώπινη και ανοιχτή κοινωνία…

Νέο πρόσωπο 
στο Δημοτικό 
Συμβούλιο

Αλλαγές στη σύνθεση του 
Δημοτικού Συμβουλίου του 
δήμου Νεάπολης-Συκεών.

Μετά την απώλεια του 
δημοτικού συμβούλου 
Γιάννη Δαλάτση, που βύθισε 
στο πένθος την αυτοδιοικητι-
κή οικογένεια και την τοπική 
κοινωνία (βλ. σελ 48), την 
θέση στα έδρανα της συμπο-
λίτευσης κλήθηκε να καλύ-
ψει ο επιλαχών που ήταν ο 
Στέργιος Γαβριηλίδης.

Ο νέος δημοτικός σύμ-
βουλος κλήθηκε από τον 
δήμαρχο Νεάπολης-Συκεών 
Σίμο Δανιηλίδη για την 
προβλεπόμενη ορκωμοσία, 
που έγινε στο δημαρχείο, 
προκειμένου να αναλάβει το 
αμέσως προσεχές διάστημα 
τα καθήκοντά του. 

Ο Στέργιος Γαβριηλίδης, 
συνταξιούχος ελεύθερος 
επαγγελματίας, είναι από 
τους παλαιότερους στον 
χώρο της αυτοδιοίκησης 
έχοντας διατελέσει και δημο-
τικός σύμβουλος επί σειρά 
τετραετιών στον πρώην 
δήμο Συκεών. 

Ο χρόνος γύρισε 23 χρόνια πίσω…

Για μια ανθρώπινη και ανοιχτή κοινωνία…

1995

Οι επιτυχίες του δήμου Νεάπολης-Συκεών 
στην απορρόφηση κονδυλίων για την κατα-
σκευή μεγάλων έργων και παρεμβάσεων δεν 
έχουν τέλος… 

Μετά τις εντάξεις της ανακατασκευής του 
πάρκου των Ρουμανικών (Νεάπολη), του χώ-
ρου πρασίνου-πάρκου της Ρ.Φεραίου (Συκιές-
Νεάπολη) και του 2ου Γυμνασίου Πεύκων σε 
ειδικά χρηματοδοτούμενα προγράμματα, 
ήρθε τώρα η ανακατασκευή της αυλής του 
10ου Δημ. Σχολείου Συκεών που εντάχθηκε 
στο πρόγραμμα «ΦιλόΔημος ΙΙ) για τη συντή-
ρηση σχολικών κτιρίων, αύλειων χώρων, κ.ά.

Το εντυπωσιακό είναι, όπως προκύπτει και 
από τον πίνακα, ότι ο δήμος μας είναι στην 
πρώτη θέση από το σύνολο των εννέα δήμων 
που εντάχθηκαν στο πρόγραμμα με το συνο-
λικό ποσό να ανέρχεται στο ένα εκατ. ευρώ, 

από το οποίο οι 415.800 € προέρχονται από 
το πρόγραμμα και το υπόλοιπο των 584.200 € 
από ίδιους πόρους.

Κι αυτό, όπως συχνά επαναλαμβάνει στο 
Δημοτικό Συμβούλιο ο αντιδήμαρχος Τεχνι-
κών έργων Αντώνης Σαουλίδης, εξαιτίας του 
γεγονότος ότι οι Τεχνικές Υπηρεσίες προετοι-
μάζουν ολοκληρωμένους φακέλους που ανά 
πάσα στιγμή είναι έτοιμοι να διεκδικήσουν με 
μεγάλες αξιώσεις χρηματοδότηση κάθε φορά 
που ανοίγει κάποιο πρόγραμμα.

Και πού να υπολογίσει κανείς τα εκατομ-
μύρια ευρώ που διατίθενται κάθε χρόνο από 
το ταμείο του δήμου για τις επισκευές, συντη-
ρήσεις, εξοπλισμούς, κ.λπ., των σχολικών συ-
γκροτημάτων!    

Κατά τα άλλα, για κάποιους ο δήμος «δεν 
κάνει τίποτα» για τη σχολική στέγη… 

Παραδημοτικά

Πρώτος δήμος 
στη χρηματοδότηση! 

2018
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Δεν υπάρχει καμία αμφιβολία πλέον ότι η 
επιμονή της διοίκησης του δήμου, και προ-
σωπικά του δημάρχου Σίμου Δανιηλίδη, 
σχετικά με την κατασκευή του 12θέσιου Βι-
οκλιματικού 2ου Γυμνασίου Πεύκων, δικαι-
ώθηκε πανηγυρικά…

Όχι μόνο ακυρώθηκαν τα ανεπαρκή και 
πανταχόθεν διάτρητα σχέδια της τότε Ν.Α.Θ. 
για ένα 6θέσιο λυόμενο σχολείο, όχι μόνο 
σχεδιάστηκε ένα σύγχρονο σχολείο που θα 
απαντά στις προκλήσεις και τις απαιτήσεις 
του μέλλοντος (βλ. «Ε.τ.Τ.», τ.149) αλλά εξα-
σφαλίστηκε και η πλήρης χρηματοδότησή 
του από ειδικό πρόγραμμα, με τη δημοπρά-
τησή του να είναι ζήτημα ημερών.

«Αν υποκύψουμε στις φωνές του λαϊκι-
σμού και των διαφόρων πιέσεων και υιοθε-
τήσουμε το σχέδιο της τότε Ν.Α.Θ., όχι μόνο 
δεν θα έχουμε επαρκές σχολείο που να κα-
λύπτει τις ανάγκες, ούτε το ίδιο κτίριο μπορεί 
να υπάρξει έγκαιρα…», ήταν οι απαντήσεις 
του δημάρχου σε όλους όσοι πίεζαν προς 
εκείνη την κατεύθυνση.

Και η δικαίωσή του έρχεται και από άλλο 
παρόμοιο… μέτωπο, που ακόμη βρίσκεται 
σε εξέλιξη! Πρόκειται για το αντίστοιχο σχέ-
διο της τότε Ν.Α.Θ. που προωθήθηκε στο 
δήμο Θέρμης και επί χρόνια παρέμεινε γιαπί 
(φωτογρ.)… Δηλαδή, οκτώ χρόνια (2010-

2018) στην αναμονή της ολοκλήρωσής του 
αφού το έργο είχε να αντιμετωπίσει τα ίδια 
προβλήματα με το το λυόμενο 2ο Γυμνάσιο 
Πεύκων. Κι όπως μάς μεταφέρει ο αρμόδιος 
αντιδήμαρχος Απόστολος Τσολάκης, το έργο 
μόλις πρόσφατα μπόρεσε να ξεμπλοκαριστεί 
για να συνεχιστεί η χρηματοδότησή του και 
να μπορέσει να ολοκληρωθεί…

Δηλαδή, αν και η διοίκηση του δήμου 
μας ακολουθούσε την εύκολη οδό προκει-
μένου «να κλείσει στόματα» και «να χαϊδέψει 
αυτιά» και να εξυπηρετήσει συμφέροντα, 
το σχολείο αυτό, ακόμα και εάν ξεκινούσε 
παράνομα, που δεν μπορούσε λόγω σοβα-
ρότατων ελλείψεων και κενών στις μελέτες, 
στις αδειοδοτήσεις και στην έλλειψη χρημα-
τοδότησης, οκτώ χρόνια μετά θα παρέμεινε 
ακόμη γιαπί! Κι όπως λέει ο δήμαρχος Σίμος 
Δανιηλίδης, «αποφύγαμε το παράδειγμα της 
Θέρμης. Αλλιώς και το δικό μας σχολείο θα 
ήταν σ’ αυτή την κατάσταση έχοντας κατα-
στρέψει το μοναδικό μεγάλο οικόπεδο που 
προοριζόταν για την ανέγερση του 2ου Γυ-
μνασίου Πεύκων».

Έστω και τώρα θα αναλογιστούν τις τρα-
γικές ευθύνες τους όλοι αυτοί που επέμεναν 
και πίεζαν προς αυτή την κατεύθυνση του 
παράνομου λυόμενου 2ου Γυμνασίου Πεύ-
κων της πρώην ΝΑΘ;    

Δεν θα 
υπήρχε 
ακόμη…

Το
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Το οικόπεδο
έχει τη δική του ιστορία… 

Κόλαφος για σύμβουλο της αντιπολίτευσης…

Τόση βιασύνη;  
Πρόσφατα στο Δημοτικό Άλσος Πεύ-

κων η Υπηρεσία Πρασίνου του δήμου, 
μετά από επιστημονική μελέτη και άδεια, 
και υπό την επίβλεψη του Δασαρχείου 
Θεσσαλονίκης, και παρούσης της δημο-
τικής δασολόγου, προχώρησε σε κλαδεύ-
σεις σάπιων και επικίνδυνων δένδρων, 
όπως επίσης και καθαρισμό του χώρου 
ώστε αυτός ο μοναδικής αξίας και ομορ-
φιάς πνεύμονας 
πρασίνου να εί-
ναι επισκέψιμος 
και ασφαλής για 
τους επισκέπτες 
του (εκτενές ρε-
πορτάζ στο επό-
μενο τεύχος).

Κι όμως, 
κάποιοι πάλι 
βρήκαν την «ευ-
καιρία» να κά-
νουν… επίδειξη 
της… αποκλει-
στικής περιβαλ-
λοντικής τους 
ευαισθησίας και 
να ρίξουν… χολή κατά της διοίκησης του 
δήμου. Κάποιοι αντιπολιτευόμενοι, πάλι, 
έσπευσαν να υιοθετήσουν τα αβάσιμα 
σχόλια προβάλλοντας το θέμα μέσα από 
τις σελίδες κοινωνικής δικτύωσής τους, 
χωρίς ουδείς να ρωτήσει, να μάθει και να 
ενημερωθεί υπεύθυνα για το όλο θέμα.

Προς τί τόση βιασύνη τέλος πάντων; 
Δεν καταλαβαίνουν ότι στο τέλος, όταν 
πάντα λάμπει η αλήθεια, οι μόνοι που 
εκτίθενται είναι οι ίδιοι; Είναι τόσο δύσκο-
λο αυτό το… μάθημα;   

Πριν επτά σχεδόν μήνες, και συ-
γκεκριμένα στα τέλη του περα-
σμένου Μάρτη, ο πρωθυπουρ-

γός Αλέξης Τσίπρας ανακοίνωσε την 
παραχώρηση του οικοπέδου της οδού 
Αυγεροπούλου (περιοχή Καυκάσου, 
ΒΑΟ) στο δήμο μας για την ανέγερση 
Νηπιαγωγείου, Δημοτικού Σχολείου και 
πολιτιστικού Κέντρου. Η ανακοίνωση 
έγινε κατά τη διάρκεια ειδικής εκδήλω-
σης σε κεντρικό ξενοδοχείο της Θεσσα-
λονίκης, στο περιθώριο του περιφερεια-
κού αναπτυξιακού συνεδρίου Κεντρικής 
Μακεδονίας, δικαιώνοντας με τον τρόπο 
αυτόν τον πολυετή αγώνα διεκδίκησης 
της διοίκησης του δήμου Νεάπολης-
Συκεών, που ξεκίνησε με τον δήμαρχο 
Σίμο Δανιηλίδη από τον πρώην δήμο 
Συκεών.

Κι αυτό που ανακοινώθηκε εν χορδαίς 
και οργάνοις, ήρθε ο αμείλικτος χρόνος 
να το ανατρέψει και να θέσει το οικόπε-
δο των 3,5 στρεμμάτων σε νέα… τροχιά 
κίνησης, με ορατότατο τον κίνδυνο της 
απώλειάς του. Κι αυτό καθώς το επίμαχο, 
και τόσο αναγκαίο για τις σχολικές υπο-
δομές στο δήμο μας, είναι ένα από τα 100 
ακίνητα που μεταφέρθηκαν στο Υπερτα-
μείο με σκοπό την «αξιοποίησή» του.

Τότε κάποιοι, ως άλλοι σύγχρονοι 
«Μαυρογιαλούροι», έσπευσαν να …
πανηγυρίσουν –αυτοθαυμαζόμενοι- ως 
«πρωτεργάτες» και «πρωτομάστορες» 
της παραχώρησης του επίμαχου οικοπέ-
δου, διατεινόμενοι μετά… στεντορείας 
φωνής ότι αυτή έγινε «κατόπιν δικών μας 
ενεργειών» και μόνον, μηδενίζοντας και 
εξαφανίζοντας από τον χάρτη των διεκ-
δικήσεων τη διοίκηση του δήμου. Με 
απίθανο θράσος, μάλιστα, υποστήριξαν 
ότι οι φάκελοι και τα υπομνήματα, που 
διαδοχικά κατατέθηκαν στα αρμόδια 
κυβερνητικά όργανα από τη διοίκηση 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών, ως δια 
μαγείας απωλέσθησαν και χρειάστηκε οι 
ίδιοι (της αντιπολίτευσης) να επιδοθούν 
σε ρόλο Σέρλοκ Χόλμς για να τα ξανα-
βρούν, μη διστάζοντας να εκθέσουν με 
τον τρόπο αυτόν τη διευθύντρια τότε του 
Πολιτικού Γραφείου του πρωθυπουρ-
γού στην Θεσσαλονίκη, την κα. Κατερί-
να Νοτοπούλου, που πράγματι είχε συμ-
βάλει τα μέγιστα για τη θετική εξέλιξη της 

υπόθεσης, αλλά και την αναπληρώτρια 
υπουργό κα. Φωτίου και τον γ.γ. του υπ. 
Εργασίας Δημ. Καρέλλα, οι οποίοι έχουν 
πλήρη φάκελο της υπόθεσης.

Τί περίεργα παιχνίδια, όμως, παίζει 
καμιά φορά ο χρόνος και η (πολιτική) 
ιστορία ενός οικοπέδου… Από την πα-
ραχώρηση στην ανάκλησή της (βλ. με-
ταφορά στο Υπερταμείο)…

Ήξεις αφήξεις…
Με την πρώτη γνωστοποίηση του 

μείζονος αυτού θέματος ο δήμαρχος Νε-
άπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης δεν 
παρέμεινε θεατής των εξελίξεων. Αμέ-
σως ανέλαβε δυναμικές πρωτοβουλίες, 
κινητοποιώντας τα όργανα της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης προκαλώντας σχετικές 
συζητήσεις και την έκδοση ψηφισμάτων 
στην ΠΕΔ-ΚΜ και την ΚΕΔΕ, ενώ θα ακο-
λουθήσουν και άλλες αντιδράσεις μέσω 
της νομικής οδού. 

Έφερε, όμως, το θέμα και στο Δημο-
τικό Συμβούλιο το οποίο και εξέδωσε 
σχετικό ψήφισμα καταγγελίας και δια-
μαρτυρίας, ενώ ταυτόχρονα προωθεί 
διαδικασίες και την εκπόνηση των απαι-
τούμενων μελετών.

Και, ω! της εκπλήξεως (;), δεν χρειά-
στηκε πολύς χρόνος ώστε να (ξανα)πέ-
σουν οι μάσκες…

Επικεφαλής και στελέχη της αντιπο-
λίτευσης, που συγκαταλέγονταν τότε ως 
πρωταγωνιστές στους πανηγυρίζοντες 
«Μαυρογιαλούρους» για την παραχώ-
ρηση του οικοπέδου της οδού Αυγε-
ροπούλου, τώρα, μετά την αρνητική 
εξέλιξη της δέσμευσής του από το Υπερ-
ταμείο, στην επίμαχη συζήτηση του 
θέματος στο Δημοτικό Συμβούλιο, όχι 
μόνο έχασαν τα λόγια τους αλλά έκα-
ναν τα πάντα να «στρογγυλέψουν» και 
να «λειάνουν» το προτεινόμενο από τον 
δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη σκληρό ψήφι-
σμα καταγγελίας της εν κρυπτώ απόφα-
σης για τη «θυσία» του οικοπέδου υπέρ 
των δημοσιονομικών κατ’ απαίτηση του 
τρίτου μνημονίου! Κι αφού έβλεπαν να 
πέφτει στο κενό η προσπάθειά τους να 
το αποδυναμώσουν, κι αφού διαπίστω-
ναν ότι εκτείθονταν ακόμη περισσότερο 
με τα… ήξεις αφήξεις, απέφυγαν στο τέ-
λος να πάρουν μέρος στην ψηφοφορία 

προτιμώντας να αποχωρήσουν από την 
αίθουσα, θέλοντας να προστατέψουν 
την εικόνα τους ως «καλών στρατιωτών 
της κυβέρνησης».

Κατά τα άλλα όλοι αυτοί, που μονίμως 
βρίσκονται στα… κάγκελα απέναντι στον 
δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη συγκροτώντας 
«περίεργες συμμαχίες» ενώνοντας το μέ-
νος και την προσωπική τους εμπάθεια 
αποκλειστικώς και μόνον κατά του δη-
μάρχου, θέλουν να δείχνουν ότι δήθεν 
μάχονται για τα συμφέροντα του δήμου 
και της κοινωνίας, ότι δήθεν μάχονται 
για την επίλυση των προβλημάτων της 
σχολικής στέγης που ουδέποτε, άλλωστε 
η διοίκηση του δήμου απέκρυψε.

Είναι οι ίδιοι που σε μια άλλη κρίσιμη 
συνεδρίαση για το 2ο Γυμνάσιο Πεύ-
κων δήλωναν ότι «η κατασκευή του 2ου 
Γυμνασίου Πεύκων δεν είναι για μας 
προτεραιότητα», είναι οι ίδιοι που κατά 
καιρούς τάχθηκαν υπέρ του διάτρητου, 
μη υλοποιήσιμου και παράνομου από 
κάθε άποψη σχέδιο της τότε ΝΑΘ, είναι 
οι ίδιοι που στη συνέχεια τάσσονταν 
υπέρ των προτάσεων των «πελατειακών 
τους συλλογικοτήτων» για τη μετατροπή 
του δημοτικού καταστήματος Πεύκων 
(του πρώην δημαρχείου) σε σχολικό 
συγκρότημα, ενός κτιρίου στο ποίο στε-
γάζεται το ΚΑΠΗ, το ΚΕΠ και το Δημοτικό 
Ιατρείο!

Δυστυχώς, όμως, για τους ίδιους ο 
λαϊκισμός έχει μεταλλαχθεί σε… δευ-
τέρα φύση, σε βαθμό που να μην τους 
επιτρέπει να συνειδητοποιήσουν και να 
αντιληφθούν πόσο επικίνδυνα για την 
κοινωνία και τα παιδιά είναι τα μικρο-
κομματικά-μικροπαραταξιακά και προ-
σωπικά του «παιχνίδια» με το θέμα της 
σχολικής στέγης και την Παιδεία και οι 
πολιτικές… μεταλλάξεις τους.

Για αυτό η διοίκηση του δήμου, και 
ειδικά ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης, 
μπορούν και κοιτάζουν τους πολίτες, 
τους γονείς και τους εκπαιδευτικούς 
στα μάτια: γιατί πολύ απλά δεν συμπε-
ριφέρεται ως ‘‘Μαυρογιαλούρος’’ αλλά 
απευθύνεται στην κοινωνία με αγώνες, 
έργα, γεγονότα και προπαντός με ειλι-
κρίνεια. Είναι το συγκριτικό ηθικό πλεο-
νέκτημα που κάποιοι απώλεσαν πριν το 
αποκτήσουν…

Σε πρόσφατη συνεδρίαση του Δημο-
τικού Συμβουλίου δημοτική σύμβουλος 
της μείζονος αντιπολίτευσης βρήκε ακόμη 
έναν… μεγάλο λόγο να καταγγείλει τη διοί-
κηση και τον δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη για 
–ούτε λίγο ούτε πολύ- «αντιδημοκρατικές 
συμπεριφορές». 

Τον κατήγγειλε από μικροφώνου ότι εί-
ναι αυτός υπεύθυνος που η ιδιωτική μελετη-
τική εταιρία, η οποία έχει αναλάβει την ανα-
θεώρηση του Γ.Π.Σ. του δήμου, δεν χορηγεί 
στους συμβούλους της αντιπολίτευσης στοι-
χεία σχετικά με αυτήν, καθώς ο δήμαρχος 
είναι αυτός που έδωσε σχετικές «εντολές».

Πόσο κοντά ποδάρια, όμως, έχει το 
ψέμα… Το αποκαλύπτει η απαντητική επι-

στολή των υπευθύνων της εταιρίας που 
εστάλη στον δήμαρχο μετά από σχετική επι-
στολή του, προκειμένου να αποκατασταθεί 
η αλήθεια που τόσο βάναυσα κακοποιήθη-
κε ελαφρά τη καρδία.

Μετά άλλων, λοιπόν, η επιστολή της εται-
ρίας αναφέρει:

-«(…) Η κα. (…) έχει παραστεί (…) στα 
γραφεία της εταιρίας μας, όχι με την ιδιότη-
τά της ως Δημοτικής Συμβούλου του Δήμου 
σας –γεγονός στο οποίο η ίδια αναφέρθηκε 
με ιδιαίτερη έμφαση- αλλά εκπροσωπώντας 
ως νομική παραστάτης (δηλαδή υπό την ιδι-
ότητά της ως δικηγόρου) εντολέα της (…), 
καθώς αυτός (…) είναι ιδιοκτήτης ακινήτου 
στην περιοχή όπου βρίσκεται υπό εκπόνη-

ση η προρρηθείσα μελέτη».
-«(…)Η άρνησή μου να χορηγήσω στοι-

χεία για την ως άνω υπό εκπόνηση μελέτη 
στην κα. (…) ουδόλως αφορούσε στο πρό-
σωπό σας ή σε υποτιθέμενες και μηδέποτε 
χορηγηθείσες εντολές σας να μη δίνουμε 
πληροφορίες στους Δημοτικούς Συμβού-
λους της αντιπολίτευσης».

Αυτά υπογραμμίζει η εταιρία με τον συ-
ντάκτη της επιστολής να εξηγεί και τους νο-
μικούς λόγους που δεν επιτρέπουν τη χορή-
γηση στοιχείων μελέτης που βρίσκεται υπό 
εκπόνηση.

Άλλος ένας κόλαφος, λοιπόν, που την κα-
θιστά υπεύθυνη και υπόλογη απέναντι στο 
Σώμα και την κοινωνία…
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Παρατάξεις Παρατάξεις

Θέλουμε ένα δήμο πάροχο υπη-
ρεσιών ή μια «έξυπνη πόλη «;

Τα τελευταία χρόνια έχουν 
προταθεί πολλά μοντέλα οργάνωσης 
του αστικού συστήματος με στόχο να 
διαμορφωθούν δήμοι πιο αποδοτι-
κοί και ευέλικτοι απέναντι στα εγγενή 
ζητήματα της 
ανάπτυξης, της 
αειφορίας και 
της λειτουργίας 
των αστικών οι-
κονομιών.

Οι σύγχρο-
νες ανάγκες και 
τα νέα αιτήματα 
καθιστούν επιτα-
κτικό οι διοική-
σεις των δήμων 
να εργάζονται 
σε δύο επίπεδα.  
Στο πρώτο επί-
πεδο εντάσσεται 
η ορθολογιστι-
κή διαχείριση 
αρμοδιοτήτων 
και πόρων δη-
λαδή η ποιοτική 
και αποτελεσμα-
τική παροχή 
υπηρεσιών και 
η εκμετάλλευση των ευρωπαϊκών και 
εθνικών επιχορηγήσεων.

Προφανώς, η παροχή υπηρεσιών 
ανακουφίζει τους κοινωνικά αδύνα-
μους και δημιουργεί μαζί με την δρά-
ση των εθελοντικών οργανώσεων ένα 
πλέγμα κοινωνικών παροχών και αλ-
ληλεγγύης, αναγκαίο λόγω της κατά-
στασης της εθνικής οικονομίας.

Το πρώτο στάδιο, όμως, περικλύει 
διαδικασίες βασικές, απολύτως αυτο-
νόητες που σίγουρα δεν αποτελούν πε-
δίο ειδικών στόχων και πρωτοπορίας. 

Στοχεύοντας και παρέχοντας μόνο 
το αυτονόητο ακυρώνουμε την ίδια την 
φύση της τοπικής αυτοδιοίκησης καθι-
στώντας τους δήμους έναν απλό πά-
ροχο δεδομένων υπηρεσιών. Για αυτό 
το λόγο η επιλογή μίας διοίκησης να 
εργαστεί μόνο στο επίπεδο αυτό  αδικεί 

τους δημότες.
Το δεύτερο 

επίπεδο αφορά 
τον στρατηγικό 
σχεδιασμό του 
Δήμου βάσει 
των ανταγωνι-
στικών χαρα-
κτηριστικών της 
ταυτότητας της 
περιοχής. Κάθε 
διοίκηση πρέ-
πει να ασχο-
ληθεί με την 
ο ι κ ο δ ό μ η σ η 
της ταυτότητας 
του τόπου στη-
ριζόμενη στη 
μοναδικότητα 
των χαρακτηρι-
στικών του και 
στα συγκριτικά 
πλεονεκτήμα-
τά του, επιλέ-

γοντας το πολύ δύο άξονες.  Οφείλει 
όμως ταυτόχρονα να δημιουργήσει 
ένα σύστημα οργάνωσης και προ-
βολής αυτής της ταυτότητας με κύριο 
στόχο την οικονομική και αστική ανά-
πτυξη -την οποία θα “εισπράξουν” 
όλοι- σε μία εποχή τεχνολογικής ολο-
κλήρωσης. 

Ενδυνάμωση των ψηφιακών πο-
λιτικών για την αποτελεσματικότερη 
παροχή υπηρεσιών στους τομείς των 
αστικών δραστηριοτήτων, διαμόρφω-
ση ενός ισχυρού οικοσυστήματος και-

νοτομίας στους τομείς της πληροφο-
ρικής και της επικοινωνίας, καλύτερη 
συλλογή και διαχείριση δεδομένων 
με στόχο ένα βελτιωμένο συμμετοχικό 
σύστημα που διαμορφώνει ένα πιο δη-
μοκρατικό μοντέλο διοίκησης, κυκλική 
οικονομία, ενοποίηση δημοσίων πολι-
τικών με την υποστήριξη νέων τεχνο-
λογιών ώστε να μειωθεί το κόστος τους 
και πολλά άλλα  είναι όσα μπορούν να 
οργανωθούν και να πραγματοποιη-
θούν από τις διοικήσεις των δήμων 
που εργάζονται ολιστικά, μεθοδικά και 
στα δύο επίπεδα και διαμορφώνουν 
πλέον τις “ευφυείς πόλεις”. 

Εξάλλου η προτεραιότητα ανά-
πτυξης των Ευφυών Πόλεων εντάσ-
σεται και στην «Ψηφιακή Ατζέντα 
2020» της Ευρωπαϊκής Ένωσης, η 
οποία έχει δημιουργήσει το European 
InnovationPartnership (EIP) on Smart 
Cities and Communities με στόχο τη 
διάχυση της γνώσης και των καινοτό-
μων λύσεων στις Ευρωπαϊκές πόλεις 
για την εξοικονόμηση ενέργειας και τη 
βελτίωση της ποιότητας τους.

Υπάρχει ανάγκη για δήμους σύγ-
χρονους που δύνανται να έχουν κα-
τοίκους που είναι  ουσιαστικοί και 
καθοριστικοί φορείς της αστικής δια-
κυβέρνησης και όχι απλοί καταναλω-
τές αστικών υπηρεσιών. Δήμους που 
τοποθετούν τους πολίτες και τη δημι-
ουργικότητα στην καρδιά της κοινω-
νίας, της οικονομίας και της ψηφιακής 
στρατηγικής. 

Τι Δήμο λοιπόν θέλω; 
Ένα δήμο με πολίτες ουσιαστικά 

και σωστά ενημερωμένους. Ίσως τότε 
όλα αυτά να είναι αυτονόητα. 

Μαρία Λυκουριώτη 
Αντιπρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου 

Με αφορμή την απόφαση για την κατα-
σκευή του Παιδιατρικού Νοσοκομεί-
ου στην περιοχή του Φιλύρου, κατα-

θέτουμε ως ΑΥΡΑ κάποιους προβληματισμούς 
όσον αφορά το κυκλοφοριακό πρόβλημα της 
περιοχής και τις προτάσεις μας οι οποίες θα 
πρέπει να τεθούν προς διαβούλευση με τους 
φορείς και τους κατοίκους της περιοχής.

Εδώ και καιρό υπάρχει έντονος προβλη-
ματισμός, σχετικά με την αυξανόμενη επι-
βάρυνση του κεντρικού οδικού άξονα που 
διασχίζει πέρα ως πέρα το συνοικισμό Πεύ-
κων του δήμου μας και συνδέει το κέντρο της 
Θεσσαλονίκης με τις ανατολικές οικιστικές ενό-
τητες της Περιφέρειας. Ο δρόμος είναι στενός 
με μια λωρίδα κυκλοφορίας ανά κατεύθυνση, 
με αδιαμόρφωτους κόμβους στην αρχή και 
στο τέλος του συνοικισμού. Τα παρκαρισμένα 
αυτοκίνητα σε όλο το μήκος της οδού Παπα-
νικολάου λόγω του αρκετά αναπτυγμένου 
δικτύου εμπορικών καταστημάτων δημιουρ-
γούν ασφυξία, ενώ μεγάλο πρόβλημα δημι-
ουργείται στη στροφή Φιλύρου και εντελώς 
τριτοκοσμική κατάσταση στον κόμβο Κ6, στη 
διασταύρωση με την Περιφερειακή. 

Αποτέλεσμα στις ώρες αιχμής να χειροτε-
ρεύει συνεχώς η ποιότητα ζωής των κατοίκων 
των Πεύκων. 

Σε όλα αυτά ήρθε να προστεθεί και η από-
φαση για την εγκατάσταση του Παιδιατρικού 
Νοσοκομείου στην περιοχή. Ωστόσο, αυτή 
είναι μια πρώτης τάξεως ευκαιρία να θέσουμε 
και να λύσουμε όλα τα παραπάνω προβλήμα-
τα. Η πρόταση του δημάρχου Νεάπολης - Συ-
κεών Σ. Δανιηλίδη, δεν βάζει τα πράγματα στη 
σωστή τους διάσταση. 

Προτείνει να γίνουν κάποια έργα, που ση-
μειωτέων έπρεπε να είχαν γίνει εδώ και δεκα-
ετίες. Η  κίνηση από και προς το Παιδιατρικό 
Νοσοκομείο να περνάει από το υπάρχον ανε-
παρκέστατο και επιβαρυμένο οδικό δίκτυο, με 
κάποιο λίφτινγκ που θα γίνει στα επίμαχα ση-
μεία. Με αυτόν τον τρόπο δεν θα δοθεί οριστι-
κή και μακροπρόθεσμη λύση. Όποια έργα και 

να γίνουν, δεν υπάρχει περίπτωση, το κομμάτι 
του οδικού δικτύου από την οδό Α. Παπαν-
δρέου, μέσου του Κόμβου Κ6, έως τη στροφή 
Φιλύρου, να μπορεί να εξυπηρετήσει τα δύο 
Νοσοκομεία (Παπανικολάου και Παιδιατρικό) 
και τους κατοίκους της ευρύτερης περιοχής. 

Το Παιδιατρικό Νοσοκομείο να συνδεθεί 
απευθείας με την Περιφερειακή

Θα πρέπει να βρεθεί τρόπος να συνδεθεί 
απευθείας το Νέο Παιδιατρικό Νοσοκομείο με 
την Περιφερειακή οδό, από άλλο σημείο και 
όχι από τον Κόμβο Κ6. Πρέπει να γίνει μελέτη, 
έτσι ώστε ένας από τους δύο χωματόδρομους 
που υπάρχουν μεταξύ του Κ6 και Κ5, να παίξει 
αυτόν το ρόλο. Με αυτόν τον τρόπο θα συνδέ-
εται το νέο Νοσοκομείο αυτόνομα με την Πε-
ριφερειακή οδό και μέσω αυτής με όλους τους 
Νομούς της Περιφέρειας. Όσον αφορά την 
κίνηση από τα ανατολικά, για να μην περνά-
ει πάλι από τον οδικό άξονα των Πεύκων, θα 
μπορούσε, στο πλαίσιο της αναθεώρησης του 
ΓΠΣ, η οδός Παπανικολάου με τον δρόμο του 
Φιλύρου, την οδό Κωνσταντινουπόλεως να 

συνδεθεί με ένα περιφερειακό ημικύκλιο. Αυ-
τός ο δρόμος θα εξυπηρετούσε και τους κα-
τοίκους των Πεύκων, αλλά και των άλλων συ-
νοικισμών, να βγαίνουν στην Περιφερειακή, 
αποφεύγοντας τον Κόμβο Κ6. Αυτή η πρόταση 
για να αντιμετωπίσει την τωρινή κατάσταση, 
συμπληρώνεται με την μελέτη και ανάπλαση- 
κατασκευή των εξής οδών:

 οδό Α. Παπανδρέου, με οργανωμένο 
υπαίθριο παρκινγκ στην περιοχή των 
Μετεώρων, 

 σύγχρονο Κόμβο Κ6, με κυκλικές 
κινήσεις για να αποφευχθούν τα πολλά 
φανάρια

 ανάπλαση του κόμβου στη στροφή 
Φιλύρου, με κυκλικές κινήσεις με τρεις 
λωρίδες κυκλοφορίας. 
Η πρόταση αυτή τίθεται σε διαβούλευση 

με τους κατοίκους, τους φορείς των Πεύκων 
και με τον Δήμο. Η κατάληξή της θα είναι το 
πλαίσιο βάσει του οποίου θα διεκδικήσουμε 
από την Περιφέρεια, την «Εγνατία Οδό» και τα 
υπουργεία να βρεθούν λύσεις. 
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«Τι Δήμο Θέλουμε;» Προτάσεις για το κυκλοφοριακού στα Πεύκα-Φίλυρο

Για τη δραστηριότητα της Παράταξής μας  «Αλληλεγγύη Πολτών» οι συμπολίτες μπορούν να ενημερώνονται 
και από τη σελίδα μας στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης https://www.facebook.com/allilengyipoliton/

ΘΑ ΜΑΣ ΒΡΕΊΤΕ: • στο e-mail: neapolisykies@gmail.com • στο Facebook: facebook.com/NeapoliSykies2014
• στα τηλέφωνα: 6932447071 (Γιάννης Πανόπουλος), 6973808271 (Χρήστος Ζησάκος)



Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 5 0   |   Ο Κ Τ Ω Β Ρ Ι Ο Σ  2 0 1 8

58

Δεν έχει σταματημό η κατρακύλα του αυταρ-
χισμού που επιδεικνύει τελευταία η διοίκηση 
του Δήμου Νεάπολης-Συκεών.

Στους σχολικούς αγιασμούς απαγόρευσαν τον 
επικεφαλής και Δημοτικό Σύμβουλο της «Λαϊκής 
Συσπείρωσης», Μπάμπη Βέλλη, να χαιρετίσει γονείς 
και μαθητές.

Μετά από λίγες ημέρες και κατά την διάρκεια 
της εκδήλωσης του Δήμου για τη βράβευση των 
επιτυχόντων σε ΑΕΙ – ΤΕΙ απαγόρευσαν και πάλι τον 
κ. Βέλλη να χαιρετίσει τους επιτυχόντες μαθητές και 
τους γονιούς τους.

Όταν μάλιστα ο κ. Βέλλης προσπάθησε να χαι-
ρετίσει εκτός μικροφώνου, κάλυψαν την φωνή του 
αυξάνοντας την ένταση των μεγαφώνων τους.

Τους προειδοποιούμε πάντως πως ο αυταρχι-
σμός ποτέ δεν έσωσε αυτούς που τον χρησιμοποι-
ούν και πως ο λαός του Δήμου μας θα τον σπάσει.

Παραθέτουμε τον ολιγόλεπτο χαιρετισμό 
που θα απηύθυνε η «Λαϊκή Συσπείρωση» προς 
τους επιτυχόντες και προς τους γονείς τους.

«Συγχαίρουμε όλες τις νέες και τους νέους που 
έδωσαν την μάχη των πανελλαδικών εξετάσεων, 

ανεξαρτήτως αποτελέσματος.
Σας συγχαίρουμε γιατί με την εργατικότητα και 

την επιμονή σας – μέσα σε δύσκολες συνθήκες – 
αποδείξατε ότι η μόρφωση είναι ανάγκη και 
δικαίωμα της νεολαίας.

Σε αυτό βέβαια είχατε και την αμέριστη υποστή-
ριξη των γονιών σας, οι οποίοι πολλές φορές «έβα-
λαν βαθιά το χέρι στην τσέπη» και δυστυχώς θα συ-
νεχίσουν να το κάνουν για ένα αυτονόητο κατά τα 
άλλα δικαίωμα στη δημόσια και δωρεάν παιδεία.

Στο νέο σας ξεκίνημα θα συναντήσετε νέες προ-
κλήσεις και εμπειρίες, θα δώσετε νέες μάχες για να 
κατακτήσετε τα όνειρα και τους στόχους που ο καθέ-
νας και η κάθε μία από εσάς βάζει.

Εμείς σαν «Λαϊκή Συσπείρωση» θα σας καλέ-
σουμε, να συνδυάσετε την προσπάθεια που 
θα κάνετε για την ολοκλήρωση των σπουδών 
σας, με τη συλλογική διεκδίκηση για όσα έχε-
τε ανάγκη, για το μέλλον που πραγματικά σας 
ταιριάζει.

Με την ορμή και το δυναμισμό σας, να παλέψετε 
για δωρεάν και ολοκληρωμένες σπουδές και αργό-
τερα για δουλειά με δικαιώματα στο αντικείμενο που 

σπουδάζετε και με την συλλογική σας δύναμη να 
σαρώσετε κάθε εμπόδιο που θα συναντήσετε.

Φροντίστε να πάρετε όση περισσότερη γνώση 
και εφόδια για το μέλλον μπορείτε.

Έχετε όμως υπόψη ότι αυτό μόνο δεν φτάνει.
Χρειάζεται και δημιουργική αξιοποίηση 

του χρόνου σας, οργανωμένη και συλλογική 
διεκδίκηση για τις σύγχρονες ανάγκες, μαζί 
με τους συμφοιτητές σας και όλο το λαό, γιατί 
τίποτα δεν χαρίζεται.

Ο δικός σας αγώνας για τη βαθιά γνώση του 
επιστημονικού αντικειμένου δεν είναι μόνο προσω-
πικός.

Μπορεί και πρέπει να δένεται με τις λαϊκές αγω-
νίες και ανάγκες, ώστε αύριο σαν επιστήμονες να 
στηρίξετε το μόχθο και τις ανάγκες των εργαζο-
μένων.

Ήδη βλέπετε τους δικούς σας πως δυσκολεύο-
νται να τα βγάλουν πέρα.

Έχετε πείρα από το σχολείο για το πόσα έξοδα 
χρειάζονται για να σπουδάσει κάποιος.

Κατά τη διάρκεια των σπουδών σας αναζη-
τήστε την αλήθεια!

Απ’ όσα θα ακούσετε, σκεφτείτε, συγκρίνε-
τε ποιο είναι το σωστό και ποιο το λάθος. Αντι-
μετωπίστε τη γνώση και τη μόρφωση σαν εφό-
διο, σαν δύναμη για να χτίσετε «έναν κόσμο 
στο μπόι των ονείρων και των ανθρώπων», μια 
κοινωνία που να αντιστοιχεί στις σύγχρονες 
ανάγκες και τις δυνατότητες της εποχής μας.

Μην υποκύψετε σε μαθήματα συμβιβα-
σμού, που δίνονται σήμερα από αρκετούς καλοθε-
λητές.

Μην προσβλέπετε σε σωτήρες. Κανείς δεν 
θα σας χαρίσει τίποτα παρά μόνο ο συλλογικός σας 
αγώνας μπορεί να ανοίξει δρόμους για τις σπουδές 
και τη ζωή που σας αξίζει.

Σας ευχόμαστε με όλη μας την καρδιά, καλή δύ-
ναμη για τη νέα αρχή στη ζωή σας».

Φίλες και φίλοι,
Άλλη μια ευκαιρία μιας σύντομης επικοινωνίας 

μας δίνεται σήμερα μέσα από τις λίγες αράδες που 
«δημοκρατικά» και «αναλογικά» μας χορηγούνται 
από τη Διοίκηση του Δήμου που εξακολουθεί να 
θεωρεί κτήμα της το περιοδικό που κρατάτε στα 
χέρια σας.

Η φράση «Πάντα θα υπάρχουν πέτρες στο 
δρόμο σου, από σένα εξαρτάται αν χτίσεις 
τοίχους ή γέφυρες» αποτελεί ίσως και το θε-
μελιώδες δίλημμα για όλους μας και ειδικά 
για όσους ασχολούνται με τα κοινά. Δεν είναι 
απλά ένα φιλοσοφικό ερώτημα είναι η βασι-
κή επιλογή τρόπου διοίκησης.

Μέσα στη θητεία που ολοκληρώνεται τον ερ-
χόμενο Μάη σε ότι μας αφορά προσπαθήσαμε να 
συνεισφέρουμε σε ό,τι αφορούσε το κοινό καλό 
και να βάλουμε φρένο σε αλαζονικές συμπεριφο-
ρές της Διοίκησης.

Από μέρους του Δημάρχου υψώθηκαν τείχη 
όταν αιτήματα πολιτών συλλόγων, γονέων, εκπαι-
δευτικών και άλλων φορέων δεν συμφωνούσαν 
με τις «μοναδικές» απόψεις της Διοίκησης. Κορυ-

φαίο παράδειγμα αποτελούν οι απόψεις του Δη-
μάρχου για την Δημόσια Εκπαίδευση με αφορμή 
την ψήφιση της Υποχρεωτικής Δίχρονης Προσχο-
λικής Αγωγής από την Κυβέρνηση. Οι απόψεις της 
πλειοψηφίας της Κ.Ε.Δ.Ε και φυσικά του Δημάρχου 
ηττήθηκαν αφού χάσανε ακόμα μια ευκαιρία να 
υποτάξουν την Δημόσια Εκπαίδευση και να εντά-
ξουν τους εκπαιδευτικούς στα ψηφοθηρικά τους 
σχέδια.

Είναι οι αντιλήψεις αυτές που θέλουν τους το-
πικούς άρχοντες να γίνονται αφεντικά της Δημό-
σιας Εκπαίδευσης και μας οδηγούν χρόνια πίσω. 
Είναι οι αντιλήψεις αυτές που αποκαλύφθηκαν στο 
θέμα του Δημοτικού Σχολείου της Γαύδου. Είναι 
οι αντιλήψεις αυτές που καταδικάστηκαν από την 
κοινωνία.

Πήρε ένα δείγμα ο ελληνικός λαός πως κάποιοι 
των τοπικών αρχόντων βλέπουν τον ρόλο τους.

Η σημερινή μας παρέμβαση λοιπόν είναι αφι-
ερωμένη στη συμπολίτισσά μας αναπληρώτρια 
Δασκάλα της Γαύδου! 

Θέλουμε να καταγγείλουμε επίσης τον απαρά-
δεκτο τρόπο που λειτούργησε η εκεί Δήμαρχος και 
για το λόγο αυτό παραθέτουμε ανάρτηση του επι-
κεφαλής της παράταξης Φασφαλή Νίκου:

Μην πυροβολείτε τη Δασκάλα!!!
Μπροστά στο θέμα που προέκυψε στο Δημο-

τικό Σχολείο Γαύδου κανείς δεν μπορεί να μένει 
σιωπηλός. Επιμένω χρόνια τώρα ότι εκεί στις εσχα-
τιές της πατρίδας μας που υπηρετούν Δάσκαλοι 
και Νηπιαγωγοί δεν υπάρχουν ούτε Βατραχάν-
θρωποι!!!!

Παραμένουν πιστοί στο χρέος που έχουν ανα-
λάβει και αγωνίζονται για το Σχολείο και τα παιδιά 
από αγάπη και μεράκι και όχι για τις πενταροδε-
κάρες που πιθανά θα τους απομείνουν μετά την 
«Οδύσσεια « που ξεκινούν κάθε Σεπτέμβρη!

Μάνα με τρία παιδιά άφησε το σπίτι της και 
έφυγε για Κρήτη, ξημέρωσε στη Γαύδο , χωρίς σπί-
τι, χωρίς εφόδια, πείτε μου με το χέρι στην καρδιά 
όλοι σας πόσο θα αντέχατε!

Και έρχεται και η Δήμαρχος και λέει όσα λέει. 
Αλλά ας καταλάβουν επιτέλους και άρχοντες 

του τόπου, Δήμαρχοι και άλλοι, ότι αυτό που σή-
μερα είναι οι ίδιοι το χρωστούν και στο Δάσκαλό 
τους!

Τους απαντώ λοιπόν όλους αυτούς και ας το 
καταλάβουν καλά :

Εμείς δίνουμε τον καθημερινό αγώνα για κα-
λύτερο Σχολείο με αξιοπρέπεια και έχουμε την με-
γαλύτερη ανταμοιβή, που αυτοί μια ζωή να εξου-
σιάζουν δε θα απολαύσουν ποτέ, το χαμόγελο και 
την αγάπη των παιδιών!

Αυτοσυγκράτηση ,κατανόηση και σεβασμό 
στους εκπαιδευτικούς είναι το λιγότερο που πρέπει 
να επιδείξουν οι λαλίστατοι που ζουν στις ευκολίες 
αντί να «καταδικάζουν « αμέσως και τόσο εύκολα 
χωρίς να γνωρίζουν και την πραγματικότητα. 

Ε! Φτάνει πια!
Φίλες και φίλοι,
Μαζί συνεχίζουμε τον αγώνα για αλλαγές 

παντού!
Μαζί παλεύουμε για ένα καλύτερο αύριο 

που πραγματικά αξίζει στα παιδιά μας!
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Τ α λοιμώδη νοσήματα, όπως η ευ-
λογιά, η ιλαρά, η πολιομυελίτιδα, 
ο κοκκύτης, η φυματίωση, ταλαι-

πωρούν την ανθρωπότητα από την αρ-
χαιότητα μέχρι σήμερα. Η βελτίωση των 
συνθηκών υγιεινής διαβίωσης συνετέλε-
σε ώστε να μειωθούν ή να εξαφανισθούν 
κάποια από αυτά. 

Η ενεργητική ανοσοποίη-
ση του πληθυσμού με εμβόλια 
έπαιξε και αυτή καθοριστικό 
ρόλο στη μείωση ή εξαφάνιση 
λοιμωδών νοσημάτων. Παρα-
δείγματα πλήρους -ή σχεδόν 
πλήρους εξαφάνισης- λόγω 
εμβολιασμού των πληθυσμών 
αποτέλεσαν η ευλογιά και η 
πολιομυελίτιδα. Εκτός από τα 
λοιμώδη, και σημαντικές μορ-
φές καρκίνου προλαμβάνονται 
σήμερα με τα εμβόλια. Οι δύο 
κυριότερες κακοήθιες αυτού 

του είδους είναι το ηπατοκυτταρικό καρ-
κίνωμα (προλαμβάνεται με την πρόληψη 
της χρόνιας ηπατίτιδας Β με τον βρεφικό 
εμβολιασμό) και ο καρκίνος του τραχήλου 
της μήτρας (προλαμβάνεται με τον εμβο-
λιασμό των εφήβων με το εμβόλιο του ιού 
των ανθρωπίνων θηλωμάτων). Στο εγγύς 
μέλλον αναμένεται να προλαμβάνονται 
και άλλα χρόνια νοσήματα με σημαντι-
κό αντίκτυπο στη βελτίωση του επιπέδου 
υγείας των ανθρώπων.

Η προσφορά των εμβολίων στη δημό-
σια υγεία είναι διαχρονική. Εντούτοις, η 

μεγάλη τους επιτυχία να μειώσουν δρα-
ματικά ή και να εξαλείψουν πολλά από τα 
λοιμώδη νοσήματα υπήρξε και η «αχίλλει-
ος πτέρνα» τους. Λόγω ακριβώς της προ-
σφοράς τους, η κοινωνία δεν βρίσκεται 
πλέον αντιμέτωπη με τη μεγάλη βρεφική 
και παιδική νοσηρότητα και θνητότητα 
που προκαλούσαν στο παρελθόν τα λοι-
μώδη νοσήματα. Η άγνοια αυτή έφερε τον 
προβληματισμό της κοινωνίας για τυχόν 
ανεπιθύμητες ενέργειες των εμβολίων. 

Η μεγάλη ανεξέλεγκτη διάχυση πλη-
ροφοριών και επικοινωνία μέσω του δια-
δικτύου δημιούργησε τις κατάλληλες συν-
θήκες επηρεασμού της κοινής γνώμης και 
την «αμφισβήτηση» της αναγκαιότητας 
των εμβολίων από πολλούς γονείς. Αποτέ-
λεσμα αυτής της μειωμένης κάλυψης του 
πληθυσμού από συγκεκριμένα εμβόλια 
υπήρξε η ελάττωση της ανοσίας της κοι-
νότητας και η επανεμφάνιση ιλαράς και 
άλλων νοσημάτων που είχαν ελαττωθεί 
πολύ και η αύξηση των κρουσμάτων σε 
πολλές χώρες με αναπτυγμένο επίπεδο 
υγείας.

Η κοινωνία, και ειδικότερα οι γονείς, 
πρέπει να κατανοήσουν ότι τα εμβόλια 
-όπως και όλα τα φάρμακα που χορη-
γούνται για την αντιμετώπιση κάποιας 
ασθένειας- μπορεί να έχουν και κάποια ή 
κάποιες ανεπιθύμητες ενέργειες οι οποίες, 
όμως, έχουν πολύ μικρότερη πιθανότητα 
να συμβούν σε σύγκριση με τις συνέπειες 
της ίδιας νόσου από την οποία προφυ-
λάσσουν τα παιδιά.  Για παράδειγμα, η 

γρίπη κάθε χρόνο αφαιρεί >100 ζωές στην 
Ελλάδα και έχει σημαντικότατα κατάλοιπα 
σε πολλές εκατοντάδες ανθρώπων με τη 
νοσηρότητα που προκαλεί. Η κοινωνία, οι 
δημόσιοι φορείς υγείας και οι ιατροί όλων 
των ειδκοτήτων πρέπει να βοηθήσουν να 
γίνει αυτό πεποίθηση όλης της κοινωνίας.  

Σήμερα δεν υπάρχουν εμβόλια μόνο 
για βρέφη και παιδιά αλλά υπάρχουν εμ-
βόλια και για ενήλικες. Ο ρόλος των επαγ-
γελματιών υγείας και όλων των εμπλεκο-
μένων με την ενημέρωση είναι τεράστιος. 
Δεν είναι μόνο η «μηνιγγίτιδα» που φοβά-
ται η κοινωνία και ζητάει εμβόλια, είναι και 
πολλά άλλα νοσήματα (λοιμώδη ή καρκί-
νοι) που θα μπορούσαν να έχουν ελαχι-
στοποιηθεί εφόσον προλαμβάνονται με 
τα εμβόλια. 

Και φυσικά πρέπει να θυμόμαστε ότι σε 
κάθε κοινότητα υπάρχουν και εκείνοι που 
για κάποιον λόγο ανεξάρτητο της θέλησής 
τους είναι απροστάτευτοι για τα νοσήματα 
αυτά (ανοσοανεπάρκεια από πολλές αιτί-
ες). Θα προστατευθούν και αυτοί εφόσον 
όλοι οι υπόλοιποι είναι καλυμμένοι με εμ-
βόλια. 

Τα εμβόλια, λοιπόν, «σώζουν» ζωές.

*Ο Εμμανουήλ Ροηλίδης 
είναι καθηγητής Παιδιατρικής-
Λοιμωξιολογίας και Διευθυντής 
της Γ΄ Παιδιατρικής Κλινικής της 
Ιατρικής Σχολής του Αριστοτελείου 
Πανεπιστημίου στο «Ιπποκράτειο» 
νοσοκομείο Θεσσαλονίκης.

Γράφει ο: 
Εμμανουήλ 
Ροηλίδης*
MD, PhD, 
FIDSA, FAAM, 
FESCMID, 
FECMM

Παρατάξεις

ΥΓΕΙΑ

Τα εμβόλια «σώζουν» ζωές
«H μεγαλύτερη κατάκτηση της ιατρικής είναι τα εμβόλια στη βρεφική και παιδική ηλικία»

Ο χαιρετισμός της Λαϊκής Συσπείρωσης
στους επιτυχόντες σε ΑΕΙ-ΤΕΙ 
(που απαγορεύτηκε από την διοίκηση του Δήμου).
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Νεάπολη: κάπου στα 1935… 
Την εποχή της φτώχειας, αλλά και της προσμονής για κάτι το καλύτερο.
Ο ανθός  της φάρας τότε… Κάποιοι  ασπρομάλληδες στα σήμερα, 
παππούδες και γιαγιάδες γεμάτοι αναμνήσεις.

Πεύκα: 
εκεί ψηλά, 
κάποτε, 
στα… τότευ-
πήρχε ένας 
ανεμόμυλος. 
Σήμερα, αλί-
μονο, κάποια 
υπολείμματά 
του να υπεν-
θυμίζουν την 
ύπαρξή του.

Πεύκα: παλαιός αγωγός ύδρευσης.

Επιμέλεια: 
Κώστας Νίγδελης

Αγιος Παύλος: 
πανοραμική φωτογραφία εποχής. 
Αριστερά διακρίνεται ο περίβολος του νεκροταφείου 
της Ευαγγελίστριας και λίγο παραπέρα 
του Δημοτικού Νοσοκομείου («Άγιος Δημήτριος»). 
Ο φωτογραφικός φακός εστιάζεται κύρια στα βαγονέ-
τα από τα παρακείμενο λατομείο της Ευαγγελίστριας. 

Ταξίδι
χρόνοστο
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Συκιές: Εκπληκτική φωτογραφία της δεκαετίας του 1920, στην οποία απαθανατίζονται περιοχές των Συκεών, 
και κυρίως αυτή των Ακριτών. Το ιδιαίτερο χαρακτηριστικό είναι πως με τηλήψη ο φωτογραφικός φακός καλύπτει και 
τμήματα της περιοχής του δημαρχείου, αλλά μαζί καιμε τις παλαιές οικίες (19ος αι.) και κάποιες νέες προσφυγικές.

Πεύκα: 
γειτονιά ο δρόμος  σου στενός…
Παγωνιά και γκρίζος ουρανός…

Αγιος Παύλος:  Καρτ ποστάλ των 
αρχών του20ού αιώνα με φόντο 
τα Τείχη της Θεσσαλονίκης. 
Αριστερά ο Πύργος Τριγωνίου, τα 
Τείχη σε άριστη κατάσταση καιστο 
κέντρο ο μιναρές του Ποπάρα τζαμί, 
δίπλα στον οποίο κτίστηκε αργότερα 
ο Ιερός Ναός των Αγίων Αναργύρων.

Συκιές: φωτογραφία 
της δεκαετίας του 1930 της 

περιοχής Καλλιθέας. 
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Δήμαρχος
Σίμος Δανιηλίδης
2313 313 200, 2313 313 201

Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής, Παι-
δείας & κατά τόπον 
Αντιδήμαρχος για τη Δ.Ε. Συκεών
Μιχάλης Βουλγαρίδης
2313 329 521, 2313 313 116, 6953 083314

Αντιδήμαρχος Διοικητικού - Οικονομικού
& κατά τόπον Αντιδήμαρχος 
για τη Δ.Ε. Νεάπολης
Δημήτρης Ζιγκερίδης
2313 329 503, 6977 464 168

Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων
Αντώνης Σαουλίδης
2313 313 340, 6931 177 177

Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος-
Καθαριότητας και Γραφείου Κίνησης
Θοδωρής Κυζιρίδης
2310 625 500, 6932 206 329

Αντιδήμαρχος Πρασίνου και Πολιτικής 
Προστασίας & κατά τόπον Αντιδήμαρχος 
για τη Δ.Ε. Πεύκων
Αλέξανδρος Σιμητόπουλος
2313 502 211, 6974 427 163

Αντιδήμαρχος Μικροέργων-
Ηλεκτροφωτισμού και Πολεοδομίας & κατά 
τόπον Αντιδήμαρχος 
για τη Δ.Ε. Αγίου Παύλου
Στέλιος Γκατζές
2313 313 351, 6944 262 330

Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
Παρή Γενίτσαρη
2313 329 546, 6974 319 700

Πρόεδρος Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Υπηρεσιών 
Δημήτρης Απατσίδης
2313 329 614, 6972 825 428

Πρόεδρος Δημοτικού Κέντρου 
Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης
Αριστείδης Γαλανός
2310 213 105, 6948 003 862

Πρόεδρος Δημοτικής Επιχείρησης 
Τελετών Νεάπολης
Νίκος Βαρσάμης
2310 620 555, 6974  118 395

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 
Α’ βάθμιας Εκπαίδευσης
Αλεξάνδρα Τερζίδου
2313 329 512, 6937 328 861

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 
Β’ βάθμιας Εκπαίδευσης
Τριαντάφυλλος Κουσαγιαννίδης
2313 329 512, 6974 816 179

Γραφείο Επικοινωνίας, Δημοσίων Σχέσεων και Διαφάνειας
Ταμείο
Πρωτόκολλο
Δημοτολόγια - Ληξιαρχείο
Γραφείο Εσόδων
Ανταποκριτής ΟΓΑ
Γραφείο Κοινωνικής Πολιτικής - Συμβουλευτικός Σταθμός

Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών
Γραμματεία
Μικροέργα - Ηλεκτροφωτισμός - Βλάβες
Τμήμα Μελετών & Έργων
Αρχιτέκτονες
Πολιτικοί  Μηχανικοί
Τοπογράφοι
Γραφείο Προγραμματισμού και Ανάπτυξης
Γραμματεία Γραφείου Καθαριότητας

Προϊστάμενος Διοικητικών Υπηρεσιών
Ανταποκριτής ΟΓΑ
Σχολικές Επιτροπές
Ληξίαρχος
Τμήμα Αδειοδοτήσεων Καταστημάτων
Γραφείο Παιδείας
Γραφείο Φροντίδας Αδέσποτων Ζώων
Συμβουλευτικός Σταθμός
Γραφείο Ανάπτυξης Ανθρώπινου Δυναμικού
Ανακύκλωση Ηλεκτρικών Συσκευών

Κοινωφελής Επιχείρηση Υπηρεσιών (Κ.Ε.Υ.Ν.Σ.)
Κολυμβητήριο Συκεών
Δημοτικό Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης
- Δημοτικό Ιατρείο Συκεών
- Δημοτικό Ιατρείο Νεάπολης
Δημοτική Επιχείρηση Τελετών

Διευθυντής Πολεοδομίας
Πληροφορίες, Γραμματεία, Πρωτόκολλο
Αρχείο Οικοδομικών Αδειών
Άδειες Δόμησης
Έλεγχος Κατασκευών

Κ.Ε.Π.Συκεών
Κ.Ε.Π. Νεάπολης
Κ.Ε.Π. Αγίου Παύλου
Κ.Ε..Π. Πεύκων

Γραμματεία
ΤΑΠ, Μηττρώο Αρρένων
Ληξίαρχος
Συμβουλευτκός Σταθμός Πεύκων

Ληξιαρχείο
Συμβουλευτικός Σταθμός 

2313 313 173, 120, 122, 125, 126, 127
2313 313 129, 130, 150
2313 313 132
2313 313 135, 136
2313 313 107, 143, 144, 177
2313 313 135
2313 313 151

2313 313 307
2313 313 348, 311
2313 313 350
2313 313 323, 324
2313 313 325, 326
2313 313 452, 330
2313 313 344, 315
2313 313 333, 336
2310 625 500, 2310 631 173

2313 329 541
2313 329 559
2313 329 524, 604, 605
2313 329 567
2313 329 543, 546, 542
2313 329 558, 559, 577
2313 329 563
2313 329 525
2313 329 538, 585, 596
2310 625 500

2313 329 540, 569
2310 200 327
2310 639 355
2310 620 734
2310 551 252
2310 620 555

2313 313 322
2313 313 318
2313 313 417, 418
2313 313 453, 347
2313 313 305, 454

2313 313186, 187, 188
2313 329 593, 594, 603
2313 300 212, 210, 213
2313 502 200, 230, 231

2313 502 222
2313 502 205
2313 502 220
2313 502 226

2313 300 213
2313 300 206

Χρήσιμες

Δημοτική Ενότητα Συκεών (Στρ. Σαράφη & Ι. Μιχαήλ 1, Συκιές)

Τεχνική Υπηρεσία (Λεχόβου 4, Συκιές)

Πολεοδομία

Δημοτική Ενότητα Νεάπολης (Ελ. Βενιζέλου 125, Νεάπολη)

Δημοτική Ενότητα Αγ. Παύλου (Ηπείρου 9 - 11, Αγ. Παύλος)

Δημοτική Ενότητα Πεύκων (Ειρήνης 19, Πεύκα)

Κέντρα Εξυπηρέτησης Πολιτών

Δημοτικές Επιχειρήσεις - Νομικά πρόσωπα

πληροφορίες

www.dimosneapolis-sykeon.gr

Για τον αναλυτικό κατάλογο 

των υπηρεσιών του δήμου, 

επισκεφθείτε την ιστοσελίδα 

του δήμου μας




